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ΣΠΥΡΟΣ ΚΟΥΛΚΟΥΔΙΝΑΣ

«Καθαρά και έντιμα: 
γιατί δεν ψήφισα 

το νομοσχέδιο 
για τον γάμο 

των ομοφυλόφιλων»

Λαμπρός εορτασμός 
της επετείου της Επανάστασης 

του Ολύμπου του 1878 

Όταν η Θεσσαλονίκη 
έβλεπε να καίγεται 

το Λιτόχωρο (1878)

Κτηνοτρόφοι 
και μελισσοκόμοι μοίρασαν 

πρόβειο γάλα 
και μέλι σε πρωτότυπη 

διαμαρτυρία

ΚΟΠΗ ΠΙΤΑΣ ΤΗΣ ΝΙΚΗΣ ΣΤΗΝ ΚΑΤΕΡΙΝΗ 
ΠΑΡΟΥΣΙΑ ΤΟΥ ΠΡΟΕΔΡΟΥ ΤΟΥ ΚΟΜΜΑΤΟΣ 

Δ. ΝΑΤΣΙΟΥ 

«Η Ρωμιοσύνη ενάντια 
στον ολοκληρωτισμό» 

Κοπή πίτας 
του Συλλόγου 

Διαβητικών Πιερίας 

ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗ 
ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΔΙΟΥ – ΟΛΥΜΠΟΥ 
ΑΠΟ ΤΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ LEADER

300.000 € 
για αστική οδοποιία 

σε Πλαταμώνα 
και Νέους Πόρους 
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Με το ποσό των 300.000 ευρώ (με ΦΠΑ) χρηματο-
δοτήθηκε ο Δήμος Δίου-Ολύμπου από το Πρόγραμμα 
Leader, μέσω της Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας, 
μετά από πρόσκληση της Πιερικής Αναπτυξιακής, για 
την βελτίωση υφιστάμενων δρόμων στις δημοτικές 
κοινότητες Πλαταμώνα και Πόρων. 
Πρόκειται για ανάπλαση δρόμων εντός των οικισμών 

του Πλαταμώνα και των Νέων Πόρων, οι οποίοι έχουν 
υποστεί εκτεταμένες φθορές. Στις εργασίες περιλαμ-

βάνονται μεταξύ άλλων ασφαλτόστρωση και αποκα-
τάσταση των φθορών του οδοστρώματος, υπερύ-
ψωση φρεατίων, προσαρμογή των σχαρών φρεατίων 
όμβριων υδάτων, κ.α.
Το έργο, που εντάχθηκε στο Πρόγραμμα Αγροτικής 

Ανάπτυξης 2014-2020 και συγχρηματοδοτείται από 
το Ευρωπαϊκό Γεωργικό Ταμείο Αγροτικής Ανάπτυξης, 
αναμένεται να ολοκληρωθεί σε διάστημα οκτώ μηνών 
από την υπογραφή της σύμβασης. 

ΧΡΗΜΑΤΟΔΟΤΗΣΗ ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΔΙΟΥ – ΟΛΥΜΠΟΥ ΑΠΟ ΤΟ ΠΡΟΓΡΑΜΜΑ LEADER

300.000 € για αστική οδοποιία σε Πλαταμώνα 
και Νέους Πόρους 

Μια σειρά από αναγκαίες εργασίες που επικεντρώθη-
καν στην καθαριότητα, ευπρεπισμό και εξωραϊσμό σε 
χώρους μέσα και έξω από το 1ο Δημοτικό Αθλητικό 
Κέντρο Κατερίνης (Α’ Δ.Α.Κ.), πραγματοποίησε η 
Αντιδημαρχία Αθλητισμού και Παιδείας σε συ-
νεργασία με την Αντιδημαρχία Καθαριότητας 
και την Αντιδημαρχία Κοινοτήτων. 
Συγκεκριμένα, χρησιμοποιήθηκαν μηχανήματα και 

εργατικό προσωπικό της Αντιδημαρχίας Καθαριότητας 
και προέβησαν σε εργασίες απομάκρυνσης μεγά-
λων και μικρών αντικειμένων αλλά και σκου-

πιδιών που βρίσκονταν διασκορπισμένα σε χώρους 
γύρω από το γήπεδο αλλά και έξω από αυτό, δεδο-
μένου ότι κάποια σημεία είχαν καταστεί ως άτυποι 
χώροι εναπόθεσης απορριμμάτων και χόρτων.
Επιπλέον, κόπηκαν χόρτα, ομαλοποιήθηκαν 

χωμάτινα σημεία γύρω από τους αγωνιστικούς χώ-
ρους, και γενικά δημιουργήθηκαν οι κατάλληλες συν-
θήκες που συμβάλουν όχι μόνο στην αισθητική ανα-
βάθμιση αλλά και στην υγιεινή και ασφάλεια αθλητών 
και δημοτών.
Απομακρύνθηκαν επίσης μηχανήματα του Δήμου 

που ήταν, για χρόνια, εκτεθειμένα σε εξωτερικές συν-
θήκες ζέστης κατά το καλοκαίρι και κρύου κατά τον 
χειμώνα. Κάποια απ’ αυτά τα μηχανήματα μπήκαν σε 
τάξη σε υπόστεγο και θα ελεγχθεί η λειτουργικότητά 
τους ενώ κάποια άλλα, που σκούριαζαν, εξετάζεται 
πλέον το ενδεχόμενο πιθανής απόσυρσής τους. Με τις 
παρεμβάσεις αυτές, διασφαλίζεται, με τον καλύτερο 
δυνατό τρόπο, η περιουσία του Δήμου.
Παράλληλα, στο Α’ Δ.Α.Κ. υλοποιήθηκαν εργασίες 

καθαρισμού σε χώρους υγιεινής που ήταν σε κακή 
κατάσταση, ταυτόχρονα όμως τοποθετήθηκε και κα-
θαρίστρια σε ημερήσια βάση, η οποία θα προσφέρει 

καθημερινές υπηρεσίες καθαριότητας που είναι ανα-
γκαίες για την αισθητική και υγιεινή αναβάθμιση των 
χώρων.
Σε δηλώσεις του ο Αντιδήμαρχος Αθλητισμού, Παι-

δείας και Δημοτικού Ωδείου Γιώργος Κοκαβίδης, 
ανέφερε μεταξύ άλλων: «Καταρχάς, θα ήθελα να 
ευχαριστήσω τους συναδέλφους Αντιδημάρχους Κα-
θαριότητας Ηλία Τάπρα και Κοινοτήτων Χρήστο 
Μπογιατζή, για την καλή συνεργασία ως προς τις 
εργασίες αναβάθμισης του Α’ Δ.Α.Κ. Κατερίνης. Θα 
ήθελα όμως να ευχαριστήσω και τους δημοτικούς 
υπαλλήλους και το εργατικό προσωπικό για τη συμ-
βολή τους στον εξωραϊσμό των χώρων. Οι εργασίες 
αυτές που έγιναν και που θα συνεχιστούν και σε άλ-
λους αθλητικούς χώρους, αποτελούν την υλοποίηση 
των δεσμεύσεων του Δημάρχου μας Ιωάννη Ντού-
μου και του συνδυασμού μας “Δήμος Πρότυπο” 
για ευπρεπείς, ασφαλείς και λειτουργικούς αθλητικούς 
χώρους στον Δ. Κατερίνης».

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Σειρά σημαντικών εργασιών για αισθητική 
και ουσιαστική αναβάθμιση του Α’ ΔΑΚ

ΣΤΟΧΟΣ Η ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΚΟΤΗΤΑ ΤΩΝ ΧΩΡΩΝ ΓΙΑ ΤΗΝ ΑΣΦΑΛΕΙΑ ΑΘΛΗΤΩΝ ΚΑΙ ΔΗΜΟΤΩΝ

Σε συγχαρητήρια ανακοίνωση του Δημάρχου Κατερίνης κ. Γιάννη Ντούμου ανα-
φέρονται τα εξής:
Συγχαίρω θερμά τον Αντιδήμαρχο Καθαριότητας 

του Δήμου μας Ηλία Τάπρα για την εκλογή του, 
ως τακτικό μέλος, στην εκτελεστική επιτροπή του 
Φορέα Διαχείρισης Στερεών Αποβλήτων (ΦΟΔΣΑ) 
Κεντρικής Μακεδονίας.
Επίσης, συγχαίρω όλους τους αυτοδιοικητικούς 

που συμμετείχαν στην εκλογική διαδικασία και στην 
προσπάθεια ο ΦΟΔΣΑ, σε στενή συνεργασία με 
τους δήμους, να κερδίσει το στοίχημα, για την ολο-
κληρωμένη διαχείριση των απορριμμάτων σύμφωνα 
με τα ευρωπαϊκά πρότυπα.
Ντούμος Ιωάννης
Δήμαρχος Κατερίνης

Συγχαρητήριο 
για την εκλογή του Ηλία 
Τάπρα στην εκτελεστική 

επιτροπή του ΦΟΔΣΑ

Ενώπιον του Δημάρχου Δίου-Ολύμπου Βαγγέλη Γερολιόλιου ορκίστηκε ο νέος 
Δημοτικός Σύμβουλος Νικόλαος Σπαθάρης το πρωί της Παρασκευής 16 Φεβρουα-
ρίου 2024.
Ο κ. Σπαθάρης ορίστηκε Δη-

μοτικός Σύμβουλος με απόφα-
ση του Διοικητικού Πρωτοδικεί-
ου Θεσσαλονίκης (411/2024).
O Δήμαρχος κ. Γερολιόλιος 

ευχήθηκε στον κ. Σπαθάρη 
δύναμη στο έργο του και μία 
γόνιμη και παραγωγική θητεία 
για τον τόπο του και ολόκληρο 
τον Δήμο.

ΔΗΜΟΣ ΔΙΟΥ – ΟΛΥΜΠΟΥ

Ορκίστηκε ενώπιον 
του Δημάρχου ο Δημοτικός 

Σύμβουλος Νικόλαος 
Σπαθάρης
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Μέλος στο νέο Διοικητικό Συμβούλιο της Περιφε-
ρειακής Ένωσης Δήμων Κεντρικής Μακεδονίας εκλέ-
χθηκε ο Δήμαρχος Κατερίνης Ιωάννης Ντούμος, 
καταλαμβάνοντας την 7η θέση, με 67 σταυρούς 
προτίμησης. Είναι η πρώτη φορά που Δήμαρχος Κα-
τερίνης συμμετέχει στο Δ.Σ. της ΠΕΔ.
Συγκεκριμένα, ο Δήμαρχος, συμμετείχε στο ψηφο-

δέλτιο της παράταξης «Ενωμένοι Αυτοδιοικητικοί», 
με επικεφαλής τον Δήμαρχο Πυλαίας – Χορτιά-
τη Ιγνάτιο Καϊτεζίδη, ο συνδυασμός του οποίου 
καταλαμβάνει 16 έδρες στο νέο 25μελες διοικητικό 
συμβούλιο, εκλέγοντας 11 Δημάρχους και 5 Δημοτι-
κούς Συμβούλους.
Ο κ. Ντούμος, σε δήλωσή του, αμέσως μετά την 

ανακοίνωση των αποτελεσμάτων τόνισε: «Ευχα-
ριστώ όλους του εκλέκτορες από τους 38 Δήμους 

της Κεντρικής 
Μακεδονίας που 
προσήλθαν στην 
κάλπη. Αποτελεί 
για εμένα εξαι-
ρετική τιμή η 
ψήφος των συνα-
δέλφων μου στο 
κορυφαίο αυτοδι-
οικητικό όργανο 
της Κεντρικής 
Μακεδονίας. Τους 
διαβεβαιώνω ότι 
θα εργαστούμε ενωτικά και με μοναδικό γνώμονα την 
επίλυση των σοβαρών προβλημάτων των Δήμων. Εί-
μαι βέβαιος ότι θα πετύχουμε το καλύτερο».

Στην εκλογική αναμέτρηση συμμετείχαν συνολικά 
τέσσερις αυτοδιοικητικές παρατάξεις.
Από τις εκλογές αναδείχθηκε επίσης και το νέο πε-

νταμελές Εποπτικό Συμβούλιο της ΠΕΔ-ΚΜ.

Στο νέο Δ.Σ. της Περιφερειακής Ένωσης Δήμων Κεντρικής 
Μακεδονίας εκλέχθηκε ο Δήμαρχος Κατερίνης 

Ιωάννης Ντούμος

Μάθημα Κοινωνικής και Πολιτικής Αγωγής, που δίνει γνώ-
σεις απαραίτητες για την πολιτική παιδεία έκαναν την Τετάρ-
τη 14 Φεβρουαρίου 2024 στην αίθουσα συνεδριάσεων, στο 
Δημαρχείο Κατερίνης, οι μαθητές/ μαθήτριες του 4/θεσιου 
Δημοτικού Σχολείου, Νέου Παντελεήμονα (Δήμος Δίου/Ολύ-
μπου).
Συγκεκριμένα, οι μαθητές, τους οποίους συνόδευαν ο δι-

ευθυντής του σχολείου – εκπαιδευτικός (νομικός) Λάζαρος 
Λαζαρίδης, καθώς και δασκάλες της σχολικής μονάδας, σύμ-
φωνα και με τα όσα προβλέπει σχετικό κεφάλαιο του μα-
θήματος: ενημερώθηκαν από την Αντιδήμαρχο Πολιτισμού/
Τουρισμού Ελίνα Διαμαντοπούλου, για την οργάνωση, το 

προσωπικό και λειτουργία του Δήμου Κατερίνης, με έμφαση 
στο Δημοτικό Συμβούλιο, στο ληξιαρχείο, στο δημοτολόγιο 
κ.ά. Επίσης, συνοπτική αναφορά έγινε για τις Δημοτικές 
Ενότητες και τις Τοπικές Κοινότητες, από τις οποίες συγκρο-
τείται ο Δήμος, καθώς και για τις παρεχόμενες υπηρεσίες.
Στον επίλογο της συνάντησης, η κ. Διαμαντοπούλου απά-

ντησε σε όλες τις ερωτήσεις των μαθητών, στους οποίους 
όπως διευκρίνισαν οι εκπαιδευτικοί του σχολείου, μέσω του 
συγκεκριμένου μαθήματος, παρέχεται η δυνατότητα να δι-
δαχθούν από νωρίς ως αυριανοί πολίτες, να συνεργαστούν 
με τους συμμαθητές τους και να δραστηριοποιηθούν για τα 
κοινωνικά προβλήματα γύρω τους.

ΤΟΥΣ ΜΑΘΗΤΕΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΧΟΛΕΙΟΥ ΝΕΟΥ ΠΑΝΤΕΛΕΗΜΟΝΑ ΕΝΗΜΕΡΩΣΕ ΓΙΑ ΤΗ ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΑ 
ΤΟΥ ΔΗΜΟΥ ΚΑΙ ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ Η ΑΝΤΙΔΗΜΑΡΧΟΣ ΕΛΙΝΑ ΔΙΑΜΑΝΤΟΠΟΥΛΟΥ

Μάθημα Κοινωνικής και Πολιτικής Αγωγής 
στο Δημαρχείο Κατερίνης

Τον καταυλισμό των Ρομά στην Κατερίνη, προκειμέ-
νου να ενημερωθεί για τα προβλήματα καθημερινότη-
τας που αντιμετωπίζει η κοινότητα επισκέφθηκε την 
Τρίτη 13 Φεβρουαρίου 2024 ο Αντιδήμαρχος Κοινωνι-
κής Προστασίας Σάββας Καρυπίδης.
Συγκεκριμένα, συνοδευόμενος από εργαζόμενους 

του Παραρτήματος Ρομά του Κέντρου Κοινότητας του 
Δ. Κατερίνης, ο κ. Καρυπίδης περιηγήθηκε στον κα-
ταυλισμό, συνομίλησε με μέλη της κοινότητας Ρομά, 
ενώ δεσμεύτηκε σε συνεννόηση και συνεργασία με 
τις Αντιδημαρχίες τεχνικών έργων και καθαριότητας, 

να αντιμετωπιστούν άμεσα ζητήματα καθημερινότη-
τας και υποδομών στους συγκεκριμένους τομείς.
«Η προστασία του περιβάλλοντος, η προστασία της 

δημόσιας υγείας ευάλωτων κοινωνικών ομάδων συνι-
στά προτεραιότητα για τη διοίκησή μας» τόνισε χαρα-
κτηριστικά ο κ. Καρυπίδης.
Παράλληλα, ο κ. Καρυπίδης ενημέρωσε τα μέλη της 

κοινότητας για τις ενέργειες που προγραμματίζει να 
δρομολογηθούν από τις υπηρεσίες του Δήμου, ενέρ-
γειες που όπως είπε, προωθούν την κοινωνική ενσω-
μάτωση των Ρομά.

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Συνάντηση του Αντιδημάρχου Κοινωνικής Προστασίας 
με μέλη της κοινότητας Ρομά

ΣΑΒΒΑΣ ΚΑΡΥΠΙΔΗΣ: ΕΝΕΡΓΕΙΕΣ – ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΕΣ ΓΙΑ ΚΑΛΥΤΕΡΗ ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΟΤΗΤΑ 
ΤΩΝ ΕΥΑΛΩΤΩΝ ΚΟΙΝΩΝΙΚΩΝ ΟΜΑΔΩΝ

Γράφει ο Βαγγέλης Μπαντές
Ημέρα των ερωτευμένων η Τετάρτη 14 Φεβρουαρίου 
και ο Δήμαρχος Πύδνας - Κολινδρού κ. Χρήστος 
Κομπατσιάρης, αποφάσισε να προσφέρει μια 
ξεχωριστή έκπληξη σε όλες τις γυναίκες που 
εργάζονται στον Δήμο. Με μια κίνηση γεμάτη 
ευαισθησία και ρομαντισμό, ο Δήμαρχος έστειλε 
ένα κόκκινο τριαντάφυλλο σε κάθε μία από αυτές, 
δημιουργώντας μια ατμόσφαιρα θερμής αγάπης και 

εκτίμησης.
Μια κίνηση που αναδεικνύει τον ανθρώπινο 
προσανατολισμό του κ. Κομπατσιάρη, που δείχνει 
έκφραση ευγνωμοσύνης και αναγνώρισης προς τις 
γυναίκες που συνεισφέρουν στην ομαλή λειτουργία 
του Δήμου. Οι εργαζόμενες υποδέχτηκαν τα 
κόκκινα τριαντάφυλλα με χαρά και εξέφρασαν την 
ευγνωμοσύνη τους μέσω κοινωνικών μέσων και 
προσωπικά.

Ρομαντική έκπληξη από τον Δήμαρχο Πύδνας - Κολινδρού 
την Ημέρα των Ερωτευμένων
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ΕΒΔΟΜΑΔΙΑΙΑ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ 
Ν. ΠΙΕΡΙΑΣ

Μ.Ε.Τ. 230091
Μέλος της Ένωσης Ιδιοκτητών Επαρχιακού Τύπου
Ίωνος Δραγούμη 8, (έναντι Τράπεζας Πειραιώς) - 

ΚΑΤΕΡΙΝΗ, Τ.Κ. 60100 ΤΗΛ. 2351073371 
E-MAIL : enimerosipierias@gmail.com

ΙΔΙΟΚΤΗΣΙΑ:
Σμαρώ Γιαννούλη

ΕΚΔΟΤΡΙΑ - Δ/ΝΤΡΙΑ - Δ/ΝΤΡΙΑ 
ΣΥΝΤΑΞΗΣ:

Σμαρώ Γιαννούλη
ΣΥΝΤΑΚΤΕΣ - ΕΠΙΜΕΛΕΙΑ ΚΕΙΜΕΝΩΝ:

Μαρία Ιωαννίδου, Βαγγέλης Μπαντές
ΥΠΕΥΘΥΝΟΣ ΔΙΑΝΟΜΗΣ:

Βασίλης Ξηρομερίτης
ΝΟΜΙΚΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ:

Απόστολος Γώττας
ΦΙΛΙΚΗ ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ:

Γρ. Τσαπράνης,
Ι. Τσιμπονίδης.

*Ενυπόγραφα κείμενα δεν εκφράζουν 
υποχρεωτικά τη θέση της εφημερίδας

ΦΥΛΛΟ 1444 ΤΡΙΤΗ 20 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2024 ΤΙΜΗ 1,5 €

Σε ευχαριστήριο του Επιμελητηρίου Πιερίας 
αναφέρονται τα εξής:
Εκ μέρους του Διοικητικού Συμβουλίου και όλων 

των μελών του Επιμελητηρίου Πιερίας, ευχαριστώ 
θερμά τους χορηγούς της ετήσιας εκδήλωσης της κο-
πής της βασιλόπιτας του Επιμελητηρίου, που πραγμα-
τοποιήθηκε το Σάββατο 3 Φεβρουαρίου 2024.
Με την υποστήριξή τους, στείλαμε και πάλι ένα 

ισχυρό μήνυμα αλληλεγγύης και συνεργατικότητας 
του επιχειρηματικού κόσμου της Πιερίας, ολοκληρώ-
νοντας έτσι την εορταστική περίοδο.
Τώρα, σειρά έχουν οι δράσεις που θα ανεβάσουν 

ακόμη πιο ψηλά την εικόνα και τη δυναμική της 
περιοχής μας, προς όφελος όλης της κοινωνίας της 
Πιερίας.
Ευχαριστούμε θερμά τους μεγάλους χορηγούς:
1. ΑΜΒΡΟΣΙΑΔΗΣ – ΚΟΤΟΠΟΥΛΑ ΟΛΥΜΠΟΥ 

Α.Β.Ε.Ε., ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΑ ΠΟΥΛΕΡΙΚΩΝ
2. DOFUNDO-ΦΑΡΜΑ ΠΙΕΡΙΑΣ, ΒΙΟΜΗΧΑΝΙ-

ΚΗ-ΕΜΠΟΡΙΚΗ ΕΤΑΙΡΙΑ
3. ΝΙΣΣΟΥ Α.Ε., ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΕΣ ΚΑΤΑΣΚΕΥΕΣ – 

ΑΥΤΟΜΑΤΙΣΜΟΙ
4. ΖΑΝΤΟΠΟΥΛΟΣ, ΑΝΤΑΛΛΑΚΤΙΚΑ ΑΥΤΟΚΙΝΗ-

ΤΩΝ
5. VERO, ΕΡΓΟΣΤΑΣΙΟ ΚΑΤΑΣΚΕΥΗΣ ΥΦΑΣΜΑΤΩΝ 

ΚΑΙ ΕΣΩΡΟΥΧΩΝ

Ευχαριστούμε θερμά τους χορηγούς:
1. OLYMPIA ELECTRONICS A.E., ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΑ 

ΗΛΕΚΤΡΟΝΙΚΩΝ ΚΑΤΑΣΚΕΥΩΝ & ΣΥΣΤΗΜΑΤΩΝ 
ΑΣΦΑΛΕΙΑΣ

2. MAXI A.Β.Ε.E., ΧΑΡΤΟΒΙΟΜΗΧΑΝΙΑ
3. NATURE Α.Β.Ε.Ε., ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΑ ΠΑΡΑΓΩΓΗΣ 

ΛΙΠΑΣΜΑΤΩΝ
4. ΧΑΡΑΛΑΜΠΙΔΗΣ Α.Ε., ΒΙΟΜΗΧΑΝΙΑ ΗΛΕΚΤΡΟ-

ΛΟΓΙΚΟΥ ΥΛΙΚΟΥ & ΚΑΛΩΔΙΩΝ
5. ΜΠΙΤΟΠΟΥΛΟΣ ΧΟΙΡΟΤΡΟΦΙΚΗ Α.Ε. 

– ΑΛΛΑΝΤΙΚΑ Μπεζάς, ΚΡΕΟΠΩΛΕΙΟ – 
DELICATESSEN

6. ΕΛΑΙΟΚΡΗΤΗ Α.Ε. – ΜΑΝΙΟΥΔΑΚΗΣ, ΕΛΑΙ-
ΟΥΡΓΙΚΕΣ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΙΣ

7. FREUD bareatory, ΚΑΤΑΣΤΗΜΑ ΕΣΤΙΑΣΗΣ
8. ACS COURIER, ΤΑΧΥΜΕΤΑΦΟΡΕΣ
9. Molos Fish Resto, ΕΣΤΙΑΤΟΡΙΟ
10. ΑΣΦΑΛΙΣΤΙΚΑ ΓΡΑΦΕΙΑ ΦΛΟΓΕΡΑ
11. ΑΓΡΟΤΙΚΟΣ ΣΥΝΕΤΑΙΡΙΣΜΟΣ ΜΥΔΟΚΑΛΛΙ-

ΕΡΓΗΤΩΝ ΜΑΚΡΥΓΙΑΛΟΥ ΠΙΕΡΙΑΣ, ΜΥΔΟ-
ΚΑΛΛΙΕΡΓΕΙΕΣ

12. Velonis Holidays, ΤΟΥΡΙΣΤΙΚΟ ΓΡΑΦΕΙΟ
13. ΠΕΪΔΗΣ Ε.Π.Ε., ΜΗΧΑΝΗΜΑΤΑ ΚΑΘΑΡΙΣΜΟΥ 

ΑΚΤΩΝ & ΑΝΑΚΥΚΛΩΣΗ
14. SHELL STATION – ΚΟΚΚΙΝΟΣ, ΠΡΑΤΗΡΙΟ 

ΥΓΡΩΝ ΚΑΥΣΙΜΩΝ

15. ΠΑΙΔΙΚΟ ΚΟΛΛΕ-
ΓΙΟ – ΠΡΟΤΥΠΟΣ 
ΒΡΕΦΟΝΗΠΙΑΚΟΣ 
ΣΤΑΘΜΟΣ, ΜΑΚΡΙ-
ΔΗΣ – ΠΑΠΑΧΑΤΖΗ

16. ΕΒΗΛ Α.Ε. – ΒΙΟ-
ΜΗΧΑΝΙΑ ΗΛΙΑΚΩΝ 
ΣΥΣΤΗΜΑΤΩΝ

17. ARTION HOUSE 
– ΔΗΜΗΤΡΗΣ ΕΜ-
ΜΑΝΟΥΗΛΙΔΗΣ, 
ΕΠΙΠΛΑ – ΣΤΡΩΜΑΤΑ – ΞΕΝΟΔΟΧΕΙΑΚΟΣ ΕΞΟ-
ΠΛΙΣΜΟΣ

18. DUST & CREAM, ΚΑΛΛΥΝΤΙΚΑ – ΑΡΩΜΑΤΑ
19. ΜΥΛΟΙ ΠΑΓΓΕΛΑ Α.Ε., ΑΛΕΥΡΟΒΙΟΜΗΧΑΝΙΑ
20. ΒΙΟΤΕΧΝΙΑ ΑΛΛΑΝΤΙΚΩΝ – ΚΡΕΟΠΩΛΕΙΟ 

«Η ΩΡΑΙΑ ΒΡΥΑ», ΜΠΙΤΟΠΟΥΛΟΣ – ΑΠΟΣΤΟ-
ΛΟΠΟΥΛΟΣ

21. ΚΤΗΜΑ ΔΡΟΥΓΚΑ, ΠΟΛΥΧΩΡΟΣ
22. ΜΠΑΤΑΛΑΣ, ΘΕΡΜΑΝΣΗ – ΨΥΞΗ – ΑΝΑΝΕΩΣΙ-

ΜΕΣ ΠΗΓΕΣ ΕΝΕΡΓΕΙΑΣ
23. ΜΑΚ-ΞΥΛ – ΚΩΣΤΑΣ ΜΑΥΡΙΔΗΣ, ΓΕΝΙΚΟΣ 

ΕΞΟΠΛΙΣΜΟΣ ΞΕΝΟΔΟΧΕΙΩΝ & ΕΠΑΓΓΕΛΜΑΤΙ-
ΚΩΝ ΧΩΡΩΝ

Ηλίας Χατζηχριστοδούλου
Πρόεδρος του Επιμελητηρίου Πιερίας

Ευχαριστήριο Επιμελητηρίου Πιερίας στους χορηγούς 
της εκδήλωσης κοπής βασιλόπιτας

Την Τετάρτη 14 Φεβρουαρίου 2024 πραγματοποι-
ήθηκε στην αίθουσα τελετών του 19ου Δημοτικού 
Σχολείου Κατερίνης εκδήλωση με θέμα «Πρόληψη 
εξάρτησης από το διαδίκτυο και η ασφαλής χρήση 
αυτού», με ομιλητή τον κ. Νίκο Μπέη, κοινωνιολόγο 
και στέλεχος του Κέντρου Πρόληψης ΑΤΡΑΚΤΟΣ. 
Σε σχετική ανακοίνωση του σχολείου αναφέρονται 

τα εξής:
Με πολύ ενδιαφέρον παρακολουθήσαμε τον κ. Μπέη 

να μας μιλά αρχικά για την αρνητική επίδραση που 
μπορεί να επιφέρει η χρήση των ηλεκτρονικών συ-
σκευών στη διαμόρφωση του παιδικού εγκεφάλου, 
την εξάπλωση της τεχνολογίας σε όλες τις εκφάνσεις 
της ανθρώπινης δραστηριότητας, την εννοιολόγηση 
της χρήσης, της εξάρτησης και του εθισμού, τα προ-
σωπικά δεδομένα και τους τρόπους της παραβίασής 
τους. Στη συνέχεια αναφέρθηκε σε έρευνες σχετικές 
με τη δραστηριοποίηση των παιδιών στο διαδίκτυο, 
τα ηλεκτρονικά παιχνίδια, τη χρήση των κινητών. 
Έδωσε πολύ μεγάλη έμφαση στα όρια που πρέπει να 
θέσουν οι γονείς και τους κανόνες που από κοινού 
θα πρέπει να συναποφασίσουν με τα παιδιά τους. 
Πρότεινε τρόπους ελέγχου και παρακολούθησης της 
χρήσης των παιδιών. Έδωσε πολλές εναλλακτικές επι-

λογές ενασχόλησης των παιδιών στον ελεύθερό τους 
χρόνο, στους γονείς με τα παιδιά τους. Έθεσε αρκετά 
ρητορικά ερωτήματα ενδιάμεσα της προσέγγισής του 
ο κ. Μπέης που αλληλεπίδρασαν και προκάλεσαν το 
ακροατήριο των γονέων. Στο τέλος ακολούθησε συ-
ζήτηση με τους γονείς.
Θα θέλαμε να ευχαριστήσουμε θερμά τον κ. Μπέη 

Νίκο για την ανταπόκριση στο αίτημά μας να μιλή-
σει σε γονείς και εκπαιδευτικούς της σχολικής μας 
κοινότητας, την κ. Σαββινίδου Σοφία – επιστημονική 
υπεύθυνη και την κ. Φυλλένια Σίμου, Πρόεδρο του 
Κέντρου Πρόληψης ΑΤΡΑΚΤΟΣ. Ευχαριστούμε τον 
Σύλλογο Γονέων και Κηδεμόνων του 19ου Δημοτικού 

και Νηπιαγωγείου, την Προϊσταμένη του Νηπιαγω-
γείου κ. Πλιάρη Στέλλα για την αγαστή συνεργασία 
και όλους τους γονείς, φίλους και εκπαιδευτικούς που 
συμμετείχαν σε αυτή την πολύ χρήσιμη εσπερίδα.

Εσπερίδα του 19ου Δημοτικού Σχολείου Κατερίνης 
σε συνεργασία με το Κέντρο Πρόληψης ΑΤΡΑΚΤΟΣ

Μονοήμερη εκδρομή στη Μακρινίτσα 
και στον Βόλο διοργανώνουν οι Κόρες 
Πιερίων, την Κυριακή 25 Φεβρουαρί-
ου. Το κόστος συμμετοχής είναι 17 
ευρώ και η αναχώρηση θα γίνει στις 8 
το πρωί από το ΚΤΕΛ. Για κρατήσεις 
θέσεων επικοινωνήστε με το τηλέφω-
νο 6975755309. 
Το πρόγραμμα της εκδρομής έχει ως 

εξής:
Αναχώρηση στις 8.00 από το ΚΤΕΛ 

Πιερίας ακολουθώντας την εθνική οδό 
και μία στάση έξω από τη Λάρισα θα 
φτάσουμε στον Νομό Μαγνησίας. Συ-
νεχίζουμε μέσα από μία όμορφη δια-
δρομή και ανηφορίζουμε για το βουνό 
του Κενταύρου. Συνεχίζουμε για το 
μπαλκόνι του Πηλίου όπως ονομάζεται 

η Μακρινίτσα και θα έχουμε την ευ-
καιρία να επισκεφτούμε στις 11.00 το 
Βυζαντινό Μουσείο Μακρινίτσας. Θα 
έχουμε ελεύθερο χρόνο για καφέ και 
την ευκαιρία να θαυμάσουμε εκτός 
από τα αιωνόβια πλατάνια την πα-
νέμορφη θέα στον Παγασητικό. Στις 
13.00 θα αναχωρήσουμε για Βόλο 
όπου θα επισκεφτούμε το Αρχαιολο-
γικό Μουσείο Βόλου στις 13.30. Μετά 
το τέλος της επίσκεψης θα έχουμε 
ελεύθερο χρόνο για να γευματίσουμε 
και να πιούμε τα τσίπουρά μας. Θα 
περπατήσουμε τους πεζόδρομους και 
θαυμάσουμε τον Παγασητικό κόλ-
πο. Αναχώρηση από Βόλο 17.30 και 
επιστροφή στην Κατερίνη γύρω στις 
20.00. 

Εκδρομή στη Μακρινίτσα Πηλίου 
και στον Βόλο με τις Κόρες Πιερίων
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Εκλογοαπολογιστική Γενική Συνέλευση και αρχαιρε-
σίες πραγματοποίησε ο Σύλλογος Προστασίας Παιδιών 
«ΒΕΝΙΑΜΙΝ», την Κυριακή 11 Φεβρουαρίου. Πλήθος 
μελών συμμετείχε στη διαδικασία εκλέγοντας τα μέλη 
του νέου Διοικητικού Συμβουλίου. Στη συνέχεια, την 
Δευτέρα 12 Φεβρουαρίου, πραγματοποιήθηκε η πρώ-

τη συνεδρίαση του νέου συμβουλίου και συγκροτή-
θηκε σε σώμα ως εξής:
Πρόεδρος: Αριστείδης Πετρίδης, στρατιωτικός
Αντιπρόεδρος: Χρήστος Χαραλαμπίδης, Δ/ντης 

Καταστήματος LIDL Παραλίας
Γραμματέας: Χρυσούλα Βεργίδου, στρατιωτικός
Ταμίας: Ελένη Τζάγκα, συνταξιούχος εκπαιδευτικός
Μέλος: Μόνικα Ιωαννίδου, Δημοτική Υπάλληλος 

(ΚΕΠ Δ. Κατερίνης)
Μέλη της Εξελεγκτικής Επιτροπής εκλέχθηκαν οι: 

Παπαδόπουλος Αναστάσιος (Προϊστάμενος Διοδίων 
Λεπτοκαρυάς), Παπανικολάου Ευάγγελος (απόστρα-
τος Αξιωματικός Αεροπορίας) και Πετρίδου Μαρία 
(Υπάλληλος Δ.Υ.Π.Α – Πρώην ΟΑΕΔ).
Επίσης, υπεύθυνη Επικοινωνίας και Δημοσίων Σχέσε-

ων αναλαμβάνει η Ράνια Βασιλειάδου και Συντονι-
στής Εθελοντών ο Γαβριήλ Κωνσταντινίδης.
«Προχωράμε ενωτικά, δυναμικά και ακούραστα το 

έργο μας για τη στήριξη παιδιών και οικογενειών που 
βρίσκονται σε ανάγκη. Θα ήθελα να ευχαριστήσω 
όλα τα μέλη για τη συμμετοχή τους στην εκλογική 

διαδικασία και την εμπιστοσύνη τους. Τα μέλη του 
νέου Διοικητικού Συμβουλίου και εγώ προσωπικά εκ-
φράζουμε την ευγνωμοσύνη μας στους πρωτεργάτες 
και υποστηρικτές του συλλόγου και δεσμευόμαστε να 
συνεχίσουμε με όραμα, εργατικότητα και αμεροληψία 
το έργο του συλλόγου κρατώντας ψηλά τις αξίες του 
και τον πρωταρχικό σκοπό του για την υποστήριξη 
των αδύναμων», δήλωσε ο Πρόεδρος Αριστείδης 
Πετρίδης. 

ΓΕΝΙΚΗ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗ ΚΑΙ ΑΡΧΑΙΡΕΣΙΕΣ ΣΤΟΝ ΣΥΛΛΟΓΟ ΠΡΟΣΤΑΣΙΑΣ ΠΑΙΔΙΩΝ «ΒΕΝΙΑΜΙΝ»

Επανεκλογή του Άρη Πετρίδη στο τιμόνι του «ΒΕΝΙΑΜΙΝ»
«ΠΡΟΧΩΡΑΜΕ ΕΝΩΤΙΚΑ ΚΑΙ ΔΥΝΑΜΙΚΑ ΓΙΑ ΤΗ ΣΤΗΡΙΞΗ ΠΑΙΔΙΩΝ ΚΑΙ ΟΙΚΟΓΕΝΕΙΩΝ ΣΕ ΑΝΑΓΚΗ»

Σε ανακοίνωση της Εθελοντικής Ομάδας Δράσης Ν. 
Πιερίας «Ο ΤΟΠΟΣ ΜΟΥ» αναφέρονται τα εξής:
Κατά τη διάρκεια της πρόσφατης δημόσιας διαβού-

λευσης για τη διαχείριση των αδέσποτων ζώων του 
Δήμου Κατερίνης, η Εθελοντική Ομάδα Δράσης Ν. 
Πιερίας «Ο ΤΟΠΟΣ ΜΟΥ» κατέθεσε συγκεκριμένες 
προτάσεις για την αντιμετώπιση του προβλήματος και 
προσφέρθηκε να συμμετέχει ενεργά στις πρωτοβου-
λίες της Δημοτικής Αρχής.
Μετά από πρόσκληση του Αντιδημάρχου Τοπικής Οι-

κονομικής Ανάπτυξης κ. Θωμά Αναστασιάδη, οι προ-
τάσεις αυτές συζητήθηκαν τη Δευτέρα 12 Φεβρουα-
ρίου 2024 σε ειδική σύσκεψη μεταξύ της Δημοτικής 
Αρχής και εκπροσώπων της Εθελοντικής Ομάδας.
Στη σύσκεψη προτάθηκαν τα παρακάτω:
1. Η δημιουργία τράπεζας τροφών για αδέσποτα 

ζώα στον Καπνικό Σταθμό Κατερίνης με στόχο την 
κάλυψη έκτακτων αναγκών μετά από φυσικές κα-
ταστροφές, όπως π.χ. πρόσφατα στη Ρόδο, στον 

Έβρο αλλά και στην Καρδίτσα, ενώ σύμφωνα με την 
πρόταση των πολιτών η τράπεζα θα στηρίζεται σε 
μηνιαία βάση από τη Δημοτική Αρχή με στόχο την 
κάλυψη των αναγκών και των αδέσποτων ζώων της 
πόλης μας. Επίσης προτάθηκε η οργάνωση μεγάλης 
μουσικής συναυλίας στον Καπνικό Σταθμό Κατερίνης 
με αντίτιμο, αντί εισιτηρίου, την προσφορά ζωοτρο-
φών για την ενίσχυση της τράπεζας.
2. Η οργάνωση κοινής δράσης κατά τη διάρκεια της 

8ης Ανθοκομικής Έκθεσης Κατερίνης (περίπτερο στην 
είσοδο, δράσεις με σχολεία κλπ) με στόχο την αντι-
μετώπιση της εγκατάλειψης κατοικίδιων ζώων, φαινό-
μενο που έχει λάβει τραγικές διαστάσεις τα τελευταία 
χρόνια στην πόλη μας.
3. Οργάνωση δράσεων για τις αδέσποτες γάτες, ειδι-

κά στο κέντρο της πόλης.
Εντός των επόμενων ημερών, αφού διευθετηθούν 

όλα τα νομικά θέματα της συνεργασίας των δύο φο-
ρέων, θα προχωρήσει η υλοποίηση των παραπάνω 

προτάσεων και η εφαρμογή δράσεων στις οποίες θα 
μπορούν να συμμετέχουν όλοι οι πολίτες.
Στη σύσκεψη συμμετείχαν ο κ. Κωνσταντίνος Αντω-

νιάδης, Αν. Προϊστάμενος Τμήματος Αδειοδοτήσεων 
και Ρύθμισης Εμπορικών Δραστηριοτήτων του Δήμου 
Κατερίνης και οι εκπρόσωποι του Καπνικού Σταθμού 
Κατερίνης κ. Μαρία Γκούτζα, κ. Αλέξανδρος Τραπε-
ζανλίδης και κ. Ηλίας Τσολακίδης.

ΕΘΕΛΟΝΤΙΚΗ ΟΜΑΔΑ ΔΡΑΣΗΣ Ν. ΠΙΕΡΙΑΣ «Ο ΤΟΠΟΣ ΜΟΥ»

Πρόταση για τη δημιουργία τράπεζας τροφών 
για εγκαταλελειμμένα ζώα

Με την παρουσία δεκάδων μελών και φίλων πραγμα-
τοποιήθηκε ο ετήσιος χορός του Α.Π.Σ. Δρομέων Ν. 
Πιερίας «ΖΕΥΣ» την Κυριακή 11 Φεβρουαρίου 2024 
σε αίθουσα δεξιώσεων στην Κατερίνη..
Την εκδήλωση τίμησε με την παρουσία του ο Αντι-

δήμαρχος Υπηρεσιών Προσχολικής Αγωγής και Δημι-
ουργικής Απασχόλησης του Δήμου Κατερίνης Μιχάλης 
Γεωργιάδης. Παρέστησαν επίσης εκπρόσωποι φορέ-
ων, πολιτιστικών και αθλητικών συλλόγων, σωματεί-
ων και εθελοντικών ομάδων.
«Διανύουμε ένα επετειακό έτος καθώς φέτος συ-

μπληρώνουμε 15 χρόνια δημιουργικής δράσης, σε 
αυτό το πλαίσιο θα εργαστούμε και το 2024» δήλωσε 
ο Πρόεδρος του ΑΠΣ Δρομέων Ν. Πιερίας “ΖΕΥΣ”. Ο 
Δημήτρης Γκόγκος αφού έκανε μία σύντομη αναφο-
ρά στη πλούσια δράση του Συλλόγου, έθεσε τους 
στόχους για τη νέα χρονιά και ζήτησε την στήριξη 
όλων των μελών και φίλων του Συλλόγου. Τόνισε την 
ανάγκη ριζικής ανακαίνισης της αθλητικής και πολιτι-
στικής στέγης του Συλλόγου, οι εργασίες της οποίας 
θα ξεκινήσουν άμεσα καθώς και την προώθηση της 
μαζικής άθλησης μέσω ομαδικών συμμετοχών σε 
αγώνες σε βουνό και δρόμο, ταξιδιών, ενημερωτικών 
δράσεων κ.α.
Η τυχερή της βραδιάς ήταν η Φωφώ Παππουτσίδου 

η οποία κέρδισε ένα ζευγάρι γυαλιά από το κατάστη-
μα του κ. Αλέξανδρου Πούλιου.

Βραβεύτηκαν οι:
•	 Συμεων Συμεωνίδης ως ο αθλητής που έκανε τον 

καλύτερο χρόνο στο Μαραθώνιο το έτος 2023
•	 Ελένη Κώστα ως η αθλήτρια που έκανε τον καλύ-

τερο χρόνο στο Μαραθώνιο το έτος 2023
•	 Λάζαρος Βογιατζόγλου ως ένας από τους μεγαλύ-

τερους σε ηλικία δρομείς του Συλλόγου με πλη-
θώρα συμμετοχών σε αγώνες.

•	 Νικόλαος Κυλώνης ως ένα από τα μέλη που συμ-
βάλλει διαχρονικά στην προβολή του Συλλόγου 
στο εξωτερικό όπου ζει και εργάζεται.

Το Διοικητικό Συμβούλιο αισθάνεται την ανάγκη να 
ευχαριστήσει όλα τα μέλη και τους φίλους του Συλ-
λόγου που τίμησαν με την παρουσία τους το ετήσιο 
χορό, την πρώην Πρόεδρο του Συλλόγου Ράνια Σαλα-
μάντη που επιμελήθηκε 
τα αναμνηστικά των 
βραβεύσεων, όλους τους 
χορηγούς και τους δωρο-
θέτες που προσέφεραν 
δώρα στην εκδήλωση, 
καθώς και όλους όσοι με 
κάθε τρόπο συνέβαλαν 
στην επιτυχία της εκδή-
λωσης.

Ετήσιος χορός και κοπή πίτας του ΑΠΣ Δρομέων Ν. Πιερίας 
«ΖΕΥΣ»
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Την Παρασκευή, 16 Φεβρουαρίου 2024, η Αντιπερι-
φερειάρχης Πιερίας κ. Σοφία Μαυρίδου, υποδέχτηκε 
στο γραφείο της στην Περιφερειακή Ενότητα Πιερίας, 
τον Πρόεδρο της Λιμενικής Επιτροπής του Λιμενικού 
Ταμείου Κατερίνης κ. Αστέριο Μπουσνάκη και τον 
Αντιπρόεδρο και Διοικητή του Γ’ Λιμενικού Τμήματος 
Σκάλας Κατερίνης, Πλωτάρχη Θεμιστοκλή Αδαμίδη.
Στη συνάντηση παρέστησαν τα μέλη της Λιμενικής 

Επιτροπής Γιάννης Παπαδόπουλος, Δημήτρης Αλμα-
λιώτης και Τζένη Κεχαγιοπούλου, όπως επίσης και οι 
υπάλληλοι του Λιμενικού Ταμείου, Πέτρος Κουκιώτης 
και Αντώνης Γαλάνης.
Κατά τη διάρκεια της συνάντησης διεξήχθη ένας 

παραγωγικός διάλογος μεταξύ των παρευρισκόντων, 
ενώ τέθηκαν επί τάπητος ζητήματα που αφορούν 
στη δημιουργία Λιμεναρχείου στην περιοχή μας, στην 
αναβάθμιση και τον εξοπλισμό των ήδη υπαρχουσών 
δομών, ενώ συζητήθηκαν και προτάσεις, οι οποίες θα 
μπορούσαν να συμβάλουν στην περαιτέρω ανάπτυξη 
της ευρύτερης περιοχής.
«Η Π.Ε. Πιερίας βρίσκεται πάντα σε αγαστή συνερ-

γασία με το Γ’ Λιμενικό Τμήμα Σκάλας Κατερίνης, 
όπως επίσης και με το Λιμενικό Ταμείο.
Η Περιφερειακή Ενότητα αφουγκράζεται τους προ-

βληματισμούς που αφορούν στο παραλιακό μέτωπο 
της περιοχής μας και στο πλαίσιο των αρμοδιοτήτων 
μας είμαστε ανοιχτοί σε κάθε συνεργασία για το κοινό 
όφελος», ανέφερε χαρακτηριστικά η Αντιπεριφερειάρ-

χης Πιερίας κ. Σοφία Μαυρίδου.
Η συνάντηση ολοκληρώθηκε με όλες τις πλευρές να 

τονίζουν την αξία της συνεργασίας των αρχών του 
τόπου με γνώμονα την πρόοδο και την ανάπτυξη της 
Πιερίας, την αναβάθμιση της ποιότητας ζωής των 
πολιτών και την καλύτερη δυνατή εξυπηρέτηση των 
επισκεπτών.

Συνάντηση της Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας με τη Λιμενική 
Επιτροπή του Λιμενικού Ταμείου Κατερίνης

Συνεδρίασε στο Κάιρο της Αιγύπτου από 15-17 Φε-
βρουαρίου η Ιερά Σύνοδος της Ιεραρχίας του Πατρι-
αρχείου Αλεξάνδρειας, υπό την προεδρία του Μακα-
ριώτατου Πάπα και Πατριάρχη Αλεξανδρείας και πάσης 
Αφρικής κ.κ. Θεοδώρου Β’.
Το πρωί της Πέμπτης 15 Φεβρουαρίου η Ιερά Σύνο-

δος προέβη σε εκλογές ή μεταθέσεις 13 Μητροπολιτών 
και Επισκόπων σε διάφορες Επαρχίες της Αφρικής.
Μεταξύ των εκλεγέντων υπάρχουν και 3 Αφρικανοί 

κληρικοί, καρποί της Ορθόδοξης Ιεραποστολής.
Να σημειωθεί ότι μεταξύ των εκλεγέντων είναι και ο 

Κατερινιώτης Μητροπολίτης Τριπόλεως κ. Θεοφύλα-
κτος, ο οποίος έλαβε τον τίτλο «Γέρων Καισαρείας» και 
κατέστη ο πρώτος μετά τον Πατριάρχη Αρχιερέας του 

Πατριαρχείου Αλεξανδρείας και πάσης Αφρικής.
Ο Σεβασμιώτατος Μητροπολίτης Κίτρους, Κατερίνης 

και Πλαταμώνος κ. Γεώργιος, μόλις πληροφορήθηκε 
το γεγονός, επικοινώνησε τηλεφωνικώς με τον Μητρο-
πολίτη Γέροντα Καισαρείας κ. Θεοφύλακτο για να του 
ευχηθεί και να διαβιβάσει τις ευχές του Κλήρου και των 
πιστών της Πιερίας.
Ο Σεβασμιώτατος κ. Γεώργιος προέβη επίσης στην 

παρακάτω δήλωση: «Είναι ιδιαίτερα τιμητική για την 
Πιερία η προαγωγή του συντοπίτη μας Σεβασμιωτάτου 
Μητροπολίτη κ. Θεοφυλάκτου στην επίζηλη θέση του 
πρωτόθρονου Αρχιερέα του παλαίφατου και ιεραπο-
στολικού Πατριαρχείου Αλεξανδρείας και πάσης Αφρι-
κής. Εις πολλά έτη, Δέσποτα».

Πρώτος Αρχιερέας του Πατριαρχείου Αλεξανδρείας 
ο Τριπόλεως Θεοφύλακτος

Σε συγχαρητήριο μήνυμα του Δημάρχου Κατερί-
νης κ. Γιάννη Ντούμου αναφέρονται τα εξής:
Είναι ιδιαίτερα τιμητική για την Κατερίνη, η προ-

αγωγή του συντοπίτη μας Σεβασμιωτάτου Μητρο-
πολίτη Τριπόλεως κ. Θεοφυλάκτου στην θέση του 

πρωτόθρονου Αρχιερέα του Πατριαρχείου Αλεξαν-
δρείας και πάσης Αφρικής.
Απευθύνω τα συγχαρητήρια και τις πιο ειλικρινείς 

ευχές μου και εκφράζω τη βεβαιότητα ότι θα συ-
νεχίσει το υψηλό ποιμαντικό του έργο, το οποίο 

διαχρονικά αποτελεί πηγή πνευματικής καθοδήγη-
σης.
Με τιμή,
Ιωάννης Ντούμος
Δήμαρχος Κατερίνης

Συγχαρητήριο μήνυμα του Δημάρχου Κατερίνης 
προς τον Σεβασμιώτατο Μητροπολίτη Τριπόλεως κ. Θεοφύλακτο

Σε μία μεγαλοπρεπή τελετή η Κυπριακή Ομοσπονδία 
Πανεπιστημιακού Αθλητισμού βράβευσε τους αθλητές 
της αγωνιστικής χρονιάς 2022-2023, οι οποίοι διακρί-
θηκαν στις διεθνείς και ευρωπαϊκές διοργανώ-
σεις, αλλά και στα εγχώρια πρωταθλήματα.
Στην τελετή παραστάθηκαν μεταξύ άλλων ο 

εκπρόσωπος της Υπουργού Παιδείας, Αθλητισμού και 
Νεολαίας κ. Αθηνάς Μιχαηλίδου, ο νυν και πρώην 

Πρόεδρος του ΚΟΑ κ. Γιάννης Ιωάννου και κ. 
Ανδρέας Μιχαηλίδης αντίστοιχα, όπως και μέλη 
του Οργανισμού, Πρυτάνεις, Αντιπρυτάνεις και 
Εκτελεστικοί Διευθυντές όλων των Κυπριακών 
Πανεπιστημίων, μέλη του 
Εκτελεστικού Συμβουλίου της 
ΚΟΕ και Πρόεδροι των Ομο-
σπονδιών.
Ιθύνων νους της βραδιάς, ο 

Καθηγητής και Πρόεδρος της 
Ομοσπονδίας, κ. Πάνος Ραζής, 
ο οποίος ήταν και ο βασικός ομι-
λητής. Ιδιαίτερα τιμητική ήταν η 
παρουσία του κ. Διονύση Πα-
σχάλη, Προέδρου του Ομώνυ-
μου Κοινωφελούς Ιδρύματος, 
ο οποίος κατά την τελετή βράβευ-
σης εξέφρασε τα συγχαρητήρια 
του τόσο στους αθλητές όσο και 
στους διοργανωτές και ιδιαίτερα 
στον Καθηγητή κ. Π. Ραζή, δη-

λώνοντας την αρωγή και υποστήριξή του προς την 
Κυπριακή Ομοσπονδία Πανεπιστημιακού Αθλητισμού, 
της οποίας το έργο αποτελεί παράδειγμα προς μίμη-
ση.

Τιμητική παρουσία Διονύση Πασχάλη στη βράβευση αθλητών 
στην Κύπρο 



ΤΡΙΤΗ 20 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2024

ΕνημέρωσηΕνημέρωση 7Τοπικά

Δυναμικό παρών έδωσε η Ένωση Ξενοδοχείων Πι-
ερίας, στη Διεθνή Έκθεση Τουρισμού της Ρουμανίας 
TTR Bucharest 2024 που πραγματοποιήθηκε από τις 
15 έως 18 Φεβρουαρίου στο Βουκουρέστι, στο πλαί-
σιο της οποίας, υπέγραψε Μνημόνιο Συνεργασίας με 
την Ένωση Ελλήνων της Ρουμανίας, με στόχο την 
εμβάθυνσή των σχέσεων των δυο λαών.
Η υπογραφή του Μνημονίου Συνεργασίας έγινε σε 

μια σεμνή τελετή στο Κοινοβούλιο της Ρουμανίας, 
στο γραφείο του Προέδρου των Ελλήνων της Ρουμα-
νίας, Βουλευτή Dr.Dragos Gabriel Zisopol
«Υπογράψαμε με τον φίλο και Πρόεδρο της Ελληνι-

κής Ομογένειας κ. Zisopol το Μνημόνιο Συνεργασίας 
ώστε να εμβαθύνουμε τη σχέση συνεργασίας μεταξύ 
της Πιερίας και της Ελληνικής Ομογένειας. Με αυτό 
τον τρόπο θα διευκολύνουμε και την ενίσχυση των 
δεσμών των Ρουμάνων επισκεπτών στην περιοχή μας 
και παράλληλα θα ενισχύσουμε τους δεσμούς με την 
Ελληνική Ομογένεια η οποία έχει διαρκή, έντονη και 
πετυχημένη παρουσία στη Ρουμανία, και συμβάλλει 
στην ενίσχυση των δεσμών μεταξύ των δυο λαών», 
ανέφερε χαρακτηριστικά ο Πρόεδρος της Ένωσης Ξε-
νοδοχείων Πιερίας, και Αντιπρόεδρος της Πανελλήνιας 
Ομοσπονδίας Ξενοδοχείων κ. Ηρακλής Τσιτλακίδης, 
στο κρατικό κανάλι TVR1.
Όπως σημείωσε ο κ. Τσιτλακίδης, το πετυχημένο 

αυτό βήμα στη περαιτέρω σύσφιξη των δυο λαών δεν 
θα μπορούσε να γίνει χωρίς την αποφασιστική συμ-

βολή του Διευθυντή του ΕΟΤ στη Ρουμανία κ. Γιώρ-
γου Σταφυλάκη, τον οποίο αποκάλεσε «λυδία λίθο» 
σε αυτή την συνεργασία.
«Η περιοχή μας εκτός από φιλόξενη στους Ρου-

μάνους επισκέπτες έχει και μια βλάχικη κοινότητα η 
οποία έχει πάρα πολύ έντονους δεσμούς με την Ρου-
μανία και με τους κατοίκους της. Θα θέλαμε να απο-
τελέσει η σημερινή μέρα την αρχή μιας πιο στενής και 
αγαστής συνεργασίας προς όφελος των δυο λαών και 
των επισκεπτών στην περιοχή μας και της Ελληνικής 
Ομογένειας», τόνισε ο κ. Τσιτλακίδης.
Η Διεθνής Έκθεση Τουρισμού της Ρουμανίας TTR 

Bucharest 2024 είναι μία από τις κυριότερες Εκθέσεις 
του χειμώνα, καθώς η Ρουμανία αποτελεί μία πολύ 
σημαντική τουριστική αγορά για την Πιερία.

Μνημόνιο Συνεργασίας της Ένωσης Ξενοδόχων Πιερίας 
με την Ένωση Ελλήνων Ρουμανίας

«Το ελληνικό ξενοδοχείο, έχει πρωταγωνιστικό 
ρόλο, στην Ελλάδα της επόμενης μέρας, στην Ελλάδα 
της εξωστρέφειας, της καινοτομίας και της ανταγω-
νιστικότητας. Ο δρόμος άνοιξε πριν από χρόνια, με 
πρωτοπόρους ξενοδόχους και συνεχίζεται με επιτυχία 
και προσαρμογή στις νέες απαιτητικές συνθήκες», 

τόνισε χαρακτηριστικά ο 
Αντιπρόεδρος της Πανελ-
λήνιας Ομοσπονδίας Ξενο-
δόχων (Π.Ο.Ξ.), μέλος του 
Δ.Σ. του Ξενοδοχειακού 
Επιμελητήριου Ελλάδος 
(ΞΕΕ) και πρόεδρος της 
ΕΞΕΠ κ. Ηρακλής Τσιτλακί-
δης, στο περιθώριο του 7ου 
Διεθνούς Φόρουμ Φιλοξε-
νίας του ΞΕΕ.
Υπό τον τίτλο, «Ελληνικά 

Ξενοδοχεία: Η Επόμενη 
Μέρα», οι εργασίες του 

Φόρουμ στέφθηκαν με απόλυτη επιτυχία, επιβεβαιώ-
νοντας για μια ακόμη φορά την ευελιξία και προσαρ-
μοστικότητα των ελληνικών ξενοδοχείων στις παγκό-
σμιες τάσεις.
«Οι διακρίσεις της Ελλάδας και οι επιτυχίες της στον 

τουριστικό κλάδο, η διεθνής αναγνώριση και προ-
τίμηση, από μεγάλα επενδυτικά σχήματα, αλλά και 

η κατάταξη της χώρας μας στους πλέον δημοφιλείς 
προορισμούς σε παγκόσμια κλίμακα, αποδεικνύει το 
μέγεθος της σκληρής αλλά συστηματικής δουλειάς 
των Ελλήνων ξενοδόχων, που πρωταγωνιστούν και 
δημιουργούν τις συνθήκες και προϋποθέσεις για ένα 
αισιόδοξο μέλλον. Επενδύουμε στην εξειδικευμένη 
γνώση και την πληροφόρηση των ξενοδόχων, έχο-
ντας μπροστά μας τις νέες προκλήσεις που ανοίγο-
νται», ανέφερε ο κ. Τσιτλακίδης.

7ο ΔΙΕΘΝΕΣ ΦΟΡΟΥΜ ΦΙΛΟΞΕΝΙΑΣ ΤΟΥ ΞΕΝΟΔΟΧΕΙΑΚΟΥ ΕΠΙΜΕΛΗΤΗΡΙΟΥ ΕΛΛΑΔΟΣ

Ηρακλής Τσιτλακίδης: «Οι Έλληνες ξενοδόχοι έχουν 
τον πρωταγωνιστικό ρόλο στην Ελλάδα της εξωστρέφειας 

και της ανταγωνιστικότητας»

Τη θεατρική παράσταση 
ορόσημο της μεταπολεμικής 
Αμερικανικής δραματουρ-
γίας, το κλασικό αριστούρ-
γημα του Άρθουρ Μίλλερ, 
«Ήταν όλοι τους παιδιά 
μου», που ανεβάζει το Θεσ-
σαλικό Θέατρο «Κώστας 
Τσιάνος», παρακολούθησαν 
την Κυριακή 11 Φεβρουαρί-
ου 2024 στη Λάρισα, ογδό-
ντα μέλη του Οργανισμού 
Φεστιβάλ Ολύμπου και του 
Κέντρου Γραμμάτων και Τε-
χνών Δίου.
Την παράσταση σκηνοθε-

τεί και επεξεργάζεται δραματουργικά ο πρωτεργάτης 
του Θεσσαλικού Θεάτρου Κώστας Τσιάνος, γνώριμος 
από την πολυετή του συνεργασία με το Φεστιβάλ 
Ολύμπου. Με τον κ. Τσιάνο είχε μια άκρως ενδια-
φέρουσα συνάντηση και εποικοδομητική συνομιλία, 
ο Πρόεδρος του ΟΡ.ΦΕ.Ο. και διοικητικό μέλος του 
Κέντρου Γραμμάτων και Τεχνών Δίου Γρηγόρης Πα-
παχρήστος.
Οι δύο άνδρες είχαν την ευκαιρία να ανταλλάξουν 

απόψεις και να σκιαγραφήσουν τα πολιτισμικά δρώ-
μενα, την μεταξύ των φορέων που εκπροσωπούν 
διαχρονική τους συμπόρευση, την ανανέωση των 
προοπτικών συνεργασίας, την προετοιμασία του 53ου 
Φεστιβάλ Ολύμπου 2024, τις δράσεις του Κέντρου 
Γραμμάτων και Τεχνών, καθώς και την πορεία των 
εργασιών αναστήλωσης και συντήρησης στα αρχαία 

θέατρα Λάρισας και Δίου.
Ο κ. Παπαχρήστος πρότεινε στον κ. Τσιάνο, το 

Θεσσαλικό Θέατρο να τιμήσει με την παρουσία του 
πρόγραμμα του φετινού Φεστιβάλ Ολύμπου, ενώ του 
απένειμε το αναμνηστικό λεύκωμα «50 + 3 χρόνια 
Φεστιβάλ Ολύμπου» στις σελίδες του οποίου ο Λα-
ρισαίος σκηνοθέτης και η Δημοτική Θεατρική Κοινω-
φελής Επιχείρηση Δήμου Λάρισας (ΔΗΘΕΚΕΛ) με δι-
ακριτικό τίτλο «Θεσσαλικό Θέατρο», έχουν εξέχουσα 
θέση.
Παράλληλα ο κ. Παπαχρήστος γνωστοποίησε στον 

κ. Τσιάνο την πρόθεση της διοίκησης του Οργανισμού 
Φεστιβάλ Ολύμπου να του απονεμηθεί ως ένδειξη 
αναγνώρισης του έργου στις τέχνες και τα γράμματα, 
ο έπαινος «Αριστείας Πολιτισμού» του ΟΡ.ΦΕ.Ο. για 
το 2024.

ΟΡ.ΦΕ.Ο. και Κέντρο Γραμμάτων Δίου στο Θεσσαλικό Θέατρο
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Ο Πιερικός Οργανισμός Τουριστικής Ανάπτυξης και 
Προβολής (ΠΟΤΑΠ), με σκοπό την προβολή της του-
ριστικής εικόνας της περιοχής, συμμετείχε στην του-
ριστική έκθεση «F.RE.E. 2024» που έλαβε χώρα στο 
Μόναχο από τις 14 έως τις 18 Φεβρουαρίου και στη 
διεθνή έκθεση τουρισμού «TTR Bucharest 2024» στο 
Βουκουρέστι το διάστημα 15-18 Φεβρουαρίου 2024.
Η «F.RE.E.», διεθνής έκθεση για τη διαμόρφωση του 

ελεύθερου χρόνου, τα ταξίδια και την αναψυχή είναι 
μία έκθεση πελατοκεντρική, όπου οι ενδιαφερόμενοι 
διαμορφώνουν μόνοι τους το πλάνο των διακοπών 
τους, ανεξάρτητα από τους tours operators.
Ο ΠΟΤΑΠ πρόβαλε και ανέδειξε το τουριστικό προϊ-

όν της Πιερίας μέσα στο ενιαίο περίπτερο μαζί με την 
Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας και τους Τουριστι-
κούς Οργανισμούς της Χαλκιδικής και της Θεσσαλονί-
κης.
Μέσω του πλούσιου έντυπου και ψηφιακού υλικού, 

αναδείχθηκαν οι φυσικές ομορφιές της Πιερίας και 
η πλούσια ιστορία, που θέτουν την Πιερία ως ένα 
πραγματικά μοναδικό προορισμό, που συνδυάζει την 
ιστορία, τον πολιτισμό, τη γαστρονομία, τις τουριστι-
κές υποδομές και τα εναλλακτικά είδη τουρισμού, στη 
σκιά ενός παγκόσμιου μνημείου φύσης, του Ολύμπου.
Τον Πιερικό Οργανισμό Τουριστικής Ανάπτυξης και 

Προβολής εκπροσώπησε το μέλος του Δ.Σ. και Οι-
κονομικός Διαχειριστής του Οργανισμού κ. Στέλιος 
Ούζας. 
Κατά τη διάρκεια της έκθεσης ο κ. Ούζας, εκπροσω-

πώντας τον ΠΟΤΑΠ, είχε εποικοδομητικές επαφές με 
τουριστικούς φορείς, tour οperators, εκπροσώπους 
της Ελληνικής πρεσβείας αλλά και με Γερμανικά Μέσα 
Μαζικής Ενημέρωσης, όπου πρόβαλλε τα συγκριτικά 
πλεονεκτήματα της Πιερίας, στο πλαίσιο της ανάπτυ-
ξης του θεματικού τουρισμού, που αποτελεί στρατη-
γικό άξονα στην υλοποιούμενη τουριστική πολιτική 
του ΠΟΤΑΠ.
Παράλληλα, ο ΠΟΤΑΠ συμμετείχε και στην έκθε-

ση «49th ROMANIAN TOURISM FAIR (TTR)» στο 
Βουκουρέστι. Κύριοι στόχοι της συμμετοχής, ήταν η 
καλύτερη δυνατή ανάδειξη και προβολή του τουριστι-
κού προϊόντος της Πιερίας στην πολύ σημαντική και 
συνεχώς αυξανόμενη αγορά της Ρουμανίας, δεδομέ-
νου ότι η Ελλάδα αποτελεί τον κυρίαρχο τουριστικό 
προορισμό για τη χώρα το
Εκεί, ο εκπρόσωπος του ΠΟΤΑΠ κ. Γιάννης Γκατζής 

συναντήθηκε με τον Διευθυντή του γραφείου ΕΟΤ 
Ρουμανίας κ. Γιώργο Σταφυλάκη, ενώ είχε επαφές και 
συζητήσεις με τουριστικούς πράκτορες από τη Ρουμα-
νία, που έδειξαν μεγάλο ενδιαφέρον για τα αξιοθέατα 
και τα συγκριτικά πλεονεκτήματα της Πιερίας, θεωρώ-
ντας ότι πρόκειται για έναν εξαιρετικό προορισμό.
Με αφορμή τη συμμετοχή του ΠΟΤΑΠ στις δύο αυ-

τές διεθνείς τουριστικές εκθέσεις η Αντιπεριφερειάρ-
χης Πιερίας κ. Σοφία Μαυρίδου δήλωσε χαρακτηρι-
στικά: «Η συμμετοχή της Πιερίας στις διεθνείς τουρι-
στικές εκθέσεις συμβάλλει στην εξωστρέφεια και την 

προβολή της περιοχής μας. Η Πιερία είναι μία περιοχή 
που προσφέρεται για τουρισμό δώδεκα μήνες το χρό-
νο. Με τη συμμετοχή μας στις διεθνείς τουριστικές 
εκθέσεις διευρύνουμε το μέγεθος του εισερχόμενου 
τουρισμού από τις διάφορες χώρες. Η προβολή του 
τουριστικού προϊόντος της περιοχής μας αποτελεί μία 
πολύ σημαντική μας προτεραιότητα καθώς αποτελεί 
έναν από τους βασικούς αναπτυξιακούς πυλώνες του 
τόπου μας».
Από την πλευρά του ο Πρόεδρος του ΠΟΤΑΠ κ. 

Γιώργος Καραλής ανέφερε: «Βασικός μας στόχος εί-
ναι η δυναμική παρουσία του προορισμού Πιερία στο 
χάρτη της παγκόσμιας τουριστικής αγοράς, καθώς και 
η συστηματική προβολή του, τόσο στην εγχώρια αγο-
ρά, όσο και στις αγορές του εξωτερικού». 
Ο Πιερικός Οργανισμός Τουριστικής Ανάπτυξης και 

Προβολής (ΠΟΤΑΠ) υιοθετεί μία νέα εποχή για την 
παρουσία της στις διεθνείς εκθέσεις τουρισμού με 
μια πιο ενεργητική προσέγγιση των εκθέσεων, όπου 
δίνεται περισσότερη έμφαση στην πρωτότυπη προ-
βολή, στις συναντήσεις μεταξύ επαγγελματιών B2B, 
τα κοινωνικά δίκτυα και στην υλοποίηση παράλληλων 
εκδηλώσεων.
Επόμενες δράσεις του ΠΟΤΑΠ είναι η συμμετοχή 

στις ακόλουθες τουριστικές εκθέσεις:
•	 Βουδαπέστη (Ουγγαρία) 22-25 Φεβρουαρίου 

2024, 46th International Tourism Exhibition TRAVEL+ 
•	 Βελιγράδι (Σερβία), 22-25 Φεβρουαρί-

ου 2024, 45th 
International Tourism 
Fair
•	 Βερολίνο 

(Γερμανία), 5-7 Mαρ-
τίου 2024, ITB
•	 Πράγα 

(Τσεχία), 15-17 
Μαρτίου 2024, 32nd 
International Tourism 
and Regional Tourism 
Trade Fair HOLIDAY 
WORLD & REGION 
WORLD 

Ο Πιερικός Οργανισμός Τουριστικής Ανάπτυξης και Προβολής 
στις Διεθνείς Εκθέσεις του Μονάχου και του Βουκουρεστίου

Σε ανακοίνωση των Φίλων Μουσείου Πόλης Κατερί-
νης αναφέρονται τα εξής:
Μια πολύ ενδιαφέρουσα εμπειρία γεύθηκαν μαζί μας 

οι φίλοι που μας ακολούθησαν στην εκδρομή στον 
Βόλο το Σάββατο 17 Φεβρουαρίου 2024. Η αφορμή 
ήταν η επίσκεψη στο Μουσείο Πόλης του Βόλου, το 
πρώτο και μοναδικό μέχρι σήμερα σύγχρονο μουσείο 
για την πόλη και τους ανθρώπους της.
Η αποστολή μας, από 43 εκδρομείς, δέχτηκε τη 

θερμή φιλοξενία του αντίστοιχου σωματείου που υπο-
στηρίζει τις δράσεις του μουσείου και ονομάζεται «Πο-
λίτες για το Μουσείο Πόλης του Βόλου».
Ξεναγοί μας και οικοδεσπότες ήταν τα μέλη του Δ.Σ., 

ο κ. Γεράσιμος Τσιμπλούλης και οι κυρίες Δέσποινα 
Μουζαλά, Μαρία Λαρυγγάκη και Ελπινίκη Παναγιωτί-
δου, τους οποίους και ευχαριστούμε εκ βαθέων.
Όπως μας εξήγησαν το Μουσείο Πόλης του Βόλου 

εγκαινιάστηκε το 2014, αλλά είναι καρπός μακρόχρο-
νης προσπάθειας του Δημοτικού Κέντρου Ιστορίας και 
Τεκμηρίωσης, και αποτελεί την κορωνίδα ενός πολύ-
τροπου δικτύου το οποίο αποτελείται από 10 δημοτικά 

μουσεία και πινακοθήκες.
(Ο Βόλος διαθέτει βέβαια και πλήθος άλλων ιδιωτι-

κών ή δημόσιων μουσείων μεταξύ των οποίων το Βι-
ομηχανικό Μουσείο Πληνθοκεραμοποιίας Τσαλαπάτα, 
το Κέντρο Τέχνης Τζόρτζιο ντε Κίρικο, το Εντομολογι-
κό Μουσείο, το Λαογραφικό Μουσείο Κίτσου Μακρή, 
το Σιδηροδρομικό Μουσείο και πολύ πρόσφατα μέσα 
στο 2023 το Μουσείο Τύπου και το Μουσείο Παιδικής 
και Εφηβικής Λογοτεχνίας)
Το Μουσείο Πόλης του Βόλου αναπτύσσεται στο τρι-

ώροφο κτίριο της πρώην καπναποθήκης Παπάντου και 
πέρα από τη μόνιμη έκθεση που είναι κατανεμημένη 
θεματικά σε 10 + ιστορίες για την πόλη (η προηγού-
μενη μόνιμη κράτησε 5 χρόνια), διαθέτει αίθουσα 
περιοδικών εικαστικών εκθέσεων και μια μικρή μόνιμη 
πινακοθήκη επιλεγμένων έργων ντόπιων καλλιτεχνών.
Όπως μας εξήγησαν, το συμμετοχικό αυτό μουσείο 

σχηματίστηκε και εξακολουθεί να εμπλουτίζεται απο-
κλειστικά με προσφορές από δάνεια και δωρεές των 
ανθρώπων της πόλης.
Σημαντικό στοιχείο και ειδοποιό χαρακτηριστικό του 

μουσείου αποτελεί η παρουσία των προφορικών μαρ-
τυριών των κατοίκων που πρόσφεραν τις ζωντανές 
αφηγήσεις τους ως έκθεμα αλλά και ως οδηγό για την 
ιστορία της πόλης.
Η ενημερωτική πολιτιστική μας δράση ολοκληρώθη-

κε με την επίσκεψη στη «διαφορετική» πινακοθήκη 
της «εκκεντρικής» Χρυσούλας Ζώγια που στεγάζεται 
στη διώροφη οικία που δώρισε στον Δήμο Βόλου για 
την ίδρυση πινακοθήκης.

Οι Φίλοι Μουσείου Πόλης Κατερίνης στο Μουσείο Πόλης 
του Βόλου
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Αύριο Τετάρτη 21 Φεβρουαρίου 2024 στις 18:00 
στην αίθουσα πολλαπλών χρήσεων του Γ’ Δημοτικού 
Σχολείου Λιτοχώρου ανοίγει μία νέα συζήτηση με τίτ-
λο και θέμα: 
«Τίνος είσι ‘συ;» Η προφορική μαρτυρία και 

το αποτύπωμά της στο μονοπάτι της ιστορικής 
μνήμης. 
Σε σχετική ανακοίνωση αναφέρονται τα εξής:
Σας προσκαλούμε στην εκδήλωση, να συνομιλήσου-

με για τη σπουδαιότητα της προφορικής μαρτυρίας, 
τους τρόπους και τα μέσα που αυτή μπορεί να δια-
σωθεί και την ανάγκη να ενισχυθεί το εγχείρημα της 
συλλογής προσωπικών ιστοριών. 
Ελάτε να ανακαλύψουμε παρέα γιατί αγαπάμε τόσο 

τις προσωπικές αφη-
γήσεις, τι αξία έχουν, 
τι μας διδάσκουν και 
πως τελικά όλο αυτό 
το υλικό που συλλέγε-
ται μπορεί να αξιοποι-
ηθεί. 
Ο λόγος θα δοθεί σε 

όλες και σε όλους που 
επιθυμούν να συζητή-
σουν μαζί μας. 
Η συζήτηση πραγμα-

τοποιείται στα πλαίσια 
των δράσεων της Κοι-
νωνίας των Πολιτών 

Olympus Watch και τελεί υπό την αιγίδα της Κοιν.
Σ.Επ. Drastic. 
Εισήγηση: Μένη Τσίγκρα, Κοινωνική Ανθρωπολό-

γος, Ομάδα Προφορικής Ιστορίας Βόλου 
Παρουσίαση: Μαρία Παπαθανασίου, Επιμέλεια του 

ιστολογίου «Λιτοχωρίτικες Ιστορίες», Μέλος της Κοι-
νωνίας των Πολιτών «Olympus Watch»
Συντονισμός: Γιώργος Βάραγκας, MSc Επικοινωνία 

& Marketing ΕΣΠΑ, Μέλος της Κοινωνίας των Πολιτών 
«Olympus Watch» & της Κοιν.Σ.Επ. Drastic 
*Η Μένη Τσίγκρα γεννήθηκε στο Βελεστίνο Μα-

γνησίας. Σπούδασε στη Σχολή Νηπιαγωγών Καρδί-
τσας και Κοινωνική Ανθρωπολογία στο Πανεπιστήμιο 
Αιγαίου. Έλαβε το διδακτορικό της με τον τίτλο Φίλοι 
και Μαθητές στο Νηπιαγωγείο – Μια Εθνογραφική 
Έρευνα από το Τμήμα Εκπαίδευσης και Αγωγής στην 
Προσχολική Ηλικία του Πανεπιστημίου Αθηνών. Δίδα-
ξε στο μεταπτυχιακό του τμήματος Φιλοσοφικών και 
Κοινωνικών Σπουδών και στα Διδασκαλεία Νηπιαγω-
γών και Δημοτικής Εκπαίδευσης του Πανεπιστημίου 
Κρήτης τα μαθήματα Κοινωνιολογία της Εκπαίδευσης, 
Κοινωνιολογία της Παιδικής Ηλικίας και Κινηματογρά-
φος – Παιδική Ηλικία και Εκπαίδευση. Δημοσιεύσεις 
της υπάρχουν σε περιοδικά και συλλογικούς τόμους. 
Εργάστηκε για πολλά χρόνια ως νηπιαγωγός στον 
Ν. Ρεθύμνης. Από το 2011 είναι σχολική σύμβουλος 
Προσχολικής Αγωγής.
*To Olympus Watch είναι μία πρωτοβουλία 

ανθρώπων που ζουν και δραστηριοποιούνται στην 

ευρύτερη περιοχή του Ολύμπου. Ως κοινωνική πρω-
τοβουλία φιλοδοξεί να συνθέσει μια «Κοινωνία των 
Πολιτών» δημιουργώντας δράσεις ανεξάρτητες 
από τους τυπικούς θεσμούς. Σκοπός του Olympus 
Watch είναι η ενίσχυση της συλλογικότητας στην 
τοπική κοινωνία και της ενδυνάμωσης των πολιτών 
μέσω του ανοιχτού, διαφανούς και τακτικού διαλό-
γου, της ενημέρωσης, ευαισθητοποίησης και ενεργο-
ποίησης των πολιτών πάνω σε επίκαιρα και φλέγο-
ντα ζητήματα και της δημιουργίας και προώθησης 
πολιτιστικών δράσεων με κοινωνικό πρόσημο. Η 
ιδέα του Olympus Watch ξεκίνησε από ανθρώπους 
που αποφάσισαν να παραμείνουν στην περιοχή του 
Ολύμπου και να δράσουν σε αυτήν, σε μια περίοδο 
κοινωνικής, οικονομικής και πολιτικής παρακμής, η 
οποία έχει διαμορφώσει ένα κλίμα εσωστρέφειας και 
αδράνειας, τόσο στην τοπική κοινότητα, όσο και στην 
κοινωνία γενικότερα. 
**H Drastic είναι μια Κοιν.Σ.Επ. παραγωγής 

«disruptive» υλικού. Πειραματίζεται με οπτικοα-
κουστικά μέσα και νέες τεχνολογίες, δημιουργεί 
ανατρεπτικές εκστρατείες που θίγουν κοινωνικά, 
περιβαλλοντικά και πολιτιστικά θέματα και επιχειρεί 
να τους δώσει μια πιο δραστική και μια πιο αποτε-
λεσματική ορατότητα. Εμπλέκει ανθρώπους, online 
video, εμπειρίες ενσυναίσθησης και εικονικής πραγμα-
τικότητας με σκοπό να αλληλεπιδράσει πρωτόγνωρα 
με το κοινό της και να δημιουργήσει μια αναπάντε-
χη συναισθηματική εμπειρία.

Πρόσκληση στην 4η Ανοιχτή Συζήτηση του Olympus Watch

Στον απόηχο της ψήφισης του νόμου για τον γάμο 
των ομόφυλων ζευγαριών, η ΝΙΚΗ πραγματοποίησε 
εκδήλωση στην Κατερίνη, την Κυριακή 18 Φεβρουα-
ρίου 2024, για την κοπή βασιλόπιτας. Ήταν η πρώτη 
εκδήλωση που έγινε στην Πιερία μετά τις εκλογές.
Παρών στην εκδήλωση ήταν ο Πρόεδρος του κόμ-

ματος Δημήτρης Νατσιός, ο οποίος σε δηλώσεις του 
στην εφημερίδα «Ενημέρωση & Αγγελίες» ανέφερε 
τα εξής:
«Με πολλή χαρά και συγκίνηση βρισκόμαστε στη 

γενέτειρά μου, στην Πιερία, και στην Κατερίνη, την 
πόλη που μεγάλωσα και πήγα σχολείο για την εκδή-
λωση της ΝΙΚΗΣ, την πρώτη μετά τις εκλογές και να 
εορτάσουμε τη νίκη μας, το θαύμα της εισόδου στη 
Βουλή, αλλά είναι και δύσκολη ημέρα, προερχόμαστε 
από μια ψήφιση ενός επαίσχυντου νομοσχεδίου, το 

οποίο λύπησε και εξόργισε όλους τους Έλληνες, διό-
τι πλέον νομιμοποιήθηκε αυτό που λέγαμε και μέσα 
στη Βουλή, μια σεξουαλική παρέκκλιση. Η ΝΙΚΗ θα 
συνεχίσει τον αγώνα. Θα μπορούσα να τον ονομάσω, 
να θυμηθώ και τα παλαιότερα, ως ανένδοτο, για να 
φύγει αυτή η δυσωδία και αυτός ο σπίλος από πάνω 
μας. θα αγωνιστούμε υποστηρίζοντας τα δίκαια του 
λαού μας. Πολλά ανοιχτά μέτωπα. Και η ακρίβεια και 
τα προβλήματα τα μεγάλα, υπαρξιακά θα έλεγα, των 
αγροτών, τα θέματα της οικονομίας, τα θέματα της 
Παιδείας που μας ενδιαφέρουν ιδιατερα και κυρίως το 
υπ’ αριθμό ένα πρόβλημα στην Ελλάδα και εδώ είναι 

η ανοησία της κυβέρνησης, το δημογραφικό πρό-
βλημα. Ενβώ σβήνουμε δημογραφικώς να υποστη-
ρίζονται, να γίνονται με το ζόρι παντρειές από τον κ. 
Μητσοτάκη σε αφύσικες σχέσεις». 
Η εκδήλωση, η οποία έγινε στο Συνεδριακό Κέντρο 

του Δήμου Κατερίνης, είχε ως θέμα «Η Ρωμιοσύνη 
ενάντια στον ολοκληρωτισμό». Κεντρικός ομιλητής 
ήταν ο Πρόεδρος του κόμματος κ. Νατσιός, ενώ 
μίλησαν επίσης ο Βου-
λευτής Πιερίας Κομνηνός 
Δελβερούδης, ο Οικονο-
μολόγος-Φοροτεχνικός 
Δημήτριος Παπαδόπου-
λος και ο Βουλευτής 
Θεσσαλονίκης Νικόλαος 
Παπαδόπουλος. Στην εκ-
δήλωση παραβρέθηκαν 
κομματικά στελέχη από 
την Πιερία και όμορες 
περιοχές, καθώς και φίλοι 
του κόμματος.

ΚΟΠΗ ΠΙΤΑΣ ΤΗΣ ΝΙΚΗΣ ΣΤΗΝ ΚΑΤΕΡΙΝΗ ΠΑΡΟΥΣΙΑ ΤΟΥ ΠΡΟΕΔΡΟΥ ΤΟΥ ΚΟΜΜΑΤΟΣ Δ. ΝΑΤΣΙΟΥ 

«Η Ρωμιοσύνη ενάντια στον ολοκληρωτισμό» 
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Πραγματοποιήθηκε και φέτος η κοπή βασιλόπιτας 

από τον Σύλλογο Διαβητικών Πιερίας. Στην εκδήλωση 
παρευρέθηκαν ο Πρόεδρος του Ιατρικού Συλλόγου 
Ηρακλής Τσανικίδης, ο Πρόεδρος των Πάρκινγκ Γιώρ-

γος Μπαλαούρας ως εκπρόσωπος του Δημάρχου Γ. 
Ντούμου, ο Αντιδήμαρχος Διοικητικών Υπηρεσιών 
Ανέστης Μυστρίδης, η Τζένη Ηλιοπούλου, εκπροσω-
πώντας τον Βουλευτή Σπύρο Κουλκουδίνα, ο Πρόε-

δρος του Συλλόγου Βενιαμίν Άρης Πετρίδης και άλλοι.
Την πίτα, χορηγία του φούρνου Βασίλη Τσαουσίδη, 

έκοψε η Πρόεδρος του συλλόγου Σωτηρία Ουσταμπα-
σίδου, η οποία ευχαρίστησε την Πρόεδρο του ΕΚΑΒ 
Δέσποινα Χαρίση και όσους τίμησαν με την παρουσία 
τους την εκδήλωση.
Μετά το κόψιμο της βασιλόπιτας, μέλη του Συλλό-

γου μοίρασαν διάφορες πίτες που πρόσφερε το ζαχα-
ροπλαστείο «Κυψέλη». Η εκδήλωση έκλεισε με την 
κλήρωση δώρων στην οποία βοήθησαν οι μικροί φίλοι 
που βρίσκονταν εκεί, επιλέγοντας κάποιους τυχαίους 
αριθμούς.

Κοπή πίτας του Συλλόγου Διαβητικών Πιερίας 

Σε μια κατάμεστη αίθουσα, πλημμυρισμένη από μέλη και φίλους του Εργαστηρίου Κρητικής Παράδο-
σης και Πολιτισμού Πιερίας «Το Ξαθέρι» πραγματο-
ποιήθηκε το πρωί της 11ης Φεβρουαρίου 2024 στα 
γραφεία του συλλόγου, η καθιερωμένη κοπή της 
πρωτοχρονιάτικης πίτας.
Μέσα σε αυτό το ζεστό και εγκάρδιο κλίμα, ο Πρό-

εδρος του Συλλόγου κ. Μιχάλης Δουλγεράκης, αφού 
ευχήθηκε για τη νέα χρονιά, ευχαρίστησε ιδιαίτερα τα 
μέλη και τους φίλους του «Ξαθεριού», οι οποίοι απο-
τελούν την κινητήριο δύναμη μας, για την αμέριστη 
συμπαράστασή τους και τη αθρόα συμμετοχή τους 
στις δράσεις του συλλόγου. Στη συνέχεια προχώρησε 
σε έναν σύντομο απολογισμό των δραστηριοτήτων 
του προηγούμενου έτους και σε όσα πρόκειται να 
υλοποιηθούν το επόμενο διάστημα.

Την εκδήλωση τίμησαν με την παρουσία 
τους εκπρόσωποι των Βουλευτών του 
νομού, ο εκπρόσωπος του Δημάρχου Κα-
τερίνης, Δημοτικοί Σύμβουλοι, εκπρόσω-
ποι πολιτιστικών φορέων, οι φίλοι και τα 
μέλη του συλλόγου.
Ο τυχερός της εκδήλωσης ήταν ο κ. 

Πρόδρομος 
Σιτζόγλου, ο 
οποίος έτυχε 
το φλουρί και 
έλαβε ως δώρο 
ένα κόσμημα, 
αγιοκωνσταντι-
νάτο, προσφορά 
του συλλόγου. 
Το Διοικητικό 
Συμβούλιο ευ-
χαριστεί τα μέλη 
και τους φίλους 

για την παρουσία τους και για τα πλούσια εδέσματα 
που ετοίμασαν για τον μπουφέ της εκδήλωσης. 

Η κοπή της πρωτοχρονιάτικης πίτας του Εργαστηρίου 
Κρητικής Παράδοσης και Πολιτισμού «Το Ξαθέρι»

Ο Σύλλογος Θεσσαλών Πιερίας «Γεώργιος Καραϊσκάκης», την 
Κυριακή 18 Φεβρουαρίου 2024, μέσα σε ιδιαίτερα φιλική και 
ζεστή ατμόσφαιρα με πολύ κέφι και μεράκι πραγματοποίησε την 
κοπή της πρωτοχρονιάτικης πίτας στην «Ελιά Πολυχώρος».
«Ευχόμαστε καλή και ευλογημένη χρονιά με υγεία σε όλα τα 

μέλη και τους φίλους και ελπίζουμε το 2024 να είναι μια καλύτε-
ρη χρονιά», αναφέρεται σε σχετική ανακοίνωση του συλλόγου.

Κοπή πίτας 
του Συλλόγου 

Θεσσαλών Πιερίας 
«Γεώργιος Καραϊσκάκης»

Ο Σύλλογος Ανατολικοθρακών Περίστασης διοργανώνει διή-
μερη εκδρομή στις 24 και 25 Φεβρουαρίου 2024, σε λίμνη Κερ-
κίνη, Άνω Πορόια, Σέρρες, Άγιο Ιωάννη τον Πρόδρομο, ενώ το 
Σάββατο 24 Φεβρουαρίου θα υπάρχει συμμετοχή στον ετήσιο 
χορό που διοργανώνει η Θρακική Εστία Νομού Σερρών. 

Διήμερη εκδρομή 
του Συλλόγου 

Ανατολικοθρακών 
Περίστασης
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Η 146η επέτειος της Επανάστασης του Ολύμπου του 
1878 εορτάστηκε φέτος το Σαββατοκύριακο 17-18 
Φεβρουαρίου 2024 στο Λιτόχωρο. Το εορταστικό δι-
ήμερο ξεκίνησε με την εκδήλωση στην αίθουσα πολ-
λαπλών χρήσεων του 2ου Δημοτικού Σχολείου Λιτοχώ-
ρου το βράδυ του Σαββάτου 17 Φεβρουαρίου, όπου 
κατά την ομιλία του, ο Αστέριος Τζήμας, διπλωματού-
χος Νομικής Α.Π.Θ., δικηγόρος και πολιτικός επιστή-
μονας, παρουσίασε τα ιστορικά γεγονότα της εποχής 
και τον συμβολισμό τους. Κατά τον χαιρετισμό του ο 
Δήμαρχος Δίου-Ολύμπου Βαγγέλης Γερολιόλιος υπο-
γράμμισε ότι τα μηνύματα της επετείου – οι αξίες της 

ελευθερίας, της δημοκρατίας και της ανεξαρτησίας 
– είναι όχι μόνο διαχρονικά, αλλά και εθνικά. Η εκδή-
λωση ολοκληρώθηκε με παρουσίαση λιτοχωρίτικων 
παραδοσιακών τραγουδιών εκείνης της περιόδου από 
την χορωδία του Ιδρύματος Σακελλαρίδη, σε μουσική 
διεύθυνση Χρήστου Σάλτα. 
Οι εορταστικές εκδηλώσεις κορυφώθηκαν το πρωί 

της Κυριακής 18 Φεβρουαρίου με την Δοξολογία, 
στην οποία χοροστάτησε ο Σεβασμιώτατος Μητροπο-
λίτης Κίτρους, Κατερίνης και Πλαταμώνος κ.κ. Γεώργι-
ος. Ακολούθησε η επιμνημόσυνη δέηση στο Μνημείο 
Ηρώων και κατάθεση στεφάνων από την εκπρόσωπο 
της Κυβέρνησης, υφυπουργό Άννα Μάνη-Παπαδημη-
τρίου, τον εκπρόσωπο της Βουλής, βουλευτή Πιερίας 
Φώντα Μπαραλιάκο, τον Δήμαρχο Δίου-Ολύμπου 
Βαγγέλη Γερολιόλιο, την Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας 
Σοφία Μαυρίδου, τον εκπρόσωπο του αδελφοποιη-
μένου Δήμου Γερμασόγειας Κύπρου, τον πρόεδρο 
της Κοινότητας Λιτοχώρου κ. Ευστράτιο Κυριακάκη, 
τον Διοικητή της 24ης Τεθωρακισμένης Ταξιαρχίας, 
Ταξίαρχο Νικόλαο Θεοδοσίου, τον Διευθυντή της Δι-
εύθυνσης Αστυνομίας Πιερίας, Αστυνομικό Διευθυντή 
Νικόλαο Κουκουσέλα, τον εκπρόσωπο του Λιμενικού 

Σώματος και τον διευθυντή των Πυροσβεστικών Υπη-
ρεσιών Πιερίας, Πύραρχο Παναγιώτη Πατσιαλή. 
Υπό τους ήχους της Φιλαρμονικής του Δήμου Δί-

ου-Ολύμπου «Οδυσσέας Σβάρνας» παρέλασαν οι μα-
θήτριες και μαθητές των σχολείων του Λιτοχώρου, οι 
σημαιοφόροι και παραστάτες των σχολείων των δη-
μοτικών κοινοτήτων του Δήμου, καθώς επίσης μέλη 
του Πολιτιστικού Ομίλου Λιτοχώρου και άγημα της 
24ης Τεθωρακισμένης Ταξιαρχίας Λιτοχώρου. 
Την εκδήλωση τίμησαν με την παρουσία τους επίσης 

η συντονίστρια του γραφείου του Πρωθυπουργού 
στη βόρεια Ελλάδα Έλενα Σώκου, o Βουλευτής Πιε-
ρίας της Νέας Δημοκρατίας Σπύρος Κουλκουδίνας, ο 
Βουλευτής Πιερίας του κόμματος «Νίκη» Κομνηνός 
Δελβερούδης, οι Περιφερειακοί Σύμβουλοι Αθανάσι-
ος Λιακόπουλος, Χρυσαυγή Δριστά και Άννα Τζήκα, 
Αντιδήμαρχοι και Πρόεδροι κοινοτήτων του Δήμου Δί-
ου-Ολύμπου, η Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου 
Ολυμπία Δαδούλη και ο Δήμαρχος Πύδνας-Κολινδρού 
Χρήστος Κομπατσιάρης.
Το πρόγραμμα εορτασμών ολοκληρώθηκε με δεξίω-

ση που παρέθεσε ο Δήμος στην αίθουσα συνεδριάσε-
ων του Δημοτικού Συμβουλίου.

Λαμπρός εορτασμός της επετείου της Επανάστασης 
του Ολύμπου του 1878 
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Με αφορμή την 146η επέτειο της Επανάστασης του 
Ολύμπου το 1878, δημιούργησα τούτο το έργο, ως 
φόρο τιμής για το χωριό μου που καταστράφηκε 3 
φορές (Τούρκοι, Γερμανοί, Εμφύλιος) και που διά-
βασα στα πρόσφατα αρχεία του foreign office ότι 
η Θεσσαλονίκη έβλεπε τις φωτιές από το Λιτόχωρο 
(1878).
Φιλοτεχνήθηκε σε ξύλο τμήματος παλιού βαρελιού, 

που βρέθηκε στο αρχαιότερο αλλά και ιστορικό κτί-
ριο του Λιτοχώρου της Ιωάννας Ν. Παπανικολάου, 
το οποίο σύμφωνα με τη μελέτη της αρχιτέκτονα 
Όλγας Ζωγράφου, της πολιτικού μηχανικού Νίκα 
Κατερίνας και του αρχιτέκτονα Αλέξανδρου Παπά-
ζογλου, χρονολογείται ότι χτίστηκε πριν 380 με 400 
χρόνια περίπου (αριθμός δελτίου 48/1995 φορέα 
Τεχνικού Επιμελητηρίου Ελλάδος) το οποίο έπαιξε το 
δικό του ρόλο στις μέρες της Επανάστασης και σώ-
ζεται έως και σήμερα.
Το συγκεκριμένο έργο στηρίχτηκε πάνω σε δημοσι-

εύματα και μελέτες των Σωτήρη Μασταγγά, Γιάννη 
Παπαζαχαρία, Ευάγγελου Κωφού, Αθανάσιου Λασπό-
πουλου, Μιχάλη Φαργκάνη, Γιάννη Κυρίτση, Νίκου 
Χ. Κάκκαλου, Σπύρου Ντάβανου, Νίκου Ντάβανου, 
Αδαμόπουλου, Τσακούμη κα.
Καθώς θα περιπλανάται η ματιά μας στο έργο, θα 

κάνουμε ένα ταξίδι στο χρόνο, ικανό να ξυπνήσει τις 
αναμνήσεις και να διεγείρει την περιέργεια.
Αντικρίζοντας το έργο διακρίνουμε στο κέντρο, 

επιβλητικό τον Όλυμπο. Στους πρόποδες, τα χωριά 
και τα μοναστήρια του, ο ρόλος των οποίων υπήρξε 
καθοριστικός στην Επανάσταση του 1878.
Κεντρικά το Λιτόχωρο, με το αρχαιότερο σπίτι του.
Στην αριστερή πλευρά του έργου και επάνω, βρί-

σκονται τα Αμπελάκια, η Ραψάνη, ο Πυργετός, η 
Καρυά και η Πούρλια – χωριά που πλήρωσαν αυτή 
την Επανάσταση με το κάψιμο τους, ακριβώς όπως 
και το Λιτόχωρο.

Στη δεξιά πλευρά του έργου βρίσκεται ο Κολινδρός, 
όπου διαδραματίστηκαν ιστορικά γεγονότα της Επα-
νάστασης.
Στο κάτω αριστερό τμήμα του έργου βρίσκεται ο 

Πλαταμώνας – με το κάστρο και την παλιά γαλαρία 
– προχωρώντας εμφανίζονται η Πλάκα Λιτοχώρου, η 
Σκάλα και o Βαρικός, ενώ στο κάτω δεξιό τμήμα του 
έργου, απεικονίζεται η Θεσσαλονίκη, όπου πολλοί 
Λιτοχωρίτες βρήκαν καταφύγιο μετά την καταστρο-
φή του χωριού.
Στη θάλασσα βλέπουμε τη Σκιάθο και το Άγιο 

Όρος, μέρη με τα οποία οι Λιτοχωρίτες είχαν εμπορι-
κές συναλλαγές.
Μοναστήρια
Από αριστερά βλέπουμε το Καναλιώτικο μοναστήρι 

και την Ι.Μ. Αγίας Τριάδος Σπαρμού, ενώ δεξιά την 
Ι.Μ.Πέτρας όπου εκεί οργανώθηκε ο πυρήνας της 
Επανάστασης. Στο Λιτόχωρο βρίσκεται η Παναγιά 
του Ολύμπου και το ιστορικό το μοναστήρι του Αγί-
ου Διονυσίου, όπου έπαιξε σημαντικότατο ρόλο στη 
διάρκεια του αγώνα, καθώς εκεί πολλά γυναικόπαιδα 
έβρισκαν καταφύγιο.
Πρόσωπα
Στο έργο υπάρχουν πορτρέτα αγωνιστών γνωστά 

αλλά και λιγότερο γνωστά.
Θα αναγνωρίσουμε τους Ρήγα (Φεραίο) Βελεστινλή 

με τον έμπιστο του συναγωνιστή Χριστόφορο Περ-
ραιβό, με καταγωγή από την Πούρλια, τον Παύλο 
Μελά και τον Γεωργάκη Ολύμπιο.
Κεντρικά του έργου, το πορτρέτο του Ευάγγελου 

Κοροβάγγου και ακριβώς από κάτω οι Κωφός, Βλα-
χόπουλος και Νικόλαος Βότσης, όπου το 1912, συνέ-
βαλαν στην απελευθέρωση της Θεσσαλονίκης.
Βλέπουμε επίσης το πορτρέτο του τότε ηγούμενου 

της Ι.Μ. Πέτρας π.Νικηφόρου και του π. Νικόλαου 
Λούση, με τα πρωτοπαλίκαρα της Επανάστασης, κα-
θώς και αυτό του στρατηγού Κοσμά Δουμπιώτη.

Αξίζει να αναφερθεί, πως σημαντικό ρόλο στην 
Επανάσταση έπαιξε και η συμβολή γυναικών αγωνι-
στριών, μια εκ των οποίων και η Περιστέρα Κράκα.
Ένα ακόμη Ζάλογγο
Το παράδειγμα των γυναικών του Ζαλόγγου, επέλε-

ξαν να ακολουθήσουν και επτά (7) βλάχες γυναίκες, 
πηδώντας από τον βράχο του Παλιοκάστρου και βά-
ζοντας τέλος στη ζωή τους, θέλοντας να γλυτώσουν 
από τα δεινά των Τούρκων.
Στη θάλασσα
Τα καράβια που πλέουν στη θάλασσα υποδηλώ-

νουν τη σχέση που είχαν οι Λιτοχωρίτες με αυτή, 
ένα εκ των οποίων και το καράβι «Άγιος Νικόλαος 
εξ Ολύμπου» της οικογένειας Νικολάου Κ. Παπανι-
κολάου (1918).
Στην τοποθεσία Πλάκα πλέουν τα ατμόπλοια Ύδρα 

και Βυζάντιο, δυο καράβια που μετέφεραν οπλισμό 
από την Αθήνα, για τους σκοπούς της Επανάστα-
σης.
Λίγο πιο δεξιά στη θάλασσα βρίσκονται τα καράβια 

Wizard, Ruby και Devastation. Ήταν αυτά, που βοή-
θησαν στην περισυλλογή και μεταφορά του κόσμου 
στη Θεσσαλονίκη, μετά την καταστροφή του Λιτο-
χώρου, η στέγαση του οποίου έγινε στις αποθήκες 
του λιμανιού αλλά και σε σπίτια της πόλης.
Στο πίσω μέρος του έργου, βλέπουμε το Λάβαρο 

της Επανάστασης, την Προκήρυξη της προσωρινής 
Κυβέρνησης και τα ονόματα των επτά (7) προανα-
φερθεισών γυναικών που θυσιάστηκαν.
Μπορεί η Επανάσταση να μην στέφθηκε με επιτυ-

χία, μα με το αίμα των αγωνιστών της, ποτίστηκε ο 
σπόρος της ελευθερίας στις καρδιές των ανθρώπων 
και με τελική έκβαση τη συνθήκη του Βερολίνου και 
την κατάργηση της συνθήκης του Αγίου Στεφάνου.
Βροντινός Γεώργιος
Λιτόχωρο
19 Φεβρουαρίου 2024

Όταν η Θεσσαλονίκη έβλεπε να καίγεται το Λιτόχωρο (1878)
Ο αγιογράφος - ξυλογλύπτης και εικαστικός Γιώργος Βροντινός, με αφορμή την 146η επέτειο 
από τη επανάσταση του Ολύμπου το 1878, παρουσίασε έναν νέο πίνακά του όπου τοποθετεί 

όλη την ιστορία της περιοχής του Ολύμπου. Πρόκειται για ένα εντυπωσιακό και εμπνευσμένο έργο 
που καταγράφει όλα τα ιστορικά γεγονότα λίγο πριν τα σκεπάσει ο λήθαργος της λησμονιάς. 
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Γράφει ο Σωτήριος Δ. Μασταγκάς
Η επανάσταση του 1878 έχει όλα τα 

χαρακτηριστικά των εξεγέρσεων του 
υπόδουλου Ελληνισμού εναντίον της 
Οθωμανικής Αυτοκρατορίας. Αξιολογεί-
ται ως σπουδαίο ιστορικό γεγονός από 
την άποψη ότι συνέβαλε στην επέκτα-
ση των ορίων της ελεύθερης Ελλάδας. 
Η έκρηξη του Ρωσοτουρκικού πολέμου 
στα 1877 προκάλεσε γενική κινητοποί-
ηση στο κράτος των Αθηνών, με κύριο 
στόχο την προετοιμασία κινημάτων στις 
υπόδουλες ελληνικές επαρχίες. Ήδη 
στην Μακεδονία οι επαναστατικές ενέρ-
γειες εντείνονταν με πυρετώδη ρυθμό 
με την συνεργασία μητροπολιτών και 
Ελλήνων προξένων, οι οποίοι προετοι-
μάζονταν από το 1876 με τη συμπαρά-
σταση της Μακεδονικής Επιτροπής των 
Αθηνών.
Στα μέσα Φεβρουαρίου του 1878 εκ-

δηλώθηκε επαναστατικό κίνημα στον 
Όλυμπο με την άφιξη ατμόπλοιων στη 
θέση Σκάλα της παραλίας του Λιτοχώ-
ρου, την απόβαση ισχυρού σώματος 
500 ανδρών και την κατάληψη του Λι-
τοχώρου. Οι κάτοικοι πρωτοστάτησαν 
στην επανάσταση και πλήρωσαν με 
πολύ βαρύ τίμημα τον πρωταγωνιστικό 
ρόλο και τη συμμετοχή.
Τα γεγονότα και τα ιστορικά στοιχεία, 

που σχετίζονται με την εξέγερση στον 
Όλυμπο και την Μακεδονία, εκτέθηκαν 
κατά τη δεκαετία του 1960 κυρίως 
με εκδόσεις του Ιδρύματος Μελετών 
Χερσονήσου του Αίμου (ΙΜΧΑ) και 
της Εταιρείας Μακεδονικών Σπουδών 
(ΕΜΣ), από τα αρχεία του Υπουργείου 
Εξωτερικών και του Στέφανου Δραγού-

μη. Μέχρι σήμερα εκδόθηκαν ειδικές 
μονογραφίες, γράφτηκαν επιστημονικά 
άρθρα σε περιοδικά, ήρθαν στο φως 
ανέκδοτα απομνημονεύματα – χειρό-
γραφα και δημοσιεύτηκαν διάφορα 
ελληνικά αρχεία. 
Η ιστορική μνήμη της επανάστασης 

του 1878 έχει αποκατασταθεί πλήρως 
με το άφθονο εκδοτικό υλικό και τις 
ειδικές εργασίες. Όμως, η ιστοριογρα-
φία, όσο αποκαλυπτική κι αν είναι, 
πάντοτε αφήνει ανεξιχνίαστες πλευρές 
των γεγονότων. Υπάρχουν ιστορικές 
πτυχές που η έκθεσή τους είναι εξίσου 
σημαντική.
Η γνωριμία με την επανάσταση του 

1878 με ώθησε να αναδιφήσω από πε-
ριέργεια στα αρχεία του Foreign Office 
(Υπουργείο Εξωτερικών) του Ηνωμένου 
Βασιλείου. Έκπληξη και ικανοποίηση 
αισθάνεται ο ερευνητής, καθώς από τα 
ξενόγλωσσα αυτά έγγραφα αναδύονται 
πλούσιες πληροφορίες που συμπληρώ-
νουν και τεκμηριώνουν τα γεγονότα.
Στην παρούσα εργασία παρουσιάζο-

νται 12 αντιπροσωπευτικά έγγραφα 
από τη δημοσιευμένη αλληλογραφία 
των Αγγλικών προξενικών αρχών που 
φωτίζουν την εξέγερση του 1878 στο 
Λιτόχωρο και τον Όλυμπο. «Accounts 
and Papers of the House of Commons. 
Great Britain. Parliament. House of 
Commons. 1878», ήτοι «Απολογισμοί 
και έγγραφα της Βουλής των Κοινοτή-
των. Μεγάλη Βρετανία. Κοινοβούλιο. 
Βουλή των Κοινοτήτων. 1878». Οι ερ-
γασίες και τα έγγραφα που υπάρχουν 
στο Βρετανικό Κοινοβούλιο, από το 
έτος 1497 (!) μέχρι σήμερα, είναι δημο-

σιευμένες, ταξινομημένες με απόλυτη 
σειρά σε χιλιάδες έντυπους τόμους, με 
ψηφιοποιημένα ευρετήρια. Φυσικά στο 
διαδίκτυο υπάρχουν εκατοντάδες τόμοι 
για συγκεκριμένες χρονικές περιόδους, 
με ψηφιοποιημένα τα έγγραφά τους.
Η αλληλογραφία των Άγγλων διπλω-

ματών (Κωνσταντινούπολη, Αθήνα, 
Θεσσαλονίκη), αξιωματούχων κλπ, δη-
λαδή τα αρχεία του Foreign Office απο-
τελούν σημαντική πηγή. Η έρευνα και 
μελέτη των διπλωματικών βίβλων της 
Αγγλίας δεν προσθέτουν κάτι το εντυ-
πωσιακά νέο, επιδρούν όμως σημαντικά 
στη σκιαγράφηση της κατάστασης των 
υπόδουλων Ελλήνων του Ολύμπου, 
συνθέτοντας μια σύντομη έκθεση των 
γεγονότων.
Λίγα λόγια για τη στάση της Αγγλίας 

στο λεγόμενο Ανατολικό Ζήτημα. Αυτή 
εξαρτήθηκε από την γενικότερη πολι-
τική της και από τα συμφέροντα στα 
Βαλκάνια. Ενδιαφερόταν κυρίως για τα 
αποικιακά της συμφέροντα και επιδίωκε 
να διατηρήσει τον έλεγχο της Μεσογεί-
ου, μέσω της διατήρησης της εδαφικής 
ακεραιότητας της Οθωμανικής Αυτο-
κρατορίας, καθόσον αυτή αποτελούσε 
την αντίρροπη δύναμη στην ρωσική 
διείσδυση στην Μεσόγειο. Στόχος της 
πολιτικής της Αγγλίας ήταν η ανάσχε-
ση της ρωσικής επέκτασης στα Στενά, 
μέσω των καλών σχέσεων με τον Σουλ-
τάνο.
Η Αγγλία στη Συνθήκη του Αγίου Στε-

φάνου έβλεπε να απειλούνται άρδην τα 
συμφέροντά της στην περιοχή και να 
ανατρέπεται η ισορροπία των Μεγάλων 
Δυνάμεων στα Βαλκάνια. Διακήρυξε 

την αντίθεσή της και ενθάρρυνε την 
πρόταση να πραγματοποιηθεί το ευρω-
παϊκό συνέδριο στο Βερολίνο, που θα 
επανεξέταζε ολόκληρο το πλέγμα των 
όρων της Συνθήκης του Αγίου Στεφά-
νου.

ACCOUNTS AND PAPERS 1878 ΑΡΧΕΙΑ ΤΟΥ FOREIGN OFFICE

Αναφορές και έγγραφα των Άγγλων διπλωματών 
για την επανάσταση στο Λιτόχωρο και τον Όλυμπο

Βρίσκεται στην Κατερίνη 
στο πρώην κτίριο της Πρώην 

Ένωσης Γεωργικών Συνεταιρισμών 
Πιερίας, που κατασκευάστηκε 

το 1963 
από τους Λιτοχωρίτες Γιάννη 

Κούκουλη 
και Τάκη Καλακάνη, Ιδιοκτησίας 
σήμερα Ελένης Παπανικολάου

Ο Ευάγγελος Κοροβάγκος, λιτοχωρίτης πρόκριτος, 
γέννημα θρέμμα της γης του Ολύμπου.
Τέτοιες ημέρες, 146 χρόνια πριν, ορκίσθηκε ενώπιον 
Θεού και ανθρώπων, πρόεδρος της Επανάστασης του 
Ολύμπου.
Στον Ι.Ν. του Αγίου Δημητρίου στο Λιτόχωρο, 

ύψωσε τη σημαία της 
επανάστασης που είχε 
ως σκοπό την ένωση 
της Μακεδονίας με την 
μητέρα Πατρίδα. Γύρω 
από το δικό του σίχνο 
λευτεριάς μάζεψε το 
δικό του μπαϊράκι και 
ξεκίνησε τον αγώνα!
Την επόμενη ημέρα 
σφράγιζε και υπέγραφε, 
ως Πρόεδρος, την 
προκήρυξη προς 
τις Κυβερνήσεις 
των Ευρωπαϊκών 
Δυνάμεων: «Διά τούτο 

ηναγκάσθημεν να καταφύγωμεν εις τα όπλα, ίνα 
αποθάνωμεν τουλάχιστον ως άνθρωποι και Έλληνες, 
εάν δεν μας επιτραπή να ζήσωμεν ως άνθρωποι 
λογικοί και ελεύθεροι…».
Ο Ευάγγελος Κοροβάγκος δεν βρέθηκε τυχαία 
εκεί, όλη του η ζωή ήταν μια επανάσταση και ήταν 
έτοιμος από καιρό να ηγηθεί στον αγώνα για την 
απελευθέρωση του Λιτοχώρου και της Μακεδονίας.
Το 1854 συμμετείχε στον ένοπλο αγώνα δίπλα στον 
Ζήση Σωτηρίου και σε άλλους μεγάλους αρματολούς 
της περιοχής.
Όλη του η ζωή υπήρξε γεμάτη ένοπλους αγώνες για 
την πολυπόθητη λευτεριά. Χαρισματικός, γεννημένος 
μέσα στη φωτιά της καταστροφής από τις λεηλασίες 
Κιρκασίων, Γκέγκηδων και Τούρκων. Μια μορφή 
μοναδική που έμαθε να αγωνίζεται ανιδιοτελώς για 
τα μεγάλα ιδανικά του Έθνους, με πίστη στο Θεό και 
αγάπη στην Πατρίδα.
Πέθανε πρόσφυγας και μόνος σε μια γειτονιά των 
Αθηνών λαμβάνοντας μια πενιχρή αποζημίωση 
χωρίς να καταφέρει να επιστρέψει ποτέ στη γη που 
γεννήθηκε.

Ο Ευάγγελος Κοροβάγκος είναι μια μορφή που 
κινείται ανάμεσα στο μύθο του Ολύμπου και στη 
«φωτιά» των μαχών της Επανάστασης. Είναι ο δικός 
μας ήρωας, η μεγαλύτερη μορφή της Πιερίας και μια 
από τις ξεχωριστές μορφές της Μακεδονίας.
Στο Λιτόχωρο, το 1878, γράφτηκε μια χρυσή 
σελίδα στον κατάλογο της εθνικής εποποιΐας. Με 
τον Κοροβάγκο μπροστάρη, μια ομάδα 2.500 
ανθρώπων ύψωσε το ανάστημά της στην Οθωμανική 
Αυτοκρατία. Έτσι φύτρωσε ο σπόρος της λευτεριάς 
στις παγωμένες – αλλά αδούλωτες – ψυχές των 
Ελλήνων και η Ελπίδα η γη των Μακεδόνων να ενωθεί 
με την μητέρα Πατρίδα δεν αποτελούσε πια όνειρο 
αλλά επιθυμία.
Κατά την απελευθέρωση του 1912 δεν ήταν πια στη 
ζωή, οι αναφορές στο όνομά του όμως ήταν συνεχείς 
και η φήμη του πέρασε από γενιά σε γενιά και έφτασε 
έως σήμερα. Αυτό αποτελεί και τη μεγαλύτερη 
επιβράβευση των αγώνων του!
Ήρωας και Αθάνατος!
Ιωάννης Ζ. Παπαζαχαρίας

Ήρωας μεσ’ τα χαλάσματα!
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Καθώς η τεχνολογία αιχμής φανερώνει συνεχώς τις 
νέες της δυνατότητες την αξιοποιούμε ως σύμμαχο 
για απτά αποτελέσματα σε μία σειρά από δημόσιες 
πολιτικές.
Αυτή την ατζέντα συζήτησαν στη συνάντησή τους 

ο Βουλευτής Πιερίας κ. Φώντας Μπαραλιάκος με τον 
Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνηση κ. Δημήτρη Παπα-
στεργίου.
Το έργο του Υπουργείου Ψηφιακής Διακυβέρνησης 

την τελευταία τετραετία υπήρξε αναντίρρητα πολύ 
σημαντικό. Ωστόσο, τα περιθώρια για την ενδυνάμω-
ση του ψηφιακού άλματος της Ελλάδας στα επόμενα 
χρόνια είναι ανεξάντλητα.
Ο κ. Μπαραλιάκος τόνισε στον κ. Παπαστεργίου την 

ανάγκη να διευρυνθεί το πεδίο εφαρμογής των ψηφι-
ακών εργαλείων στους τομείς της υγείας, της δικαιο-
σύνης και του «επιχειρείν».
Η στήριξη των επιχειρήσεων για τη δημιουργία βιώ-

σιμων προϊόντων υψηλής εμπορικής αξίας, ο έλεγχος 

των συνταγογραφήσεων, η επιτάχυνση της απονομής 
της δικαιοσύνης, ο έλεγχος της αυθαίρετης δόμησης, 
ο ψηφιακός βοηθός και η κατάργηση των πιστοποιη-
τικών ήταν μερικά από τα θέματα που επεξεργάστη-
καν στον εποικοδομητικό τους διάλογο οι δύο άνδρες.
Ο κ. Παπαστεργίου ενημέρωσε τον Βουλευτή Πιερί-

ας για την πρόοδο που έχουν τα έργα για γρηγορό-
τερο ίντερνετ στην Πιερία και την κάλυψη περιοχών 
που έχουν πρόβλημα σήμερα, αλλά και για την Κυ-
βερνοασφάλεια που μόλις πριν λίγες μέρες ψηφίστηκε 
το Νομοσχέδιο.
Επιπλέον συνομίλησαν εκτενώς για εφαρμογές που 

θα προωθήσουν λύσεις σε ζητήματα πολιτικής προ-
στασίας σχετιζόμενα με την κλιματική κρίση αλλά και 
για το στοίχημα η ψηφιακή τεχνολογία να είναι συ-
μπεριληπτική.
Οι δύο άνδρες ανανέωσαν το ραντεβού τους για το 

προσεχές διάστημα με σκοπό να τεθούν επί τάπητος 
και άλλες εκκρεμότητες σχετικές με το Νομό Πιερίας 

που άπτονται των αρμοδιοτήτων του Υπουργείου Ψη-
φιακής Διακυβέρνησης.

Στον Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης 
ο Φώντας Μπαραλιάκος για το ίντερνετ στην Πιερία 

και τις νέες ψηφιακές υπηρεσίες

Σε συγχαρητήρια επιστολή του Βουλευτή Ν.Δ. Νομού Πιερί-
ας κ. Φώντα Μπαραλιάκου προς τον Περιφερειάρχη Κεντρικής 
Μακεδονίας και Πρόεδρο της Ένωσης Περιφερειών Ελλάδας κ. 
Απόστολο Τζιτζικώστα αναφέρονται τα εξής:
Αξιότιμε κύριε Περιφερειάρχα,
Αγαπητέ φίλε Απόστολε,
Η πανηγυρική επανεκλογή σου ως Προέδρου της Ένωσης Πε-

ριφερειών Ελλάδας πιστοποιεί και επισφραγίζει την εμπιστοσύνη 
στο ήθος, τις ικανότητες και την αποτελεσματικότητά σου στην 
παραγωγή έργου από τους Περιφερειάρχες της χώρας μας.
Με την επανεκλογή σου κατακτάς ένα ιστορικό ορόσημο στην 

ιστορία του ανώτατου αυτού συλλογικού οργάνου, αφού είσαι 

ο πρώτος Πρόεδρος που το επιτυγχάνει.
Δια της παρούσης σου εκφράζω τα πιο θερμά μου συγχαρη-

τήρια και εύχομαι μια καλή και παραγωγική θητεία σε εσένα 
προσωπικά καθώς και σε όλο το Διοικητικό Συμβούλιο.
Με στόχο τη βελτίωση της καθημερινότητας των συμπολιτών 

μας και την ανάπτυξη του τόπου μας δηλώνω την αταλάντευ-
τη πρόθεσή μου να σταθώ και σε αυτήν την θητεία αρωγός σε 
αυτήν την εποικοδομητική προσπάθεια τόσο για την Κεντρική 
Μακεδονία όσο και ειδικότερα για την Πιερία.
Με εκτίμηση,
ΜΠΑΡΑΛΙΑΚΟΣ ΞΕΝΟΦΩΝ
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Ν.Δ. ΠΙΕΡΙΑΣ

Συγχαρητήρια επιστολή του Φώντα Μπαραλιάκου 
προς τον Απόστολο Τζιτζικώστα 

Σε συγχαρητήρια ανακοίνωση του ΠΟΤΑΠ αναφέρο-
νται τα εξής:
Ο Πρόεδρος του Πιερικού Οργανισμού Τουριστικής 

Ανάπτυξης και Προβολής (ΠΟΤΑΠ) κ. Γιώργος Καρα-
λής και τα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου του Ορ-
γανισμού συγχαίρουν την Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας 
κ. Σοφία Μαυρίδου για την περιφανή εκλογή της στο 
νέο Εποπτικό Συμβούλιο της Ένωσης Περιφερειών 

Ελλάδας (ΕΝΠΕ).
Η πρώτη θέση σε σταυρούς που κατέλαβε η κ. Σο-

φία Μαυρίδου στην πρόσφατη Γενική Συνέλευση της 
Ένωσης Περιφερειών Ελλάδος, αποδεικνύει το σπου-
δαίο έργο που έχει επιτελέσει μέσα από τις θέσεις και 
τις προτάσεις της στην ανάδειξη του ρόλου της Περι-
φερειακής Αυτοδιοίκησης σε πανελλήνιο επίπεδο.
Το Διοικητικό Συμβούλιο του ΠΟΤΑΠ εύχεται στην 

Αντιπεριφερειάρχη καλή δύναμη και καλή πορεία και 
στα νέα της καθήκοντα.
Είναι δεδομένη η συνέχιση της στενής συνεργασί-

ας του ΠΟΤΑΠ μαζί της προς όφελος της δυναμικής 
του τουρισμού και της μεγιστοποίησης των θετικών 
αποτελεσμάτων του για την Πιερική οικονομία και 
κοινωνία.

Ο ΠΟΤΑΠ συγχαίρει τη Σοφία Μαυρίδου για την εκλογή της 
στο εποπτικό συμβούλιο της ΕΝ.Π.Ε.

Σε συγχαρητήρια ανακοίνωση του Οργανισμού Φε-
στιβάλ Ολύμπου αναφέρονται τα εξής:
Το Διοικητικό Συμβούλιο του Οργανισμού Φεστιβάλ 

Ολύμπου (ΟΡ.ΦΕ.Ο.) συγχαίρει την Αντιπεριφερειάρ-
χη Πιερίας Σοφία Μαυρίδου, για την επάξια εκλογή 
της στο Εποπτικό Συμβούλιο της Ένωσης Περιφερει-
ών Ελλάδας (ΕΝ.Π.Ε.), μάλιστα στην πρώτη θέση της 
σταυροδοσίας.
Αποτελεί απόδειξη της αναγνώρισης του έργου της 

στον δεύτερο βαθμό της αυτοδιοίκησης και επιβρά-

βευση των προσπαθειών της για την ανάπτυξη του 
περιφερειακού θεσμού και την βελτίωση της καθημε-
ρινότητας των πολιτών.
Με την εκλογή της κ. Μαυρίδου, αναμφίβολα η Πιε-

ρία θα καταξιωθεί ακόμα περισσότερο στον αυτοδιοι-
κητικό χάρτη της χώρας μας.
Ο Πρόεδρος 
Γρηγόρης Παπαχρήστος
Ο Γενικός Γραμματέας
Γιώργος Σαμαλής

Ο ΟΡ.ΦΕ.Ο. συγχαίρει την Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας 
Σ. Μαυρίδου για την εκλογή της 

στο Εποπτικό της ΕΝ.Π.Ε.
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Η ενίσχυση της εξωστρέφειας και της ανταγωνιστικότητας 
της ελληνικής οικονομίας βρέθηκε στο επίκεντρο της συνάντη-
σης της Υφυπουργού Ανάπτυξης κ. Άννας Μάνη – Παπαδημη-
τρίου με τον Υφυπουργό Εξωτερικών, αρμόδιο για την Οικονο-
μική Διπλωματία και Εξωστρέφεια, κ. Κώστα Φραγκογιάννη.
Οι δύο Υφυπουργοί συζήτησαν για τη στρατηγική της Κυβέρ-

νησης για την οικονομική ανάπτυξη, εστιάζοντας στον στόχο 
της δημιουργίας ενός ακόμη πιο απλουστευμένου και φιλικού 
περιβάλλοντος για τις επενδύσεις.
Η κ. Μάνη στάθηκε ιδιαίτερα στα βιομηχανικά πάρκα, εκ των 

οποίων 20 εντάχθηκαν σε χρηματοδότηση από το Ταμείο Ανά-
καμψης, ένταξη η οποία ανοίγει νέους δρόμους για την ανά-
πτυξη και την ενίσχυση της βιομηχανικής βάσης της χώρας και 
θα καταστήσει τα πάρκα ελκυστικό επενδυτικό προορισμό.

Ο κ. Φραγκογιάννης, από την πλευρά του, ανέδειξε τον κα-
θοριστικό ρόλο της Enterprise Greece, του αρμόδιου εθνικού 
φορέα υπό την εποπτεία του Υπουργείου Εξωτερικών, στην 
προσέλκυση ξένων άμεσων επενδύσεων και στην προώθηση 
των εξαγωγών ελληνικών προϊόντων και υπηρεσιών.
Ιδιαίτερη ήταν η αναφορά του στην Ελληνική Εταιρεία 

Εξαγωγικών Πιστώσεων Α. Ε.– Export Credit Greece S.A., η 
οποία αποτελεί τον κρατικό Οργανισμό Εξαγωγικών Πιστώσε-
ων.
Αποστολή της είναι η στήριξη των ελληνικών επιχειρήσεων 

που πραγματοποιούν διεθνείς συναλλαγές ή επενδύσεις, ένα 
εργαλείο με το οποίο παρέχονται συμβουλευτικές και υπο-
στηρικτικές υπηρεσίες one stop shop προς τις εξαγωγικές και 
εν δυνάμει εξαγωγικές επιχειρήσεις.

Συνάντηση της Υφυπουργού Ανάπτυξης Α. Μάνη – 
Παπαδημητρίου με τον Υφυπουργό Εξωτερικών 

Κ. Φραγκογιάννη

Η Υφυπουργός Ανάπτυξης κ. Άννα Μάνη - Παπαδη-
μητρίου εξέφρασε τα θερμά της συγχαρητήρια στον 
Περιφερειάρχη Κεντρικής Μακεδονίας Απόστολο Τζιτζι-
κώστα, ο οποίος επανεξελέγη Πρόεδρος της Ένωσης 
Περιφερειών Ελλάδας (ΕΝΠΕ).
Ο Συνδυασμός «Σύγχρονες Ισχυρές Περιφέρειες», με 

τον ίδιο επικεφαλής, έλαβε το εντυπωσιακό ποσοστό 

78,7%, το οποίο αποτελεί ένδειξη της αναγνώρισης 
του σημαντικού έργου και της προσφοράς του για την 
ενίσχυση των Περιφερειών μας.
«Εύχομαι στον κ. Τζιτζικώστα κάθε επιτυχία και στη 

νέα του θητεία στην Ένωση Περιφερειών Ελλάδας. Εί-
μαι βέβαιη ότι θα συνεχίσει να δίνει καθημερινά σκλη-
ρές μάχες για τη βελτίωση της καθημερινότητας των συμπολιτών μας», δήλωσε η κ. Μάνη.

ΑΝΝΑ ΜΑΝΗ ΠΑΠΑΔΗΜΗΤΡΙΟΥ

Συγχαρητήρια στον Απόστολο 
Τζιτζικώστα 

για την επανεκλογή του 
στην προεδρία της ΕΝΠΕ

Η Υφυπουργός Ανάπτυξης κ. Άννα Μάνη – Παπαδημη-
τρίου παραβρέθηκε στην ετήσια κοπή της βασιλόπιτας 
του ΣΦΕΕ.
Ο Σύνδεσμος Φαρμακευτικών Επιχειρήσεων Ελλάδος 

αντιπροσωπεύει έναν από τους πιο παραγωγικούς και 
εξωστρεφείς κλάδους της οικονομίας, με αξιοσημείωτη 

συνεισφορά στη δημόσια υγεία και την κοινωνική ευη-
μερία.
Όπως δήλωσε η κυρία Μάνη στην εκδήλωση, ο ΣΦΕΕ, 

ένας φάρος καινοτομίας και εξωστρέφειας, δείχνει τον 
δρόμο προς την εξέλιξη και τη βιωσιμότητα, εκπροσω-
πώντας με συνέπεια και επαγγελματισμό τις φαρμακευ-

τικές επιχειρήσεις στην Ελλάδα, αλλά και διεθνώς.
Μέσα από την αδιάκοπη δέσμευσή του στην έρευνα 

και την ανάπτυξη, σημείωσε η Υφυπουργός Ανάπτυξης, 
στηρίζει ενεργά την πρόσβαση σε καινοτόμες θεραπείες 
και φάρμακα, υπηρετώντας τον κοινό μας στόχο για ένα 
σύγχρονο δίκαιο και προσβάσιμο σύστημα υγείας.

Η Άννα Μάνη – Παπαδημητρίου στην ετήσια κοπή 
της βασιλόπιτας του ΣΦΕΕ

Κλιμάκιο του ΚΚΕ και της ΚΝΕ, με επικεφαλής τον 
γραμματέα της Τ.Ε. Πιερίας του ΚΚΕ Αντώνη Παπα-
δόπουλο και την παρουσία του Δημοτικού Συμβούλου 
Κατερίνης με τη «Λαϊκή Συσπείρωση» Νίκου Τσου-
πέη, βρέθηκε την Τρίτη 13 Φλεβάρη στο μπλόκο των 
αγροτών της Κατερίνης και εξέφρασε τη στήριξή του 
ΚΚΕ στον αγώνα και τα δίκαια αιτήματά των αγρο-
τών.
Σε σχετική ανακοίνωση αναφέρονται τα εξής:
Ο αγώνας των αγροτών είναι δίκαιος γιατί είναι αγώ-

νας για την επιβίωσή τους, για να μπορέσουν να κρα-
τηθούν στα χωράφια και στον τόπο τους.

Επισημάνθηκε ότι τα προβλήματα που βγάζουν τους 
αγρότες στους δρόμους είναι εδώ και αντιμετωπίζο-
νται μόνο μέσα από τη συνέχεια του οργανωμένου 
και συντονισμένου αγώνα.
Υπεύθυνοι για τα προβλήματα που αντιμετωπίζει η 

αγροτιά είναι η σημερινή κυβέρνηση της Ν.Δ., όπως 
και οι προηγούμενες, που εφάρμοσαν την ίδια αντι-
λαϊκή και αντιαγροτική πολιτική, σύμφωνα με τις 
οδηγίες της Ε.Ε. και της ΚΑΠ, την οποία ψήφισαν 
όλα τα κόμματα πλην του ΚΚΕ. Το ΚΚΕ όχι μόνο την 
καταψήφισε αλλά ενημέρωσε έγκαιρα για τις σοβαρές 
συνέπειες της.

Κλιμάκιο του ΚΚΕ και της ΚΝΕ στο μπλόκο των αγροτών 
Κατερίνης, εκφράζοντας την στήριξη στον αγώνα 

και τα δίκαια αιτήματά τους
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Ο Βουλευτής Πιερίας κ.Σπύρος Κουλκουδίνας, έκανε 
την ακόλουθη δήλωση:
«Επέλεξα να μην ψηφίσω το νομοσχέδιο για τον γάμο 

των ομοφυλοφίλων και να απέχω.
Δεν επέτρεψα και δεν επιτρέπω να γίνει πολιτική εκ-

μετάλλευση της επιλογής μου. Δεν είναι όλα πολιτική, 
όταν υπάρχουν αξιακά ζητήματα συνείδησης.
Το να έχει κάποιος διαφορετική άποψη, δεν σημαίνει 

ότι είναι ομοφοβικός.
Ο ορισμός της οικογένειας έχει για μένα μια μοναδικό-

τητα, είναι κάτι ιερό. Κανένα νομοθέτημα δεν μπορεί να 
αλλοιώσει την πραγματική, διαχρονική και ουσιαστική 
της έννοια. Η οικογένεια, οι παραδοσιακές αξίες ήταν 
αυτές που κράτησαν όρθια την Ελλάδα, σε όλες τις με-
γάλες κρίσεις.

Η οικογένεια είναι θεσμός και όχι δικαίωμα που απορ-
ρέει από οποιοδήποτε νομοθέτημα. Με τον ίδιο τρόπο 
το φύλο δεν είναι ζήτημα επιλογής και τα φύλα είναι 
δύο, ενώ η αρχή της ζωής και το θαύμα της γέννησης 
στηρίζονται στην ένωση των δύο φύλων.
Για μένα επαναλαμβάνω, το ζήτημα είναι αξιακό.
Τοποθετήθηκα καθαρά και έντιμα.
Από εκεί και πέρα, η χώρα, ο Νομός μας και οι πολί-

τες έχουν σοβαρά προβλήματα, με αυτά τα προβλήμα-
τα πρέπει να ασχοληθούμε, γιατί αυτή είναι η εντολή 
των πολιτών.
Το θετικό έργο της κυβέρνησης της Νέας Δημοκρατί-

ας στην οικονομία, στη στήριξη όσων έχουν πραγμα-
τικά ανάγκη, στις μεγάλες μεταρρυθμίσεις πρέπει να 
συνεχιστεί».

ΣΠΥΡΟΣ ΚΟΥΛΚΟΥΔΙΝΑΣ

«Καθαρά και έντιμα: γιατί δεν ψήφισα το νομοσχέδιο 
για τον γάμο των ομοφυλόφιλων»

Σε ανακοίνωση του Βουλευτή ΝΙΚΗΣ Ν. Πιερίας κ. 
Κομνηνού Δελβερούδη αναφέρονται τα εξής:
Ο Βουλευτής ΝΙΚΗΣ Ν. Πιερίας Κομνηνός Δελβε-

ρούδης, μίλησε στη Βουλή, ενάντια στο απαράδεκτο 
νομοσχέδιο για τον «γάμο» των ομοφυλοφίλων, τονί-
ζοντας:
•	 Στη χώρα, που έχουν αποτύχει πλήρως οι 

κυβερνητικές στρατηγικές πρόληψης των πυρκαγιών, 
καθώς επίσης και των αντιπλημμυρικών έργων, με 
τραγικές συνέπειες, τα εκατομμύρια στρέμματα καμέ-
νης γης και τη Θεσσαλία βυθισμένη κάτω από το νερό 
και τη λάσπη,
•	 Τη στιγμή που η κυβερνητική στρατηγική για 

τους σιδηροδρόμους, συνοψίζεται στη φράση: «πάμε 
κι όπου βγει!»,
Εύλογα γεννάται η απορία: αν η Κυβέρνηση έδειχνε 

σε όλα τα ανωτέρω τον ίδιο ζήλο, με αυτόν που δεί-
χνει για την υλοποίηση της «Εθνικής Στρατηγικής» 
για τα δικαιώματα του πανίσχυρου «λόμπι» των ΛΟ-
ΑΤΚΙ+, οι τραγωδίες αυτές, προφανώς και θα είχαν 
αποφευχθεί!
Απολαμβάνουμε λοιπόν μια δημοκρατία:
•	 Με φροντιστήρια αλλαγής σκέψης Βουλευτών 

και με Πρωθυπουργική παρότρυνση για ένοχη αποχή, 
δηλαδή συνενοχή,
•	 Με τους 20 από τους 22 φορείς που κλήθηκαν 

στη Bουλή, ταγμένους αποκλειστικά και μόνο, στη μία 
άποψη,
•	 Με τη Ν.Δ. να θεωρεί περιττή την παρουσία 

της Εκκλησίας της Ελλάδος στην αρμόδια Επιτροπή, 

θεωρώντας τις θέσεις της γνωστές, ενώ, αντιθέτως, 
οι απόψεις των πολύχρωμων συλλογικοτήτων, για τις 
οποίες μας γίνεται καθημερινή πλύση εγκεφάλου από 
τα Μ.Μ.Ε., κρίθηκε, ότι χρήζουν περαιτέρω ανάλυσης.
Αναδείχθηκε επίσης ότι:
•	 Τα μέλη του «λόμπι» των ΛΟΑΤΚΙ+, επιχει-

ρούν να μετατρέψουν τον προσωπικό τους αυτοπροσ-
διορισμό, σε κεκτημένο δικαίωμα, το οποίο θα πρέπει 
ετσιθελικά να επιβληθεί και στην ευρύτερη κοινωνία.
•	 Όλοι οι άνθρωποι είναι ίσοι – χωρίς αστερί-

σκους και υποσημειώσεις – δεν είναι όμως όλοι ίδιοι 
και για τον λόγο αυτό, ο συνταγματικός νομοθέτης, 
επιτάσσει, όμοια μεταχείριση των ομοίων και ανόμοια 
των ανομοίων.
•	 Επειδή, οι νόμοι της φύσης δεν παρερμηνεύ-

ονται και δεν παραχαράσσονται και δεδομένου ότι 
ο γάμος – εξ ορισμού – απαιτεί τη συμπληρωματική 
ψυχοσωματική ένωση μεταξύ ανδρός και γυναικός, 
καθόσον προϋποθέτει διαφορετική φυσιολογία και 
ανατομία, η συμβίωση δύο ατόμων του ιδίου φύλου, 
δεν συνιστά γάμο, διότι πολύ απλά δεν μπορεί να συ-
νιστά γάμο.
•	 Με το συγκεκριμένο νομοσχέδιο ανοίγουν 

διάπλατα οι πόρτες: της τεκνοθεσίας από ομοφυλόφι-
λα «ζευγάρια», της απαλοιφής των όρων μητρότητα 
και πατρότητα και της αντικατάστασής τους, με τους 
Γονέα 1 και 2, και στη συνέχεια Γονέα 3 και 4, καθώς, 
η πολυσυντροφικότητα, θα παρουσιαστεί και εδώ, ως 
ένα ακόμα δικαίωμα.
•	 Το νομοσχέδιο, ναι μεν δεν επιτρέπει την κύ-

ηση μέσω παρένθετης μητέρας στη χώρα μας, αλλά, 
όταν αυτή η εμπορευματοποίηση της γυναικείας μή-
τρας των ευάλωτων γυναικών γίνει σε τρίτη χώρα, 
τότε, θα είναι όλα καλά και νόμιμα.
Επίσης, τέθηκαν τα αμείλικτα ερωτήματα:
•	 Πότε επιτέλους και από ποιους θα σταματήσει 

αυτός ο κατήφορος των δήθεν-δικαιωμάτων;
•	 Πώς είναι δυνατόν να διακινδυνεύεται, το αδι-

αμφισβήτητο ΔΙΚΑΙΩΜΑ του παιδιού να απολαμβάνει 
όλα τα στοιχεία που περιέχουν οι αλληλοσυμπληρού-
μενες ιερές έννοιες, της μητρότητας και της πατρότη-
τας;
•	 Πού είναι το ύψιστο δικαίωμα του κάθε παι-

διού, να μην πωλείται ως εμπόρευμα;
Καταλήγοντας, ο κ. Δελβερούδης κάλεσε το σύνολο 

των Βουλευτών να πούνε ένα τεράστιο ΟΧΙ, καταψη-
φίζοντας το κατάπτυστο αυτό νομοσχέδιο, με σκοπό 
την προστασία και διαφύλαξη του ιερού θεσμού του 
γάμου και της οικογένειας, ως βασικού πυλώνα της 
Ελληνορθόδοξης παράδοσής μας!

Ο Βουλευτής Κομνηνός Δελβερούδης κάθετα αντίθετος 
στο νομοσχέδιο για τον «γάμο» των ομοφυλοφίλων

Σε ανακοίνωση του Τομέα Τουρισμού της Νέας Αριστεράς Πιερίας αναφέρονται 
τα εξής:
Παρόλο που η κυβέρνηση της ΝΔ κομπάζει περί τουριστικής ανάπτυξης και 

προβολής του «brand name» της Ελλάδας στο διεθνές κοινό, η πραγματικότητα 
απέχει κατά πολύ. Η κυβέρνηση δεν 
εκμεταλλεύεται ούτε κατά το ήμισυ το 
πολιτιστικό κομμάτι, αν και θα μπορού-
σε εν δυνάμει η χώρα μας να αποτελεί 
έναν από τους σημαντικότερους προο-
ρισμούς πολιτιστικού τουρισμού σε πα-
γκόσμιο επίπεδο. Άλλωστε, ο τουρισμός 
αποτελεί έναν από τους βασικότερους 
πυλώνες της ελληνικής οικονομίας, 
παραμένοντας όμως αναιμικός με το 
να αρκείται σε μια βασική κινητικότητα 
μόνο κατά τους καλοκαιρινούς μήνες, 
σε συγκεκριμένους προορισμούς 
Οι δομές πολιτισμού δεν λειτουργούν 

όπως θα έπρεπε εν έτει 2024. Το ΥΠΠΟ 
κάνει προσλήψεις εποχιακών υπαλλή-

λων με το σταγονόμετρο, με αποτέλεσμα οι αρχαιολογικοί χώροι και τα μουσεία 
να έχουν τεράστια προβλήματα λειτουργικότητας. Χαρακτηριστικά, πολλά μουσεία 
υπολειτουργούν με αίθουσες κλειστές, λόγω έλλειψης αρχαιοφυλάκων κι άλλων 
ειδικοτήτων (όπως και υπαλλήλων καθαριότητας). Η εικόνα που δίνεται στους επι-
σκέπτες είναι αυτή της προχειρότητας και της κρατικής αδιαφορίας, χωρίς επαγ-
γελματισμό και συχνά χωρίς να τηρούνται βασικοί κανόνες ασφαλείας κι υγιεινής. 
Δυστυχώς και η Πιερία δεν αποτελεί εξαίρεση, καθώς σχεδόν τίποτα δεν λειτουρ-
γεί σωστά, με μουσεία που τα ονομάζουν αποθήκες, με αρχαιολογικούς χώρους 
που λειτουργούν κατόπιν υπηρεσιακού ραντεβού, με όλον αυτόν τον πλούτο του 
πολιτισμού να απαξιώνεται. 
Ένα, επίσης, πολύ σημαντικό μειονέκτημα είναι η ελλιπής προβολή της Πολιτι-

στικής μας Κληρονομιάς, σε τοπικό, εθνικό αλλά και διεθνές επίπεδο. Η Ελλάδα 
αν και θα μπορούσε να δείχνει με σύγχρονα τεχνολογικά μέσα την προϊστορία και 
ιστορία της, αντίθετα βγάζει μια κακόγουστη εικόνα και το Υπουργείο Τουρισμού 
αρκείται στο παρωχημένο της πεπατημένης, τονίζοντας μόνο κάποιους προορι-
σμούς, όπως συγκεκριμένα νησιά, καθώς εκεί βρίσκονται επιχειρήσεις αυτών που 
χαίρουν της εύνοιας της Κυβέρνησης. Έτσι λοιπόν, βγάζουν από τον χάρτη ενδι-
αφέροντος των τουριστών τις υπόλοιπες περιοχές που είναι πολύ αξιόλογες και 
κρατιούνται όρθιες μετά κόπων και βασάνων. 
Νέα Αριστερά Πιερίας Τομέας Τουρισμού

Η Νέα Αριστερά για τον Τουρισμό
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Μέσα από μια κοινοβουλευτική του παρέμβαση προς 
το Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης, ο Βουλευτής Πι-
ερίας κ. Σπύρος Κουλκουδίνας καταθέτει 4 προτάσεις 
για τη στήριξη των κτηνοτρόφων.
Ο κ. Κουλκουδίνας επισημαίνει ότι επιβίωση και η 

ανάπτυξη της ελληνικής κτηνοτροφίας είναι άρρηκτα 
συνδεδεμένη με την διατροφική επάρκεια της χώρας, 
γεγονός που επιβάλλει να επανεξεταστεί το πλαίσιο 
ενισχύσεων και αποζημιώσεων αλλά και να συζητη-
θούν ρεαλιστικές προτάσεις για την τροποποίηση των 
σχεδίων βελτίωσης για τους κτηνοτρόφους.
Οι προτάσεις που έχει καταθέσει ο Βουλευτής για τη 

στήριξη των κτηνοτρόφων, περιλαμβάνουν:
1ον) Την επικαιροποίηση και αναπροσαρμογή των 

τιμών αποζημίωσης ανά ζώο, που οι κτηνοτρόφοι 
είναι υποχρεωμένοι να οδηγήσουν σε σφαγή ή κατα-
στροφή λόγω νόσου και στα πλαίσια μέτρων εξυγίαν-
σης του ζωικού κεφαλαίου.
Οι τιμές που προσδιορίζονται με σχετική ΚΥΑ υπο-

λείπονται της εμπορικής αξίας του ζώου και πρέπει να 
αναπροσαρμοστούν.
2ον) Την εντατικοποίηση των ελέγχων και λήψη αυ-

στηρών μέτρων για περιπτώσεις διακίνησης στην αγο-
ρά ελληνοποιημένων προϊόντων σε γάλα και κρέας.
3ον) Την αναπροσαρμογή των συνδεδεμένων ενι-

σχύσεων στην κτηνοτροφία με βάση τα νέα δεδομέ-
να.
4ον) Την τροποποίηση των προσκλήσεων που 

εκδίδονται για τους κτηνοτρόφους προκειμένου να 
είναι επιλέξιμες και να χρηματοδοτούνται μια σειρά 
δαπανών, όπως η περίφραξη βοσκοτόπων, δαπάνες 
για συστήματα πιστοποίησης, δαπάνες για γεωτρή-
σεις, δαπάνες για την βελτίωση της παραγωγικότητας 
του ζωικού κεφαλαίου, δαπάνες για την ανάπτυξη 
κτηνοτροφικών καλλιεργειών προκειμένου να αντι-
μετωπιστεί το πρόβλημα της αύξησης των τιμών των 
ζωοτροφών.

«Σε αυτή τη δύσκολη συγκυρία οφείλουμε να 
εξαντλήσουμε όλα τα περιθώρια και τις δυνατό-
τητες που υπάρχουν όχι απλά για την επιβίωση 
αλλά και για την ανάπτυξη της ελληνικής κτη-
νοτροφίας. Πρέπει να μειώσουμε τις εισαγωγές 
και να ενισχύσουμε την κτηνοτροφική παραγω-
γή» αναφέρει σε δήλωσή του ο Σπύρος Κουλκουδί-
νας.
Ακολουθεί το πλήρες κείμενο της κοινοβουλευτι-

κής παρέμβασης του κ. Κουλκουδίνα στο Υπουργείο 
Αγροτικής Ανάπτυξης:
ΕΡΩΤΗΣΗ
Προς
Κύριο Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης
ΘΕΜΑ «Μέτρα στήριξης των ελλήνων κτηνοτρό-

φων»
Κύριε Υπουργέ,
Στις νέες συνθήκες με την αύξηση του κόστους πα-

ραγωγής, έχουν μεταβληθεί και τα δεδομένα για τους 
κτηνοτρόφους που αντιμετωπίζουν μεγάλες δυσκολί-
ες.
Η επιβίωση και η ανάπτυξη της ελληνικής κτηνοτρο-

φίας είναι άρρηκτα συνδεδεμένη με την διατροφική 
επάρκεια της χώρας, γεγονός που επιβάλλει να επα-
νεξεταστεί το πλαίσιο ενισχύσεων και αποζημιώσεων 
αλλά και να συζητηθούν ρεαλιστικές προτάσεις για 
την τροποποίηση των σχεδίων βελτίωσης για τους 
κτηνοτρόφους.
Κάτω από το πρίσμα των νέων δεδομένων, η Πολι-

τεία οφείλει να εξετάσει μέτρα, όπως:
α) Η επικαιροποίηση και αναπροσαρμογή των τιμών 

αποζημίωσης ανά ζώο που οι κτηνοτρόφοι είναι υπο-
χρεωμένοι να οδηγήσουν σε σφαγή ή καταστροφή 
λόγω νόσου και στα πλαίσια μέτρων εξυγίανσης του 
ζωικού κεφαλαίου.
Οι τιμές που προσδιορίζονται με σχετική ΚΥΑ υπο-

λείπονται της εμπορικής αξίας του ζώου και πρέπει να 

αναπροσαρμοστούν.
β) Εντατικοποίηση των ελέγχων και λήψη αυστηρών 

μέτρων για περιπτώσεις διακίνησης στην αγορά ελλη-
νοποιημένων προϊόντων σε γάλα και κρέας.
γ) Αναπροσαρμογή των συνδεδεμένων ενισχύσεων 

στην κτηνοτροφία με βάση τα νέα δεδομένα.
δ) Τροποποίηση των προσκλήσεων που εκδίδονται 

για τους κτηνοτρόφους προκειμένου να είναι επιλέ-
ξιμες και να χρηματοδοτούνται μια σειρά δαπανών, 
όπως η περίφραξη βοσκοτόπων, δαπάνες για συστή-
ματα πιστοποίησης, δαπάνες για γεωτρήσεις, δαπάνες 
για την βελτίωση της παραγωγικότητας του ζωικού 
κεφαλαίου, δαπάνες για την ανάπτυξη κτηνοτροφικών 
καλλιεργειών προκειμένου να αντιμετωπιστεί το πρό-
βλημα της αύξησης των τιμών των ζωοτροφών.
Κατόπιν των ανωτέρω ερωτάται ο κύριος Υπουργός
1.Ποιες είναι οι προθέσεις του Υπουργείου σε σχέση 

με τις τέσσερις ανωτέρω προτάσεις για την στήριξη 
της ελληνικής κτηνοτροφίας;
Ο Ερωτών Βουλευτής
Σπυρίδων Κουλκουδίνας
Βουλευτής Πιερίας

Τέσσερις προτάσεις του Σπύρου Κουλκουδίνα για τη στήριξη 
των κτηνοτρόφων

Μια σημαντική πρόταση που αφορά τους ιδιοκτήτες 
ταξί κατέθεσε ο Βουλευτής Πιερίας κ. Σπύρος Κουλ-
κουδίνας.
Με κοινοβουλευτική του παρέμβαση προς τους 

Υπουργούς Μεταφορών και Οικονομικών, ο Σπύρος 
Κουλκουδίνας ζητά να ενισχυθεί το πλαίσιο κινήτρων 
για την αντικατάσταση του στόλου των ταξί με ηλε-
κτροκίνητα οχήματα.
Όπως αναφέρει ο Βουλευτής Πιερίας:
«Η Πολιτεία από τις αρχές του 2023 έχει ενερ-

γοποιήσει το πρόγραμμα “Πράσινα Ταξί” για την 
επιδότηση ή τη μίσθωση ηλεκτρικών οχημάτων, με 
ταυτόχρονη απόσυρση του παλαιού οχήματος.
Πρόκειται για ένα θετικό μέτρο, με τη διαφορά 

όμως ότι ο προϋπολογισμός του προγράμματος δεν 
επαρκεί για να καλύψει τις ανάγκες».
Ο κ. Κουλκουδίνας ζητά να αυξηθεί ο προϋπο-

λογισμός του προγράμματος «Πράσινα Ταξί» και 

ταυτόχρονα να αυξηθεί το ποσοστό επιδότησης στο 
50-60% του κόστους αντί του 40% που είναι σή-
μερα και η αύξηση του ποσού επιδότησης για την 
απόσυρση του παλαιού οχήματος που σήμερα είναι 
5.000 ευρώ.
Ταυτόχρονα, όπως τονίζει, πρέπει να υπάρξουν 

πρόσθετα φορολογικά μέτρα για τους ιδιοκτήτες ταξί 
που θα αντικαταστήσουν τα οχήματα τους με ηλε-
κτρικά οχήματα.
Τα φορολογικά κίνητρα που προτείνει ο κ. Κουλ-

κουδίνας περιλαμβάνουν:
-Την έκπτωση κατά 50-70% των δαπανών για την 

αγορά ηλεκτρικού οχήματος.
-Τη μείωση των τελών κυκλοφορίας για τα ηλε-

κτροκίνητα ταξί.
Ακολουθεί το πλήρες κείμενο της κοινοβουλευτικής 

παρέμβασης του κ. Κουλκουδίνα για τους οδηγούς 
ταξί:
ΕΡΩΤΗΣΗ
Προς 
Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών
Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών
ΘΕΜΑ «Κίνητρα για την αντικατάσταση του στόλου 

των ταξί με ηλεκτροκίνητα οχήματα»
Κύριοι Υπουργοί,
Ένας από τους στόχους της ενεργειακής μετάβασης 

είναι η ηλεκτροκίνηση, ιδιαίτερα στα μέσα μεταφο-
ράς όπως είναι τα ταξί.
Με αυτό τον τρόπο θα μειωθεί η περιβαλλοντική 

επιβάρυνση αλλά κυρίως το ενεργειακό και λειτουρ-
γικό κόστος για τους ιδιοκτήτες και οδηγούς ταξί.
Για να προχωρήσει όμως η αντικατάσταση του στό-

λου των ταξί με ηλεκτροκίνητα οχήματα, χρειάζονται 
ουσιαστικά χρηματοδοτικά κίνητρα.
Η Πολιτεία από τις αρχές του 2023 έχει ενεργοποι-

ήσει το πρόγραμμα «Πράσινα Ταξί» για την επιδότη-
ση ή τη μίσθωση ηλεκτρικών οχημάτων, με ταυτό-
χρονη απόσυρση του παλαιού οχήματος.
Πρόκειται για ένα θετικό μέτρο, με τη διαφορά 

όμως ότι ο προϋπολογισμός του προγράμματος δεν 
επαρκεί για να καλύψει τις ανάγκες.
Θα πρέπει να αυξηθεί ο προϋπολογισμός του 

προγράμματος «Πράσινα Ταξί» και ταυτόχρονα να 
αυξηθεί το ποσοστό επιδότησης στο 50-60% του 
κόστους αντί του 40% που είναι σήμερα και η αύ-
ξηση του ποσού επιδότησης για την απόσυρση του 
παλαιού οχήματος που σήμερα είναι 5.000 ευρώ.
Ταυτόχρονα πρέπει να υπάρξουν πρόσθετα φορο-

λογικά μέτρα για τους ιδιοκτήτες ταξί που θα αντικα-
ταστήσουν τα οχήματα τους με ηλεκτρικά οχήματα.
Θα μπορούσαν να εξεταστούν κίνητρα , όπως:
-Η έκπτωση κατά 50-70% των δαπανών για την 

αγορά ηλεκτρικού οχήματος.
-Η μείωση των τελών κυκλοφορίας για τα ηλεκτρο-

κίνητα ταξί
Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτώνται οι αρμόδιοι 

Υπουργοί
1.Πως αξιολογούν τις ανωτέρω προτάσεις και ποιος 

είναι ο σχεδιασμός τους αναλογικά με την βελτίωση 
του πλαισίου κινήτρων για την αντικατάσταση του 
στόλου των ταξί με ηλεκτροκίνητα οχήματα.
Ο Ερωτών Βουλευτής
Σπυρίδων Κουλκουδίνας
Βουλευτής Πιερίας

ΣΠΥΡΟΣ ΚΟΥΛΚΟΥΔΙΝΑΣ

«Χρηματοδοτικά και φορολογικά κίνητρα 
για την αντικατάσταση του στόλου των ταξί με ηλεκτρικά 

οχήματα»
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ΕνημέρωσηΕνημέρωση18 Τοπικά

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΥΓΕΙΑΣ
ΔΙΟΙΚΗΣΗ 3 ης ΥΓΕΙΟΝΟΜΙΚΗΣ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΣ
ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ                                                                                                        

ΑΔΑ: 6ΝΗΟ46ΜΩΝ1-ΝΒΓ
Απόφαση τροποποίησης της προθεσμίας υποβολής των προσφορών, της προθεσμίας ηλεκτρονικής 
αποσφράγισης των προσφορών και άλλων όρων στο πλαίσιο της από 08.02.2024 Διακήρυξης ανοικτής 
διαδικασίας (ΑΔΑΜ: 24PROC014236407 2024-02-08) για την επιλογή αναδόχου κατασκευής του 
έργου: «ΕΠΕΚΤΑΣΗ ΠΑΘΟΛΟΓΙΚΗΣ ΚΛΙΝΙΚΗΣ ΤΟΥ ΓΕΝΙΚΟΥ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ».

Αθήνα,19 Φεβρουαρίου 2024
Αναφορικά με τη Διακήρυξη  ανοικτής διαδικασίας (ΑΔΑΜ: 24PROC014236407 2024-02-08) για την επιλογή 
αναδόχου κατασκευής του έργου: «ΕΠΕΚΤΑΣΗ ΠΑΘΟΛΟΓΙΚΗΣ ΚΛΙΝΙΚΗΣ ΤΟΥ ΓΕΝΙΚΟΥ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟΥ 
ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ», με Αναθέτουσα Αρχή τη Διοίκηση 3ης Υγειονομικής Περιφέρειας Μακεδονίας και Διενεργούσα 
τον Διαγωνισμό Αρχή το ΤΑΙΠΕΔ (στο εξής η «Διακήρυξη») αποφασίζουμε τη τροποποίηση της προθεσμίας 
υποβολής των προσφορών και της προθεσμίας ηλεκτρονικής αποσφράγισης των προσφορών και λοιπών όρων της 
Διακήρυξης, μέσω του ΕΣΗΔΗΣ – ΔΗΜΟΣΙΑ ΕΡΓΑ, ως ακολούθως:
(α) Το πρώτο εδάφιο του όρου 2.3 της Διακήρυξης τροποποιείται ως εξής: 
«Εφόσον έχουν ζητηθεί εγκαίρως, ήτοι έως τις 08.03.2024, το ΤΑΙΠΕΔ παρέχει σε όλους τους προσφέροντες 
που συμμετέχουν στη διαδικασία σύναψης σύμβασης συμπληρωματικές πληροφορίες σχετικά με τα έγγραφα της 
σύμβασης, το αργότερο έως τις 15.03.2024.»
(β) ο όρος 15.3 της Διακήρυξης τροποποιείται ως εξής: 
«Η εγγύηση συμμετοχής πρέπει να ισχύει τουλάχιστον για τριάντα (30) ημέρες μετά τη λήξη του χρόνου ισχύος 
της προσφοράς του άρθρου 19 της παρούσας, ήτοι μέχρι 18.02.2025, άλλως η προσφορά απορρίπτεται. Το 
ΤΑΙΠΕΔ μπορεί, πριν τη λήξη της προσφοράς, να ζητά από τους προσφέροντες να παρατείνουν, πριν τη λήξη τους, 
τη διάρκεια ισχύος της προσφοράς και της εγγύησης συμμετοχής.
(γ) Τα δύο πρώτα εδάφια του όρου 18 της Διακήρυξης τροποποιούνται ως εξής:
«Ως ημερομηνία και ώρα λήξης της προθεσμίας υποβολής των προσφορών ορίζεται η 19/03/2024, ημέρα Τρίτη 
και ώρα 10:00 π.μ..
Ως ημερομηνία και ώρα ηλεκτρονικής αποσφράγισης των προσφορών ορίζεται η 19/03/2024, ημέρα Δευτέρα 
και ώρα 15:00»
Κατά τα λοιπά ισχύουν οι όροι της από 08.02.2024 Διακήρυξης (ΑΔΑΜ: 24PROC014236407 2024-02-08).

Ο ΕΝΤΕΤΑΛΜΕΝΟΣ ΣΥΜΒΟΥΛΟΣ
ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΣΤΑΜΠΟΥΛΙΔΗΣ

Πλήθος κόσμου συγκεντρώθηκε, την Κυριακή 18 
Φεβρουαρίου 2024, στον Ιερό Ναό Αγίου Δημητρίου 
Καρίτσας για το 40ημερο μνημόσυνο του Βασίλη Δα-
λαμήτρα, ο οποίος άφησε το στίγμα του στην τοπική 
αυτοδιοίκηση. Η συγκίνηση ήταν ορατή στα πρόσωπα 
των παρευρισκομένων. 
Στο μνημόσυνο, μεταξύ άλλων, παραβρέθηκαν ο 

Μπάνε Πρέλεβιτς, ο οποίος είχε στενή φιλία με τον 
Βασίλη Δαλαμήτρα, η πρώην Βουλευτής ΠΑΣΟΚ Μα-
ρία Μίχου, ο Πολιτευτής Κωνσταντίνος Κουτρούπας, 
οι πρώην Βουλευτές Νίκος Κάκαλος και Παντελής 
Τσερτικίδης, ο Αντιδήμαρχος Δίου - Ολύμπου Θα-
νάσης Καλαϊτζής, οι Δημοτικοί Σύμβουλοι Κώστας 
Σαμαράς, Σταύρος Χαρέλας και Γιώργος Καραλής, ο 

πρώην Νομάρχης Πιερίας Γιώργος Παπαστεργίου, ο 
Πρόεδρος Α.Σ. Καρίτσας Διονύσης Φόλιος, οι πρώην 
Δήμαρχοι Γρηγόρης Παπαχρήστος, Γιώργος Παπαθα-
νασίου και Δημήτρης Καραϊσκος, ο Γραμματέας της 
Ν.Ε. ΠΑΣΟΚ Πιερίας Δημήτρης Λιόλιος, το στέλεχος 
του κόμματος Χρήστος Στεφόπουλος, ο δικηγόρος 
Κώστας Παπαδόπουλος, κ.α.
Ο Βασίλης Δαλαμήτρας, ιδιαίτερα αγαπητός στην 

περιοχή, υπηρέτησε για πολλά χρόνια σε διάφορα 
αξιώματα της τοπικής αυτοδιοίκησης. Με πάθος και 
αφοσίωση, συνέβαλε στην ανάπτυξη και ευημερία της 
περιοχής. Για δύο τετραετίες υπηρέτησε το αγαπημέ-
νο του χωριό ως Πρόεδρος της Κοινότητας, ενώ στον 
«καποδιστριακό» Δήμο Δίου διετέλεσε Αντιδήμαρχος 
και Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου. Τον Ιανου-
άριο του 2009 υπέστη βαρύ εγκεφαλικό επεισόδιο 
και από τότε ήταν κλινήρης. Έφυγε από τη ζωή το 
πρωί του Σαββάτου 13 Ιανουαρίου 2024, σε ηλικία 63 
ετών.

Πλήθος κόσμου στο 40ημερο μνημόσυνο 
του Βασίλη Δαλαμήτρα

Το Διοικητικό Συμβούλιο της Προσωρινής Διοίκησης 
του σωματείου με την επωνυμία «Διεθνές Ίδρυμα 
Μνημείου Μεγάλου Αλεξάνδρου», σας προσκαλεί 
στην Έκτακτη Γενική Συνέλευση στις 7 Μαρτίου 
2024, ημέρα Πέμπτη και ώρα 12:00 στην έδρα του 
σωματείου, στο κτίριο «Αλεξάνδρειο», στο Λιτόχωρο 
Πιερίας με θέματα ημερήσιας διάταξης: 
1. Εκλογή Προέδρου Γενικής Συνέλευσης 
2. Ενημέρωση μελών από το προσωρινό ΔΣ 
3. Εκλογή μελών Δ.Σ. Εκτελεστικής Γραμματείας και 

μελών Εξελεγκτικής Επιτροπής 
Καλούνται όλα τα ταμειακά τακτοποιημένα μέλη 

του ΔΙΜΜΑ να συμμετέχουν στις εκλογές. 
Υποψηφιότητες υποβάλλονται πέντε ημέρες πριν 

την ημερομηνία των εκλογών, όπως ορίζει το κα-
ταστατικό, στην έδρα του σωματείου, το οποίο θα 
είναι ανοιχτό κάθε Τετάρτη 17:00 έως 19:00, κάθε 
Πέμπτη 10:00 έως 13:00 και στις 2 Μαρτίου από τις 
10:00 έως τις 13:00, για τη διευκόλυνση των μελών.
Για την Προσωρινή Διοίκηση
Ο Πρόεδρος
Δρ. Παρίσης Μακραντωνάκης
Ο Γενικός Γραμματέας
Περικλής Γιδαράκος

Γενική Συνέλευση και εκλογές στο Διεθνές Ίδρυμα Μνημείου 
Μεγάλου Αλεξάνδρου

Συνελήφθη το Σάββατο 17 Φεβρουαρίου 2024 τις πρώτες πρωινές ώρες σε 
περιοχή της Πιερίας, από αστυνομικούς του Τμήματος Δίωξης Ναρκωτικών της 
Υποδιεύθυνσης Ασφάλειας Κατερίνης, σε συνεργασία και με αστυνομικούς του 
Τμήματος Τροχαίας Αυτοκινητοδρόμων Π.Α.Θ.Ε. Πιερίας, αλλοδαπός άνδρας, για 
διακίνηση ναρκωτικών ουσιών.
Ειδικότερα, εντοπίστηκε ο προαναφερόμενος άνδρας να οδηγεί όχημα και σε 

έλεγχο που πραγματοποιήθηκε βρέθηκαν και κατασχέθηκαν συνολικά 24 συσκευ-
ασίες με κοκαΐνη συνολικού βάρους 15,8 γραμμαρίων, καθώς και 6 ναρκωτικά 
δισκία, για τα οποία δεν διέθετε την απαι-
τούμενη ιατρική συνταγή.
Στην κατοχή του συλληφθέντα βρέθηκαν 

και κατασχέθηκαν το χρηματικό ποσό των 
1.150 ευρώ και 2 κινητά τηλέφωνα.
Σε έρευνα που έγινε στην οικία του σε 

περιοχή της Θεσσαλονίκης βρέθηκαν και 
κατασχέθηκαν 1 συσκευασία με κοκαΐνη 
βάρους 0,2 γραμμαρίων, μία ηλεκτρονική 
ζυγαριά ακριβείας και πλήθος νάιλον υλικών 
προοριζόμενα για τη συσκευασία ναρκωτι-
κών ουσιών.
Ο συλληφθείς οδηγήθηκε στον Εισαγγελέα 

Πρωτοδικών Κατερίνης, ο οποίος τον παρέ-
πεμψε στον Ανακριτή.

ΣΕ ΟΧΗΜΑ ΠΟΥ ΟΔΗΓΟΥΣΕ ΒΡΕΘΗΚΑΝ 
ΚΑΛΑ ΚΡΥΜΜΕΝΕΣ 24 ΣΥΣΚΕΥΑΣΙΕΣ ΜΕ ΚΟΚΑΪΝΗ

Σύλληψη ενός ατόμου 
για διακίνηση ναρκωτικών



ΤΡΙΤΗ 20 ΦΕΒΡΟΥΑΡΙΟΥ 2024

ΕνημέρωσηΕνημέρωση 19

Το αρχείο της αγωνιστικής διαδρομής του Πιερικού, 
το οποίο διαθέτουν οι συλλέκτες αδελφοί Νικόλαος 
και Δημήτριος Ξενίδης, αποτελεί μιας μοναδικής αξίας 
συλλογή τεκμηρίων ιστορικής σημασίας.
Εφημερίδες, κείμενα, φωτογραφίες, αντικείμενα, κι-

νηματογραφικές εικόνες, έγγραφα, φανέλες, κοσμούν 
τις προθήκες και τα ερμάρια της προσωπικής συλλο-
γής των αδελφών, οι οποίοι με την προσθήκη και του 
επίσης συλλέκτη Δημητρίου Αδαμόπουλου, συνεχί-
ζουν ως συλλεκτική ομάδα να αναζητούν, να συλλέ-
γουν και να εμπλουτίζουν το πολύτιμο τους αρχείο.
Είναι χαρακτηριστικό ότι επικοινωνούν με συναδέλ-

φους τους συλλέκτες ανά την Ελλάδα και προμηθεύο-
νται εφημερίδες και ότι παρουσιάζει ιστορική σημασία 
με αναφορά τον Πιερικό, πάντα με καταβολή και όχι 
ευκαταφρόνητων χρηματικών ποσών. Επισκέπτονται 
επίσης παλαίμαχους ποδοσφαιριστές και καταγρά-
φουν ότι αρχειακό υλικό διαθέτουν οι αθλητές που 
τίμησαν διαχρονικά τον σύλλογο.
Αυτοί οι ρομαντικοί τύποι, οι αγνοί και ανιδιοτελείς 

φίλαθλοι του Πιερικού, το μόνο που επιζητούν είναι 
να αξιοποιηθεί από επίσημο φορέα το αρχείο τους, το 
οποίο το προσφέρουν για να κοινωνηθεί η πορεία των 
έξι και πλέον δεκαετιών του ποδοσφαιρικού εκφρα-
στή της Πιερίας.
Τελευταία η ομάδα των συλλεκτών συνεργάσθηκε 

με τους κορυφαίους ποδοσφαιριστές του Πιερικού 
των δύο πρώτων δεκαετιών, του Πέτρου Πουρπουτί-
δη και του Πέτρου Χρυσοστόμου, από τους οποίους 
παρέλαβαν μέρος των προσωπικών τους συλλογών 
και σε συνδυασμό με το αναλυτικό αρχείο που δια-
θέτουν ετοίμασαν και παρέδωσαν στους… Πέτρους, 
πονήματα με τις συμμετοχές τους, τις χρονικές περι-
όδους που αγωνίστηκαν, φωτογραφίες αλλά και αντί-
γραφα εφημερίδων της εποχής.
Σε μια συνάντηση όπου κυριάρχησαν το συναίσθημα 

και οι αναμνήσεις, ο Νικόλαος και ο Δημήτριος Ξενί-
δης, καθώς και ο Δημήτριος Αδαμόπουλος επέδωσαν 
στους Πέτρο Πουρπουτίδη και Πέτρο Χρυσοστόμου 
τα στοιχεία της αθλητικής τους ταυτότητας, το ποδο-
σφαιρικό τους ριζικό.
Στιγμές του χθες, επιστροφή στο χρόνο, συγκυρίες 

με χαρές και λύπες όπως τις έζησαν οι δύο παλαίμα-
χοι, κυριάρχησαν στη συνάντηση. Στη συνάντηση 
των συναισθημάτων και των αναμνήσεων.
Επί των αναμνήσεων
«Σε αγώνα με την ΑΕΚ στη Φιλαδέλφεια το 1968, 

όταν απέκρουσα κεφαλιά του Μίμη Παπαϊωάννου, αυ-

τός ο μεγάλος ποδοσφαιριστές αναγνω-
ρίζοντας την δυσκολία της επέμβασής 
μου με αγκάλιασε και με ασπάστηκε. 
Άλλα χρόνια με αλληλοσεβασμό των 
αθλητών. Ένα ανεξίτηλο γεγονός που 
σημάδεψε την καριέρα μου» τόνισε 
μεταξύ άλλων ο Πέτρος Πουρπουτίδης, 
ενώ ο Πέτρος Χρυσοστόμου, ενθυμού-
μενος είπε: «Μετά την παρουσία μου 
και συμμετοχή μου με τους εφήβους, 
σταμάτησα το ποδόσφαιρο λόγω σπου-
δών. Ο αείμνηστος Ευάγγελος Καρα-
φουλίδης με αναζήτησε ώστε να αγωνι-
στώ σε ένα προ των επίσημων αγώνων 
ερασιτεχνικό πρωτάθλημα το 1969. 
Αμέσως μετά υπέγραψα επαγγελματικό 
συμβόλαιο με την πρώτη ομάδα του Πι-
ερικού. Επέστρεψα και έζησα μοναδικές 
ποδοσφαιρικές στιγμές»
Οι αδελφοί Ξενίδη από μικρά παιδιά 

παρακολουθούσαν εντός και εκτός 
Κατερίνης παιχνίδια με την πολυαγα-
πημένη τους ομάδα τον Πιερικό. Με 
καταγωγή από τον Μακρύγιαλο Πιερίας 
διαβίωναν στη Θεσσαλονίκη, όπου στην 
συμπρωτεύουσα ίδρυσαν τον Πιερικό 
Σταυρούπολης. Στη συνέχεια έφηβοι 
επισκεπτόταν τη βιβλιοθήκη της ΧΑΝΘ 
όπου συγκέντρωναν και κατέγραφαν 
τους αγώνες και τα στατιστικά, όπως το 
ίδιο συνεχίζουν και σήμερα, δημιουργώ-
ντας αυτόν τον ιστορικό κολοσσό.
Ο Δημήτριος Αδαμόπουλος κατέθεσε 

στην κουβέντα την μεγάλη του συγκί-
νηση όταν αρχές της δεκαετίας του 
εβδομήντα, νεαρό παιδί συνόδευσε την είσοδο του 
Πιερικού στον αγωνιστικό χώρο του γηπέδου του Πα-
ναθηναϊκού. Αυτό τον καθόρισε.
Ειπώθηκαν και άλλα πολλά. Αξίζει να επισημανθεί ότι 

η ομάδα των συλλεκτών παρουσίασε στη συνάντη-
ση και τα νέα εκδοτικά… αποκτήματα, δηλαδή σειρά 
εφημερίδων πολλών χρόνων πριν, όπου στα πρωτο-
σέλιδα εκθειάζονται τα νικηφόρα αποτελέσματα από 
τις συναντήσεις του Πιερικού.
Παράλληλα, όπως δηλώνουν, περιμένουν και από 

συντοπίτες μας που διαθέτουν ιστορικά αρχεία να 
τους τα γνωστοποιήσουν για να τα αξιοποιήσουν ανά-
λογα.

Ο σεβασμός
Το δημιούργημα των Νικολάου και Δημητρίου Ξενί-

δη και Δημητρίου Αδαμόπουλου απαιτεί τουλάχιστον 
τον σεβασμό μας. Την αναγνώριση της προσπάθειάς 
τους. Την επιβράβευση της αξίας τους. Τους ευχα-
ριστούμε για την δημιουργική τους αγωνία. Για την 
παρακαταθήκη που θα αφήσουν στο αύριο.
Είναι άλλωστε και τόσο ευγενικοί και οι τρεις τους, 

καθότι ενώ κάποιοι που οικειοποιήθηκαν τον συλλε-
κτικό τους πλούτο, αυτοί δεν αντέδρασαν διόλου. 
Γιατί το μόνο που επιζητούν είναι να μείνει «ζωντα-
νή» η ιδέα Πιερικός και ας τους υφάρπαξαν τον κόπο 
τους. Η ανωτερότητα στο μεγαλείο.
Ρεπορτάζ: Περικλής Χατζηγιάννης

Οι Συλλέκτες Ιστορίας του Πιερικού σκιαγραφούν 
και αναδεικνύουν την ποδοσφαιρική διαδρομή παλαίμαχων

Στο δυναμικό του Πιερικού ανήκουν μεταξύ άλλων 
και δύο ποδοσφαιριστές καταγόμενοι από τη χώρα 
της Ανατολικής Αφρικής, την Ουγκάντα.

Πρόκειται για τον Ivan Irinimbabazi, μέσο ποδο-
σφαιριστή 20 ετών, και για τον 19χρόνο αμυντικό 
Ronald Madoi.
Και οι δύο εκλήθησαν και πάλι στην πατρίδα τους 

για να αγωνιστούν με τα χρώματα της εθνικής ομά-
δας της Ουγκάντας, ενόψει των διεθνών υποχρεώσε-
ων της στο πλαίσιο του παναφρικανικού προ-ολυμπι-
ακού τουρνουά που θα διεξαχθεί στην Γκάνα.
Θα απουσιάσουν από την Κατερίνη περίπου ένα 

μήνα με ημερομηνία αναχώρησης τη Δευτέρα 19 Φε-
βρουαρίου 2024.
Ο Πιερικός θα στερηθεί βέβαια των υπηρεσιών από 

τους δύο φερέλπιδες και ταλαντούχους ποδοσφαιρι-
στές, αλλά η πρόσκληση αυτή αποτελεί τιμή και για 

τους «μελανόλευκους», καθώς αποτελούν μέρος του 
στελεχιακού δυναμικού που θα καταξιώσουν τους 
αγωνιστικούς στόχους της Πιερικής ομάδας.
Πρέπει να επισημανθεί ότι ο Ronald δεν αγωνίστηκε 

μέχρι τώρα με τον σύλλογο της Κατερίνης καθότι δεν 
απεστάλη ακόμη το σχετικό δελτίο δικαιώματος συμ-
μετοχής.
Την ικανοποίησή του εξέφρασε ο Πρόεδρος του 

Σ.Φ.Κ. Πιερικός Θανάσης Παπαδόπουλος στο κατευό-
διο του για τους δύο αθλητές, επισημαίνοντας:
«Η επιλογή και πρόσκλησή σας στην εθνική ανδρών 

της πατρίδας σας, αποτελεί τιμή για όλους μας, αλλά 
και ικανοποίηση ότι πλαισιώνετε ως σημαντικά μέλη 
την οικογένειά μας,. Ένα γεγονός που αναδεικνύει 

την δυναμική του συλ-
λόγου μας. Ακόμα μας 
δικαιώνει στην κοινή 
προσπάθεια να εντάσ-
σουμε στην ομάδα 
αξιόλογους και ικανούς 
ποδοσφαιριστές.
Θα μας λείψετε, αλλά 

η απουσία σας μετριά-
ζεται γιατί καμαρώνου-
με για εσάς. Σας εύχο-
μαι κάθε δυνατή επιτυ-
χία. Καλό σας ταξίδι».

Οι διεθνείς παίκτες του Πιερικού
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ΑΚΤΙΝΙΔΙΑ ΚΑΙ ΣΤΡΑΓΓΙΣΗ ΧΩΡΑΦΙΩΝ
Μια ακόμη παρέμβαση του γνωστού 

συντοπίτη μας κ. Βασίλη Έξαρχου, 
Γεωπόνου – Msc - Υποψήφιου 
Διδάκτορα Εδαφολογίας, αυτή την 
φορά για τα κτήματα ακτινίδιων τα 
οποία δεν έχουν καλή στράγγιση. 
Το ακτινίδιο είναι ένα από τα πιο 
απαιτητικά φυτά, όσον αναφορά την 
στράγγιση απαιτεί στο ριζικό του σύ-
στημα να υπάρχει «συγχρόνως» οξυ-
γόνο (για την αναπνοή της ρίζας) και 
νερό (για την τροφοδοσία του φυτού 
σε νερό και θρεπτικά συστατικά).
Όταν το νερό δεν στραγγίζει καλά 

τότε υπάρχουν δύο περιπτώσεις: 
Τον «χειμώνα» η ρίζα βρίσκεται 

μεγάλο χρονικό διάστημα μέσα στο 
νερό από τα νερά των βροχών που δεν 
διηθείται εύκολα με αποτέλεσμα να 
σαπίζει ένα μέρος από αυτήν. Το «κα-
λοκαίρι» παθαίνει ασφυξία το φυτό, 
ρίχνει τα φύλλα και μετά ξεραίνεται.
Οι βασικές αιτίες της «κακής» στράγγισης είναι:
- Βαριά αργιλώδη εδάφη τα οποία πρέπει να αποκλείονται για εγκατάσταση 

ακτινιδιάς. 
- Κτήματα ακτινίδιων στα οποία δεν έγινε καλή κατεργασία (Βαθύ ριπερ, 

Ισοπέδωση, κ α.) από την αρχή προ της εγκατάστασης. 
-Καταστροφή της δομής του εδάφους από συχνές διέλευσης από γεωργικά 

μηχανήματα, ειδικά όταν το έδαφος είναι βρεγμένα όπου η ζημιά είναι πολύ με-
γαλύτερη.
- Υψηλός υδροφόρος ορίζοντας, όπου το νερό ανεβαίνει προς τα πάνω.
- Αδιαπέραστος ορίζοντας στο υπέδαφος που δυσχεραίνει την διήθηση.
-Κανάλι που γειτνιάζει στο αγρόκτημα (όπως φαίνεται στη φωτογραφία) 

και δημιουργείται πρόβλημα διότι το νερό δεν κινείται μόνο προς τα κάτω, αλλά 
πάει και οριζοντίως. 
-Κτήματα ακτινίδιων με κλίση όπου έχουν ένα σημείο στο κάτω μέρος και μα-

ζεύεται το νερό (Λεκάνη απορροής).
Σε κάθε περίπτωση, σύμφωνα με τον κ. Έξαρχο, πρέπει να εκτιμηθεί η κα-

τάσταση και να δοθούν λύσεις διότι η παραγωγικότητα του κτήματος θα 
μειώνεται σταδιακά.

ΓΡΑΦΕΙΟ ΕΛΓΑ ΣΤΗΝ ΠΙΕΡΙΑ ΠΡΟΤΕΙΝΕ ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ 
ΑΓΡ. ΑΝΑΠΤΥΞΗΣ Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΗΣ ΠΕΣΚΟ ΚΟΝΤΑΡΙΩΤΙΣΣΑΣ 

ΗΛΙΑΣ ΓΚΡΙΝΙΑΣ
Μία πολύ θετική, πρωτάκουστη 

όσο και ωφέλιμη πρόταση στον 
Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης 
Λ. Αυγενάκη έκανε ο Πρόεδρος της 
ΠΕΣΚΟ Κονταριώτισσας Ηλίας 
Γκρίνιας στην πρόσφατη συνάντη-
ση της Πιερικής αντιπροσωπείας στην 
Αθήνα. 
Ζήτησε λοιπόν ο κ. Γκρίνιας τη δημι-

ουργία ενός Γραφείου ΕΛΓΑ στην 
Κατερίνη για να εξυπηρετούνται 
απρόσκοπτα οι εκατοντάδες χιλιάδες 
αγρότες και κτηνοτρόφοι του Νομού 
μας παρόμοιου με αυτό της Βέροιας. 
Θεωρώ την πρόταση του Προέδρου της 
ΠΕΣΚΟ Κονταριώτισσας Αγ. Σπυρίδωνα 
Ηλία Γκρίνια ρεαλιστική και λογική και δεν γνωρίζω λόγο ή και λόγους να 
μην προχωρήσει δεδομένου ότι και χώροι υπάρχουν (πρώην ΚΕΓΕ ή και 
ΟΠΕΚΕΠΕ Πιερίας), αν και αυτό το θεωρώ μία λεπτομέρεια ήσσονος σημασίας. 
Εκτιμώ ότι το εγχείρημα αυτό πρέπει να αγκαλιαστεί και να προωθηθεί επί 
τω βελτίω και από τους θεσμικούς παράγοντες (Βουλευτές, Δημάρχους, 
Αντιπεριφερειάρχη Πιερίας) του Νομού μας, γιατί επιτέλους είναι δυνατόν 
να μη δικαιούται η Πιερία κάτι τέτοιο, που στα περισσότερα στοιχεία υπερ-
τερεί έναντι και της Ημαθίας, αλλά ακόμη και της Πέλλας;

ΚΑΘΟΔΟ ΤΡΑΚΤΕΡ ΣΤΗΝ ΑΘΗΝΑ ΓΙΑ 20 ΦΕΒΟΥΑΡΙΟΥ ΑΠΟΦΑΣΙΣΑΝ 
ΟΙ ΑΓΡΟΤΕΣ ΣΤΗ ΝΙΚΑΙΑ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ

Συλλαλητήριο στην Αθήνα, για σήμερα Τρίτη 
20 Φεβρουαρίου 2024 θα πραγματοποιήσουν οι 
αγρότες, όπως αποφασίστηκε στην πολύωρη πανελ-
λαδική σύσκεψη της Νίκαιας στην Λάρισα την 
περασμένη Πέμπτη 15 Φεβρουαρίου. Ανυποχώρητοι 
και χωρίς διάθεση για αποκλιμάκωση εμφανί-
ζονται οι αγρότες, παρά την συνάντηση με τον 
Κυριάκο Μητσοτάκη, στο Μέγαρο Μαξίμου, από 
την οποία αρχικά διαφάνηκε μια αχτίδα φωτός, 
αν και οι αγρότες περίμεναν πολλά περισσότερα να 
πάρουν. Οι «φωνές» για δυναμική παρουσία με συμ-
βολικούς αποκλεισμούς δρόμων και τελωνείων 
πολλαπλασιάστηκαν και πλέον τα μπλόκα, ακόμη 

πιο ενισχυμένα, ετοιμάζονται για ένα κοινό και ενιαίο μέτωπο, αυτή τη φορά με 
το βλέμμα στραμμένο στην Αθήνα. Οι αγρότες μιλούν για επανάληψη του 
έπους του 2016 που τα τρακτέρ ξαναμπήκαν στην Αθήνα και όλοι περιμέ-
νουμε με αγωνία να δούμε την έκβαση του αγώνα τους!

ΟΙ 9 ΧΩΡΕΣ ΚΡΑΤΗ ΜΕΛΗ ΤΟΥ ΕΥΡΩΠΑΙΚΟΥ ΝΟΤΟΥ ΜΠΟΡΟΥΜΕ 
ΚΑΙ ΠΡΕΠΕΙ ΝΑ ΣΥΝΑΣΠΙΣΤΟΥΜΕ ΣΤΑ ΑΓΡΟΤΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ

Θεωρώ ότι η άτυπη συμ-
μαχία των 9 χωρών της 
Μεσογείου όπου μετέχουν 
η Ελλάδα, Γαλλία, Ιταλία, 
Ισπανία, Πορτογαλία, 
Μάλτα, Κύπρος, Κροατία 
και Σλοβενία που ανήκουν 
στην Ε.Ε. των 27 κρατών 
μελών θα πρέπει να συ-
νασπιστούν και να συ-
νταχθούν σε ένα ενιαίο 
μέτωπο διεκδικώντας σε 
θέματα του αγροτοκτηνο-
τροφικού τομέα από τις 
Βρυξέλλες. Κακά τα ψέματα 
αυτά που διεκδικούν και 
κερδίζουν οι αγρότες 
της Κεντρικής και της Βόρειας Ευρώπης είναι παρασάγγας διαφορετικά από 
αυτά των υπολοίπων και μη μου λέτε περί Ευρώπης δύο ή και τριών ταχυ-
τήτων γιατί εκτιμώ ότι είμαστε αδικημένοι οι Νότιοι Ευρωπαίοι αγρότες 
πολίτες. Κι αφήστε στην άκρη τα περί κοινωνικού αυτοματισμού γιατί δεν 
πειθόμαστε. Ενωμένες οι 9 χώρες κράτη μέλη της Ε.Ε. των 27 και άρα το 1/3 
αυτής δικαιούνται πολλά περισσότερα και ας μην αρκούμαστε στα ψι-
χία, λέγοντας κιόλας ευχαριστώ! 

ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΑ ΠΑΓΚΟΣΜΙΑΣ ΠΑΡΑΓΩΓΗΣ ΑΚΤΙΝΙΔΙΩΝ 
ΤΗΣ ΤΕΛΕΥΤΑΙΑΣ 2ΕΤΙΑΣ

Έχει ασφαλώς το δικό 
του, ειδικό ενδιαφέρον, 
να πληροφορηθούμε για 
το ακτινίδιο και την 
παγκόσμια του παρα-
γωγή, το 2021, όπου καλ-
λιεργήθηκαν 2.869.340 
στρέμματα ακτινιδίων 
και συγκομίσθηκαν 4,467 
εκατ. τόνοι παραγω-
γής. Πρώτη δύναμη ήταν 
η Κίνα με 1.991.380 
στρέμματα και παραγωγή 
2,87 εκατ. τόνους, που αντιπροσωπεύει το 53% της συνολικής παγκόσμιας πα-
ραγωγής. Ακολουθούν η Ιταλία με 248.500 στρ., η Νέα Ζηλανδία με 155.230 
στρ., και το Ιράν.
Η εκτίμηση για το 2022 είναι ότι η παγκόσμια παραγωγή ακτινιδίων έφτασε 

στα 4,48 εκατ. τόνους ενώ η παραγωγή της Ε.Ε. αντιστοιχεί σε 755.000 τό-
νους, μειωμένη κατά 4% σε σύγκριση με το 2022.
Οι παγκόσμιες εξαγωγές ακτινιδίων το 2021 έφτασαν σε 1,843 εκατομ. τόνους 

σε όγκο και σε 3,31 δις ευρώ, ενώ εκτιμάται ότι το 2022 υποχώρησαν μεν ελα-
φρώς σε όγκο, στο 1,838 εκατ. τόνους, ωστόσο σε αξία αυξήθηκαν κατά 
13,8% στα 3,769 δις Ευρώ.
Ασφαλώς και τα συμπεράσματα είναι εύλογα και άξια προβληματισμού 

για όλους μας!

Ο ΚΙΤΡΙΝΟΣ ΓΙΓΑΝΤΑΣ ΔΕΙΧΝΕΙ ΤΑ ΔΟΝΤΙΑ ΤΟΥ 
ΣΤΗΝ ΠΑΡΑΓΩΓΗ ΠΟΛΛΩΝ ΑΓΡΟΤΙΚΩΝ ΠΡΟΙΟΝΤΩΝ

Πείτε μου, που και πώς να απαντήσεις στον παγκόσμιο ανταγωνισμό 
στην παραγωγή αγροτικών προϊόντων που προέρχονται από την Κίνα; Τα 
πολύ φτηνά μεροκάματα και γενικότερα το πολύ χαμηλό κόστος στην 
καλλιέργεια και παραγωγή αγρο-
τικών προϊόντων που έχουν 
να κάνουν με την παγκόσμια 
διατροφή, καθιστούν μη αντα-
γωνιστικό τον κίτρινο γίγαντα. 
Ακτινίδια και μήλα λοιπόν στη 
λίστα αυτή των Κινέζων που 
κατακτούν διαρκώς και νέες 
αγορές ανά τον πλανήτη και 
λίαν προσεχώς έπονται και άλλα 
πολλά αγροτικά προϊόντα που 
παράγονται στην χώρα αυτή. 
Αγορές που κάποτε η Ελλάδα 
κυριαρχούσε κατά κράτος. Δεν 
είναι ένα απλό «παιχνίδι της 
ελεύθερης αγοράς» που ασφαλώς και έχει τους δικούς της απαράβατους κα-
νόνες, όπως υποστηρίζουν οι περισσότεροι. 
Και σαφέστατα πρέπει να είμαστε ανήσυχοι, βαθύτατα ανήσυχοι, αφού 

παράγουμε κι εμείς τέτοια αγροτικά προϊόντα και διεκδικούμε το μερίδιό μας στις 
παγκόσμιες αγορές, όπου η ποιότητα έρχεται δεύτερη έναντι της τιμής…
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Προσφορά
Εργασίας

Η εταιρία Εφέσσου, 
βιοτεχνία παραγωγής 
αρτοσκευασμάτων – γλυ-
κών – παγωτού, με
έδρα το 3 ο χλμ Κατερί-
νης – Ν. Εφέσου, αναζη-
τά να προσλάβει υπάλλη-
λο για το τμήμα
τεχνικής υποστήριξης και 
συντήρησης εξοπλισμού, 
που θα αναφέρεται στη
Διεύθυνση.
Γενική περιγραφή θέσης: 
Ο κάτοχος της θέσης θα 
είναι υπεύθυνος για τη 
φροντίδα της
ομαλής λειτουργίας των 
εγκαταστάσεων & του 
μηχανολογικού εξοπλι-
σμού στο δίκτυο

ΚΤΗΜΑΤΟΜΕΣΙΤΙΚΟ ΓΡΑΦΕΙΟ Ε. Ν. ΤΡΕΛΟΠΟΥΛΛΟΥ
Μ. ΑΛΕΞΑΝΔΡΟΥ & ΤΣΙΜΙΣΚΗ ΓΩΝΙΑ 2 ΤΗΛ. 23510/27723, 28821, 38424 

6977241187,6976824098 ΚΑΤΕΡΙΝΗ

ΜΟΝΑΔΙΚΕΣ 
ΕΥΚΑΙΡΙΕΣ 

ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΑ 
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 

(με πάρκινγκ + ατομική 
θέρμανση) 

107 τ.μ.  60.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 1998
90 τ.μ. 52.800 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 1998

85 τ.μ. 73.300 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 2001
82 τ.μ. 70.400 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 2004

60 τ.μ. 54.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1995
80 τ.μ. 72.800 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 1995

87 τ.μ. 79.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1995
109 τ.μ. 99.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ,  
κατασκευής 2010

122 τ.μ. 96.700 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 2009
106 τ.μ. 88.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 2009

120 τ.μ. 91.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 2008
160 τ.μ. 117.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Δ, 

κατασκευής 2008
97 τ.μ. 75.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Δ, 
κατασκευής 2008

90 τ.μ. 67.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 2007
104 τ.μ. 91.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε,  
κατασκευής 1999

93 τ.μ. 83.600 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Γ, 

κατασκευής 1999

ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 
(ελαφρώς μεταχειρισμένα)

Ενοικιάζονται
3 διαμερίσματα 120τ.μ, 

98τ.μ.,80τ.μ.
3 γκαρσονιέρες, 1 

επιπλωμένη.
70 τ.μ. 42.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 

κατασκευής 1985
75 τ.μ. 54.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1985

100 τ.μ. 70.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ,  

κατασκευής 1985
103 τ.μ. 73.500 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1985

107 τ.μ. 73.500 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1983
107 τ.μ. 70.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1983

105 τ.μ. 53.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1988
135 τ.μ. 88.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Η, 
κατασκευής 1982

ΖΗΤΟΥΝΤΑΙ 
ΜΕΤΑΧΕΙΡΙΣΜΕΝΑ 
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ ΚΑΙ 

ΟΙΚΟΠΕΔΑ

ΠΑΡΑΛΙΑΚΑ-
ΔΙΑΜΕΡΙΣΜΑΤΑ 

ΚΑΙΝΟΥΡΓΙΑ 
ΚΑΙ ΜΕΤ/ΝΑ ΣΕ 

ΤΙΜΕΣ ΕΥΚΑΙΡΙΑΣ 
ΜΟΝΟΚΑΤΟΙΚΙΕΣ 

ΔΙΟΡΟΦΗ ΚΑΤΟΙΚΙΑ 180 
τ.μ. + μαγαζί επί οικοπ.180 

τ.μ. 85.000 ευρώ 

ΕΞΟΧΙΚΕΣ ΚΑΤΟΙΚΙΕΣ 
σε όλο το νόμο Λεπτοκαρυά, 

Πλάκα Λιτοχώρου, 
Ελατοχώρι, Λιτόχωρο, 

(επιπλωμένα και μη), λουξ 
κατασκευης.

85 τ.μ. σε οικ.110 τ.μ. 60.000 
ευρώ 

120 τ.μ. σε οικ.1350 τ.μ. 
καινούργια πολυτελείας 

160.000 ευρώ

ΜΕΖΟΝΕΤΕΣ 
ΚΑΛΛΙΘΕΑ 120 Τ.Μ. επί 

220 τ.μ. οικ. 55.000 (τούβλο) 
κατασκευής 1993

ΠΕΡΙΣΤΑΣΗ 200 τ.μ. επί 
250 τ.μ. οικ. 64.500 ευρώ 

κατασκευής 2006
100 τ.μ. επί 250 τ.μ. οικ. 
33.000 ευρώ κατασκευής 

2006
140 τ.μ. + ημιυπ. 70 τ.μ. επί  

κατασκευής 2006
190 τ.μ. οικ.+ 35 τ.μ. 

υπόλοιπο δόμησης αυτόνομες 

82.000 ευρώ (τούβλο) 
140 τ.μ. + υπογ. 60 τ.μ. 

αποπερατωμένο 135.000 
ευρώ κατασκευής 2006

 135 τ.μ. + πυλ. Σε 160 τ.μ. 
οικ. 79.000 ευρώ (σοβά + 
σκεπή). κατασκευής 2006

ΚΑΤΑΣΤΗΜΑΤΑ 
77,50 τ.μ. 200.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε 

κατασκευής 1980
65 τ.μ. 175.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1980

50  τ.μ. 53.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ε, 

κατασκευής 1980
96 τ.μ. + υπογ. 145.000 ευρώ 

κατασκευής 1977
55 τ.μ. στην Ανδρούτσου 11 
12 στρ. Δρόμος Κατερίνης 

–Ν.Εφέσσου, 18.000 ευρώ το 
στρέμμα 

4,3 στρέμματα Δρόμος 
Κατερίνης – Ολ.Ακτής, 

75.000 ευρώ

ΓΡΑΦΕΙΑ 
35 τ.μ. 30.000 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ζ, 
κατασκευής 1979

60 τ.μ. 44.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Η, 

κατασκευής 1979
58 τ.μ. 64.500 ευρώ 

ενεργειακής κλάσης Ε, 
κατασκευής 1982

55 τ.μ. 44.000 ευρώ 
ενεργειακής κλάσης Ζ, 

κατασκευής 1982

ΟΙΚΟΠΕΔΑ – 
ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ 

295 τ.μ. 60.000 ευρώ 
416 τ.μ. 70.000 ευρώ 
180 τ.μ. 26.000 ευρώ 
150 τ.μ. 26.000 ευρώ 
400 τ.μ. 58.000 ευρώ 
400 τ.μ. 70.000 ευρώ

ΟΙΚΟΠΕΔΑ 
ΣΙΔ.ΣΤΑΘΜΟ 

ΠΕΡΙΣΤΑΣΗ ΚΑΛΛΙΘΕΑ 
ΠΑΡΑΛΙΑ ΚΑΤΕΡΙ/ΛΑ 

Π.ΚΕΡΑΜΙΔΙ ΑΙ.ΓΙΑΝΝΗ 
ΚΟΝΤΑΡΙΩΤΙΣΣΑ

ΟΙΚΟΠΕΔΟΧΩΡΑΦΑ ΚΑΙ 
ΑΓΡΟΤΕΜΑΧΙΑ 

Ενοικιάζεται: 4στρ.στα 
Ευαγγελικά Ενοικιάζεται: 8 
στρ. στο δρόμο Ν.Εφέσσου 

(μετά τα Λύκεια)

της εταιρείας.

Κύριες Αρμοδιότητες:
1. Προληπτική συντήρη-
ση του Η/Μ εξοπλισμού 
και των κτιρίων της 
εταιρείας.
2. Συμμετοχή σε έκτα-
κτες συντηρήσεις και 
επιδιορθώσεις του εξο-
πλισμού της
εταιρείας.
3. Συντήρηση υδραυλι-
κών συστημάτων.
4. Συμμετοχή στη διενέρ-
γεια Τεχνικών Ελέγχων.
Τυπικά Προσόντα:
• Απόφοιτος Τεχνικού 

Λυκείου/ ΙΕΚ/ ΤΕΙ.
• Βασικές ηλεκτρολογι-

κές γνώσεις.
• Εμπειρία τουλάχιστον 

2 ετών.
• Δίπλωμα Β’ κατηγο-

ρίας.
Συμπεριφορές – Ικανό-
τητες
• Ικανότητα επικοινω-

νίας και συνεργασίας 
σε ομάδα.

• Επαγγελματισμός, 
υπευθυνότητα, 
προσοχή στη λεπτο-
μέρεια και

αποτελεσματικός χειρι-
σμός εκτάκτων καταστά-
σεων.
Παροχές:
• Ανταγωνιστικό πακέ-

το αμοιβής.
•  Σύγχρονο και ευ-

χάριστο περιβάλλον 
εργασίας.

•  Μηνιαία παροχή 
ποσού μέσω ηλε-
κτρονικής κάρτας 
για αγορές σούπερ 
μάρκετ,

καταστήματα εστίασης 
κλπ.
Αν πιστεύετε ότι είστε ο 
κατάλληλος υποψήφιος 
για τη θέση, στείλτε μας 
το
βιογραφικό σας στη διεύ-
θυνση: info@efessou.gr
Όλα τα βιογραφικά θεω-
ρούνται άκρως εμπιστευ-
τικά.
Είδος Εργασίας: Πλήρης 
απασχόληση

Από το κατάστημα εστί-
ασης Snack Time στην 
Παραλία Κατερίνης,
ζητούνται για σεζόν, 
άτομα για την παραγωγή 
και σέρβις.
Για περισσότερες πλη-
ροφορίες στα τηλέ-
φωνα: 6987351390, 
6945059541

Ζητείται άνδρας έως 45 
ετών για πρωινή εργα-
σία σε φούρνο για την 
παραγωγή
Πιθανή εμπειρία σε αρτο-
ποιείο θα ληφθεί υπόψιν
Τηλ επικοινωνίας 
2351051321
mail: efessou@gmail.com

Από το ξενοδοχείο ΑΥΡΑ 
στην Παραλία Κατερίνης, 
ζητείται προσωπικό για 
την καλοκαιρινή
περίοδο, – Β. Υπάλληλος 
υποδοχής (βραδινή βάρ-
δια). Β. Σερβιτόρος/α για 
το beach bar του
ξενοδοχείου. Barman/
barwomen για το beach 
bar του ξενοδοχείου. 
Υψηλές αποδοχές.
Γνώση αγγλικών. Άριστο 
εργασιακό περιβάλλον. 
Δεν παρέχεται διαμονή. 
Τα βιογραφικά να
σταλούν στο email: h_
avra@otenet.gr

Από την εταιρία ΣΤΡΑΒΑ-
ΡΙΔΗΣ ΑΕΒΕ (ΠΤΗΝΟΠΑ-
ΡΑΓΩΓΗ) στην Περίσταση 
Πιερίας, ζητούνται
εργάτες για το πτηνο-
σφαγείο με πλήρης ή 
μερική απασχόληση, η 
εμπειρία είναι
προαιρετική . Τηλέ-
φωνο επικοινωνίας: 
2351063626. Βιογραφικά 
στο email:
ptinoparagogisa@gmail.
com ή μπορείτε να τα 
φέρετε στην εταιρία.

Ζητείται προσωπικό για 
θέση Barista / Μπουφέ 
από τα Olympus Plaza. 
Τα Καταστήματα
Εστίασης που βρίσκο-
νται στα ΣΕΑ ΚΟΡΙΝΟΥ 
αναζητούν προσωπικό σε 
θέση Barista
/Μπουφέ. Απαραίτητα 
προσόντα:
→ Επιθυμητή προϋπηρε-
σία σε αντίστοιχη θέση.
→ Δυνατότητα απα-
σχόλησης σε κυλιόμενο 
ωράριο.
→ Οι υποψήφιοι θα 
πρέπει να διαθέτουν ευ-
χάριστη προσωπικότητα, 
θετική ενέργεια, καλή
επικοινωνία, ομαδικότητα 
και συνέπεια.
Η εταιρία προσφέρει:
→ Ικανοποιητικό πακέτο 

ΚΕΡΔΟΣ Κτηματομεσιτικό Γραφείο
Θεσσαλονίκης 6

Τηλέφωνο: 23510 31606
Μ: 6945491882

Email: kerdos.real.estate@gmail.com
Web site: www.kerdosrealestate.gr

αποδοχών, πλήρη ασφά-
λιση και ρεπό σύμφωνα 
με την εργατική
νομοθεσία
→ Ευχάριστο περιβάλλον 
εργασίας
→ Συνεχή εκπαίδευση
→ Προοπτικές εξέλιξης
Οι ενδιαφερόμενοι παρα-
καλούνται όπως στείλουν 
το βιογραφικό τους στη 
διεύθυνση
mniotis@olympusplaza.
gr ή επικοινωνήσουν στο 
6936935940 (Δευτέρα – 
Παρασκευή,

10:00-17:00).

Ζητείται γυναίκα για 
εργασία στην κουζίνα για 
ολόκληρο το χρόνο από 
κατάστημα εστίασης
στο Λιτόχωρο. Τηλέ-
φωνα επικοινωνίας: 
6977946060,6948217907

Ζητείται ψήστης που να 
έχει εμπειρία στις σούβλες 
από κατάστημα εστίασης 
στο Λιτόχωρο.

Τηλέφωνα επικοινωνίας: 
6977946060,6948217907

Ζητείται προσωπικό από 
ξενοδοχείο Κύματα για 
την θέση υποδοχής. Ημε-
ρομηνία έναρξης
σεζόν – Απρίλιος 2024. 
Ζητείται προσωπικό για 
την θέση υποδοχής – 
Απαραίτητη γνώση
Αγγλικών. – Πολύ καλή 
γνώση υπολογιστών. – 
Άριστο εργασιακό περι-
βάλλον. –
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www.odelalis.gr

Τοπικά
Ικανοποιητικό πακέτο 
αποδοχών. Τηλέφωνα 
επικοινωνίας:6987 879 
555 – 23510 61105.
Στείλτε μας το βιογραφι-
κό σας στο email:info@
hotel-kimata.gr

Το λογιστικό γραφείο 
tirisis αναζητά προσωπι-
κό ηλικίας 20-40 ετών: 
Βοηθό Λογιστή με
αρμοδιότητες: Τήρηση 
απλογραφικών ή δι-
πλογραφικών βιβλίων. 
Ενασχόληση με την
φορολογία φυσικών και 
νομικών προσώπων. 
Εργασίες που αφορούν το 
λογιστικό κύκλωμα
των επιχειρήσεων (υπο-
βολή υποχρεώσεων ΦΠΑ, 
Intrastat, Δημοτικά Τέλη 
κτλ).
Προϋποθέσεις: Πτυχίο 
ΑΕΙ/ΤΕΙ οικονομικής ή 

λογιστικής κατεύθυνσης. 
Άριστος χειρισμός
Η/Υ, MS Office. Πολύ 
καλή γνώση αγγλικών. 
Ανεπτυγμένες επικοινωνι-
ακές και οργανωτικές
δεξιότητες, προσοχή στη 
λεπτομέρεια και εχεμύ-
θεια. Θέληση για εξέλιξη 
και ανάπτυξη των
γνώσεων. Το γραφείο 
προσφέρει διαρκή εκπαί-
δευση (λογιστική, φορο-
λογία επιχειρήσεων,
μισθοδοσία), άριστο 
εργασιακό περιβάλλον και 
αποδοχές βάσει προσό-
ντων. Αποστολή
βιογραφικών απαραίτητα 
μέσω email στο info@
tirisis.gr

Από την επιχείρηση 
Λάζαρος Κωνσταντινίδης 
& Υιός, ζητείται έμπειρο 
άτομο για εργασία

στο site μέσω προγράμ-
ματος ΟΑΕΔ. Ηλικίας 45 
ετών και άνω. Απαραίτη-
τη η ενεργή κάρτα
ανεργίας ενός χρόνου. 
Τηλέφωνο επικοινωνίας: 
6970090050.

Από την εταιρία HYGIENE 
SERVICE με έδρα Ν. Δίκα 
20 Κατερίνη, ζητείται 
άτομο για μόνιμη
απασχόληση ως τεχνι-
κός – οδηγός. Προσόντα: 
Δίπλωμα οδήγησης. Ικα-
νότητα επικοινωνίας
και συνεργασίας σε 
ομάδα. Υπευθυνότητα 
και συνέπεια. Παροχές: 
Πενθήμερη εργασία.
Πλήρης απασχόληση. 
Αποστολή βιογραφικών 
στο email: hygiene.
katerini@gmail.com.
Τηλέφωνο επικοινωνίας 
2351026970

Ζητείται προσωπικό για 
τις παρακάτω θέσεις 
από το Akrotiri Olympus 
Luxury Suites και το
Ακρωτήρι beach bar: 
Μάγειρας, Service, Bar, 
Καμαριέρες. Απαραίτητη 
εμπειρία 2 τουλάχιστον 
ετών σε παρόμοια θέση. 
Τηλέφωνο επικοινωνίας: 
6937134413. Στείλτε μας 
το βιογραφικό σας στο 
email:info@akrotirisuites.
com

Μεταφορική εταιρεία 
στην Κατερίνη ζητά να 
προσλάβει έμπειρους 
οδηγούςοι οποίοι να
είναι κάτοχοι επαγγελμα-
τικού διπλώματος Γ’ και 
Ε’ κατηγορίας, χειριστές 
κλάρκ με δίπλωμα, έναν 
αποθηκάριο, δύο ανει-

δίκευτους εργάτες, για 
σταθερή, μόνιμη απασχό-
ληση. Ώρες επικοινωνίας 
,αυστηρώς 13:00 – 16:00 
μ.μ. Πληροφορίες Κα 
Γιώτα
Τηλ.6980137616
Παρακαλώ να σεβαστείτε 
το ωράριο επικοινωνίας, 
λόγο υψηλού φόρτου 
εργασίας.

Ζήτηση 
Εργασίας

Ενοικιάσεις 
Κατοικιών

Πωλήσεις 
Επιχειρήσεων

Ενοικιάσεις 
Επ. Χώρων

Ιδιαίτερα 
Μαθήματα

Πωλήσεις 
Αγροτεμαχίων

Διάφορα

Την Κυριακή 25 Φεβρουαρίου 2024 στις 11:30 
π.μ. στον Σιδ. Σταθμό (οδός Διγενή Ακρίτα), θα πραγ-
ματοποιηθεί από τον Δήμο Κατερίνης η τελετή μνή-
μης και τιμής των θυμάτων Κατοχής.
Ειδικότερα:
Ώρα 11:30 π.μ.: Θα τελεστεί επιμνημόσυνη δέηση 

στο Μνημείο Πεσόντων.
Την ομιλία – αναφορά στο ιστορικό της ημέρας, θα 

εκφωνήσει ο Διδάκτωρ Τοπικής Ιστορίας, Διευ-
θυντής του 2ου Δημοτικού Σχολείου Κατερίνης 
Νικόλαος Ναχόπουλος.
Στεφάνια θα καταθέσουν ο Δήμαρχος Κατερίνης, 

ο Εκπρόσωπος της Κυβέρνησης, ο Εκπρόσωπος της 
Βουλής, η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας, ο Δήμαρχος 
Ελασσόνας, ο Πρόεδρος της Δημοτικής Κοινότητας 
Λιβαδίου, ο Πρόεδρος της Τοπικής Κοινότητας Αγίου 
Δημητρίου, ο Διοικητής της 24ης Τεθωρακισμένης 

Ταξιαρχίας, ο Διευθυντής Αστυνομίας Πιερίας, ο Διοι-
κητής των Πυροσβεστικών Υπηρεσιών Νομού Πιερίας, 
ο Διοικητής του Γ’ Λιμενικού Τμήματος Σκάλας Κατε-
ρίνης, Πολιτιστικοί Σύλλογοι του Δήμου Κατερίνης και 
οι συγγενείς και φίλοι των θυμάτων.
Στη συνέχεια, θα εκφωνηθούν τα ονόματα των 

εκτελεσθέντων, θα τηρηθεί ενός λεπτού σιγή και 
θα γίνει ανάκρουση του Εθνικού μας Ύμνου.
Σε ό,τι αφορά την τέλεση της επιμνημόσυνης δέ-

ησης παρακαλείται να επιληφθεί η Ιερά Μητρόπολη.
Τα θέματα που αφορούν την τάξη και την κίνηση 

των οχημάτων παρακαλούνται να τα ρυθμίσουν οι 
αρμόδιες Αστυνομικές Αρχές.
Ο Δήμος Κατερίνης θα μεριμνήσει για τη διάθεση 

προσωπικού της Δημοτικής Αστυνομίας και τον καλ-
λωπισμό του χώρου στον οποίο θα πραγματοποιη-
θούν οι εκδηλώσεις.

Τελετάρχης από το Τμήμα Επικοινωνίας/Τύπου ορί-
ζεται ο Γεώργιος Μίχος.
Ελίνα Διαμαντοπούλου
Αντιδήμαρχος Κατερίνης

ΔΗΜΟΣ ΚΑΤΕΡΙΝΗΣ

Πρόγραμμα εκδήλωσης τελετής μνήμης και τιμής 
των θυμάτων Κατοχής

Σε λειτουργία τέθηκε ο νέος επίσημος ιστότοπος της 
Σχολής Βυζαντινής και Παραδοσιακής Μουσικής της 
Ιεράς Μητροπόλεως Κίτρους, Κατερίνης και Πλατα-
μώνος «Ο Όσιος Διονύσιος ο εν Ολύμπω», https://
traditionalmusic.gr/
Στο επίκεντρο του ιστότοπου, που ακολουθεί μία 

νέα οπτική ταυτότητα, βρίσκεται η ευκολία πλοή-

γησης του χρήστη, προκειμένου να είναι γρήγορα 
προσβάσιμο το περιεχόμενο που αναζητούν οι επισκέ-
πτες.
Οι πληροφορίες έχουν ενταχθεί στο νέο κεντρικό 

menu σε θεματικές κατηγορίες, με άξονα την εξυπη-
ρέτηση, την επίκαιρη ενημέρωσή τους για τις δραστη-
ριότητες της Σχολής καθώς και την παρακολούθηση 

του έργου της με ειδικό ψηφιακό 
υλικό.
Ο νέος ιστότοπος εστιάζει σε 

μια σε ποικιλία θεμάτων που 
αναδεικνύουν τη βυζαντινή μου-
σική ως πολιτιστικό επίτευγμα 
παγκόσμιας εμβέλειας και επί-
δρασης.
Η ανάπτυξή του πραγματο-

ποιήθηκε στο πλαίσιο του Προ-
γράμματος «Πολιτιστικές Επιχο-
ρηγήσεις» του Μητρώου Πολιτι-
στικών Φορέων του Υπουργείου 
Πολιτισμού και της πρόσκλησης 
εκδήλωσης ενδιαφέροντος για 
«Πολιτιστικές δράσεις και προ-
γράμματα που απευθύνονται σε 

παιδιά και εφήβους (έως 18 ετών)», η πρόταση που 
κατέθεσε η Σχολή Βυζαντινής και Παραδοσιακής Μου-
σικής της Ιεράς Μητροπόλεως Κίτρους, με πρωτοβου-
λία του Σεβασμιωτάτου Μητροπολίτη κ. Γεωργίου, 
αξιολογήθηκε θετικά και εγκρίθηκε.
Αξίζει να σημειωθεί ότι η Σχολή Βυζαντινής Μουσι-

κής και Παραδοσιακών Οργάνων «Ο Όσιος Διονύσιος 
ο εν Ολύμπω» χορηγεί αναγνωρισμένους τίτλους 
σπουδών στο Δημοτικό Τραγούδι και στα Παραδο-
σιακά Όργανα, μετά από έναν ολοκληρωμένο κύκλο 
σπουδών.
Σκοπός και στόχος της Σχολής Βυζαντινής Μουσικής 

είναι η καλλιέργεια του πατροπαράδοτου εκκλησια-
στικού ήθους και της αγάπης των σπουδαστών προς 
την εκκλησιαστική μουσι-
κή και η ανάδειξη αυτής. 
Παράλληλα το ενδιαφέρον 
της Σχολής στρέφεται στη 
διατήρηση και διάδοση της 
παραδοσιακής ελληνικής 
μουσικής, συμβάλλοντας 
ταυτόχρονα στη διάσωση 
και ανάδειξη αυτού του 
είδους μουσικής.

ΜΕ ΣΥΓΧΡΟΝΟ ΣΧΕΔΙΑΣΜΟ ΚΑΙ ΦΙΛΙΚΗ ΠΛΟΗΓΗΣΗ

Νέα ιστοσελίδα για τη Σχολή Βυζαντινής και Παραδοσιακής 
Μουσικής της Ιεράς Μητροπόλεως Κίτρους
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Με μια πρωτότυπη διαμαρτυρία αγρότες, κτηνοτρό-
φοι και μελισσοκόμοι της Πιερίας επικοινώνησαν τα 
προβλήματα τους.
Συγκεκριμένα, τη Δευτέρα 19 Φεβρουαρίου 2023, 

στην κεντρική πλατεία της Κατερίνης, εκπρόσωποι 
των συγκεκριμένων κλάδων του πρωτογενούς τομέα 
μοίρασαν στους περαστικούς 400 κιλά πρόβειο γάλα 
και 400 βαζάκια με ποιοτικό μέλι. Οι πολίτες που πα-
ρευρέθηκαν στη διαμαρτυρία έδειξαν αλληλεγγύη και 
υποστήριξη, λαμβάνοντας τα δώρα των διαμαρτυρο-
μένων με ενθουσιασμό. Στην κινητοποίηση συμμετεί-

χαν και αγρότες, που είχαν παρατεταμένα τα τρακτέρ 
τους πέριξ της πλατείας.
Τα βασικά προβλήματα είναι το υψηλό κόστος παρα-

γωγής, καθώς και οι γενικότερες δυσκολίες που αντι-
μετωπίζουν λόγω των συνεχιζόμενων προβλημάτων 
στη γεωργική και κτηνοτροφική τους δραστηριότητα.
Την πρωτότυπη αυτή συγκέντρωση διαμαρτυρίας 

διοργάνωσαν ο Αγροτικός Συνεταιρισμός Ν. Πιερίας 
«Αιγοπροβατοτρόφοι Πιερίας», ο Μελισσοκομικός 
Σύλλογος Ν. Πιερίας «Άγιος Φιλάρετος ο Ελεήμων», 
ο Σύλλογος Αιγοπροβατοτρόφων Ν. Πιερίας «Ο Άγιος 
Μόδεστος» και ο Αγροτικός Σύλλογος Κατερίνης. Στο 
πλευρό των αγροτών βρέθηκαν ο Βουλευτής Πιερίας 
της ΝΙΚΗΣ κ. Κομνηνός Δελβερούδης, η Περιφερειακή 
Σύμβουλος Αυγή Δριστά, καθώς και ο Δημοτικός Σύμ-
βουλος Κατερίνης Νίκος Τσουπέης με αντιπροσωπεία 
του Κ.Κ.Ε.
Για τα προβλήματα του πρωτογενούς τομέα μίλησαν 

ο Πρόεδρος του Αγροτικού Συλλόγου Κατερίνης κ. 
Χαρισόπουλος, ενώ ιδιαίτερη αναφορά στα προβλή-
ματα που αντιμετωπίζουν οι μελισσοκόμοι αναφέρθη-
κε ο Πρόεδρος του Μελισσοκομικού Συλλόγου Πιερίας 
κ. Τσερτικίδης.

«Κάνουμε μια διαμαρτυρία πρωτόγνωρη για τον 
Νομό μας. Με τρακτέρ του Αγροτικού Συλλόγου, με 
τους κτηνοτρόφους της Πιερίας μας να μοιράζουν 
γάλα πρόβειο και με τους μελισσοκόμους να μοιρά-
ζουν μέλι. Απευθύνουμε στην κυβέρνηση να σταθεί 
πλάι και να λυθούν τα προβλήματα των αγροτών. 
Είμαστε σε απόγνωση όλοι οι γεωργοί. Δεν υπάρχει 
μέλλον για τη γεωργία, αν δεν έχουμε στήριξη, να 
μας λύσει τα προβλήματα, θα εγκαταλείψουμε τα 
χωράφιά μας και οι κτηνοτρόφοι τις στάνες τους», 
ανέφερε ο κ. Χαρισόπουλος. 
Ο κ. Τσερτικίδης αναφέρθηκε στα «προβλήματα της 

μελισσοκομίας αγγίζουν και τους πολίτες». Για τις ελ-
ληνοποιήσεις, σημείωσε πως «τα μέλια που κυκλοφο-
ρούν δεν είναι τα δικά μας ελληνικά μέλια. Είναι μέλια 
που φέρνουν απ’ έξω, από το εξωτερικό και συνήθως 
χρησιμοποιούνται γλυκαντικές ουσίες». Σχετικά με 
το κόστος παραγωγής, ο κ. Τσερτικίδης επεσήμανε: 
«Αν ρίξουμε το κόστος παραγωγής, θα φτάσει στον 
καταναλωτή στο ράφι». «Πρέπει να ενισχύσουμε τον 
μελισσοκόμο να μπορεί να έχει τα μελίσσιά του», 
πρόσθεσε ο Πρόεδρος του Μελισσοκομικού Συλλόγου 
Πιερίας.

Κτηνοτρόφοι και μελισσοκόμοι μοίρασαν πρόβειο γάλα 
και μέλι σε πρωτότυπη διαμαρτυρία

Μια ενδιαφέρουσα ενημερωτική εσπερίδα υλοποι-
ήθηκε το απόγευμα του Σαββάτου 17 Φεβρουαρίου 
2024, στην αίθουσα πολλαπλών χρήσεων του σχο-
λείου, με πρωτοβουλία του Συλλόγου Γονέων και Κη-
δεμόνων του 15ου Δημοτικού και Νηπιαγωγείου της 
Κατερίνης. Το ιδιαίτερα επίκαιρο θεματολόγιο, είχε ως 
αναφορά τον «Σχολικό Εκφοβισμό-Αιτία και τρόποι 
αντιμετώπισης».
Η εκδήλωση είναι η πρώτη ενός κύκλου ανάλογων 

δράσεων, έτσι ώστε το εκπαιδευτικό προσωπικό 
αλλά και οι γονείς και οι κηδεμόνες να καθίστανται 
κοινωνοί και γνώστες καθημερινών ζητημάτων που 
άπτονται της λειτουργίας του σχολείου, σε συνδυα-
σμό με τον περιορισμό των σύγχρονων αρνητικών 
φαινομένων.
Στο συντονισμό της εσπερίδας η Γενική Γραμματέας 

του Συλλόγου Γονέων και Κηδεμόνων του 15ου Δη-
μοτικού και Νηπιαγωγείου Κατερίνης Λία Σαλτσίδου, 

η οποία μετά το καλωσόρισμα των παρευρισκόμενων, 
αναφέρθηκε στις πρωτοβουλίες του συλλόγου, ενώ 
στη συνέχεια παρουσίασε τα βιογραφικά των δύο 
συνεργαζόμενων εισηγητριών, τόσο της πρώτης ομι-
λήτριας, της Ψυχολόγου M.Sc αποφοίτου Α.Π.Θ. Ευ-
ανθίας Γούτσιου, αλλά και της Ελένης Οικονόμου, ει-
δικής παιδαγωγού, η οποία θα αναπτύξει στη δεύτερη 
δράση, στις 16-3-2024, το θέμα σχετικό με την μελέ-
τη στο σπίτι και τις συχνές ερωτήσεις των γονέων.
Από μέρους της διεύθυνσης του σχολείου την εκ-

δήλωση χαιρέτισε η υποδιευθύντρια Κατερίνα Μιχα-
λοπούλου, εκπροσωπώντας την διευθύντρια Σοφία 
Αργυροπούλου και τους λοιπούς συναδέλφους, επι-
σημαίνοντας: «Σας καλωσορίζω και σας ευχαριστώ 
για την παρουσία σας στην όμορφη πρωτοβουλία του 
Συλλόγου Γονέων και Κηδεμένων του σχολείου μας. 

Θεωρώ ότι ανάλογες δράσεις συμβάλλουν στην εύ-
ρυθμη λειτουργία του σχολείου καθώς και στην αγα-
στή συνεργασία εκπαιδευτικών και γονέων. Συγχαίρω 
και ευχαριστώ τις καθόλα αξιόλογες εισηγήτριες της 
εσπερίδας».
Το περιεχόμενο της ομιλίας της κ. Γούτσιου κυμάν-

θηκε στο πως οι γονείς και οι κηδεμόνες μπορούν να 
αναγνωρίζουν αν και γιατί το παιδί τους εκφοβίζεται, 
αλλά και το πως θα μπορούν να το βοηθήσουν ώστε 
να αντιμετωπίσει το πρόβλημα. Επιπρόσθετα στη δυ-
νατότητα να δύνανται να επισημάνουν το κατά πόσο 
το παιδί τους είναι θύτης, ως και τους τρόπους που 
υποδεικνύονται για την επίλυση του ζητήματος.
Για την πραγματοποίηση της εσπερίδας ο Πρόε-

δρος του Συλλόγου Γονέων και Κηδεμόνων του 15ου 
Δημοτικού και Νηπιαγωγείου Κατερίνης Άκης Τερζό-
πουλος τόνισε: «Ο σύλλογός μας έχοντας ευαισθητο-
ποιηθεί στα φαινόμενα παιδικής βίας και εκφοβισμού 
ξεκινά ένα κύκλο ενημερωτικών ομιλιών, ώστε όλοι 
να γνωρίζουμε την αιτία του προβλήματος, αλλά και 
τους τρόπους αντιμετώπισης του.
Ευχαριστώ τις εισηγήτριες και θεωρώ ότι με την 

υποστήριξη των εκπαιδευτικών, γονέων και κηδεμό-
νων θα συνεχίσουμε σε ανάλογες πρωτοβουλίες».
Την εκδήλωση τίμησαν με την παρουσία εκπαιδευτι-

κοί, γονείς και κηδεμόνες του συγκεκριμένου σχολεί-
ου, καθώς και αντιπροσωπείες εκπαιδευτικών από τα 
σχολεία 5ο, 13ο και Σβορώνου.

Εσπερίδα για τον «Σχολικό Εκφοβισμό» από τον Σύλλογο 
Γονέων και Κηδεμόνων του 15ου Δημοτικού και Νηπιαγωγείου
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Με την Σμαρώ ΓιαννούληΑναστάτωση επικράτη-

σε τα ξημερώματα της 
Παρασκευής 16 Φεβρου-
αρίου 2024, επί της οδού 
Σβορώνου στην  Κατερί-
νη, όταν ξαφνικά υποχώ-
ρησε το έδαφος, άνοιξε 
τρύπα και «βούλιαξε» 
ένα απορριμματοφόρο 
του Δήμου που εκείνη 
την ώρα περνούσε από 
το σημείο.
Σύμφωνα με πληροφορίες, το συμβάν έγινε μετά τις 03.00 τα ξημερώματα της 

Παρασκευής 16/02. Η οδός Σβορώνου έκλεισε από την τροχαία και η κίνηση των 
οχημάτων γινόταν από παρακαμπτήριους. Αξίζει να σημειωθεί πως στη συγκε-
κριμένη οδό το τελευταίο χρονικό διάστημα εκτελούνται έργα και το οδόστρωμα 
βρίσκεται σε άθλια κατάσταση.

Με ευρεία πλειοψηφία αλλά και 
αρκετές διακομματικές διαφορο-
ποιήσεις ψηφίστηκε στην Ολο-
μέλεια της Βουλής, το βράδυ της 
Πέμπτης 15 Φεβρουαρίου 2024, 
το νομοσχέδιο για τον πολιτικό 
γάμο ομόφυλων ζευγαριών.
Το συγκεκριμένο σχέδιο νό-

μου για την ισότητα μεταξύ των 
ετερόφυλων και των ομόφυλων 
ζευγαριών στον πολιτικό γάμο στηρίχθηκε από τις Κοινοβουλευτικές Ομάδες της 
Νέας Δημοκρατίας, του ΣΥΡΙΖΑ, του ΠΑΣΟΚ, της Νέας Αριστεράς και της Πλεύσης 
Ελευθερίας, ενώ καταψήφισαν ΚΚΕ, Σπαρτιάτες, Ελληνική Λύση και Νίκη. 
Βέβαια υπήρχαν αρκετές διαφοροποιήσεις εντός των Κοινοβουλευτικών Ομάδων 

των κομμάτων που ψήφισαν θετικά. Συνολικά, ναι ψήφισαν 175 Βουλευτές, όχι 
77 Βουλευτές, παρών 2 Βουλευτές, ενώ υπήρξαν και 46 αποχές. Οι πέντε Κοινο-
βουλευτικές Ομάδες που στήριξαν τις προωθούμενες ρυθμίσεις διαθέτουν συνο-
λικά 243 βουλευτές, κάτι που σημαίνει ότι 67 Βουλευτές διαφοροποιήθηκαν από 
την επίσημη θέση των κομμάτων τους.
Όσον αφορά τους Βουλευτές του Νομού Πιερίας καταγράφηκαν τρεις διαφορετι-

κές προσεγγίσεις. 
Συγκεκριμένα, ο Βουλευτής της Ν.Δ. κ. Φώντας Μπαραλιάκος ψήφισε όχι.
Η Βουλευτής της Ν.Δ. και Υφυπουργός Ανάπτυξης κ. Άννα Μάνη – Παπαδημη-

τρίου ψήφισε ναι. 
Ο Βουλευτής της Ν.Δ. κ. Σπύρος Κουλκουδίνας απείχε από την ψηφοφορία. 
Ο Βουλευτής της ΝΙΚΗΣ κ. Κομνηνός Δελβερούδης ψήφισε όχι. 

Ο Υπουργός Εθνικής Άμυνας 
Νίκος Δένδιας θα εκπροσωπήσει 
την Κυβέρνηση στις φετινές εκ-
δηλώσεις που θα λάβουν χώρα 
στον Κολινδρό, την Κυριακή 25 
Φεβρουαρίου, για τον εορτασμό 
της Επανάστασης του 1878, 
με πρωτεργάτη τον Επίσκοπο 
Κίτρους Νικόλαο Λούση, έπειτα 
από πρόσκληση του Δήμου Πύδ-
νας Κολινδρού.
Δεν αποκλείεται ρόλο σε αυτή 

την απόφαση του κ. Δένδια να 
διαδραμάτισε και η πρόσφατη 
επίσκεψη του Βουλευτή Πιε-
ρίας κ. Σπύρου Κουλκουδίνα 
στον Υπουργό Εθνικής Άμυνας. 
Άλλωστε, οι κύριοι Δένδιας και 
Κουλκουδίνας διατηρούν εξαι-
ρετικές σχέσεις, κάτι που έχει 
αναδειχθεί και σε προηγούμενες 
περιπτώσεις.
Ο εορτασμός της Επανάστασης 

του 1878 στον Κολινδρό αποτε-
λεί ένα σημαντικό ιστορικό γε-
γονός, και η παρουσία του Υπουργού Εθνικής Άμυνας στις εκδηλώσεις αναμένεται 
να προσδώσει επιπλέον βαρύτητα στην εκδήλωση.

Ολοκληρώθηκαν τη Δευτέρα 12 Φεβρου-
αρίου 2024 οι εκλογές της Ένωσης Πε-
ριφερειών Ελλάδας για την ανάδειξη του 
νέου Διοικητικού Συμβουλίου και του νέου 
Εποπτικού Συμβουλίου, που πραγματοποιή-
θηκαν στο πλαίσιο της Γενικής Συνέλευσης 
της ΕΝΠΕ.
Μεγάλη νικήτρια στην εκλογική διαδικασία 

ήταν η παράταξη του Περιφερειάρχη Κε-
ντρικής Μακεδονίας κ. Απόστολου Τζιτζικώ-
στα, «Σύγχρονες Ισχυρές Περιφέρειες», η 
οποία έλαβε 78,7% και εξέλεξε 9 μέλη. Από 
1 μέλος εξέλεξαν οι παρατάξεις «Περιφε-
ρειακό Αυτοδιοικητικό Κίνημα» με 11,1%, 
«Περιφερειακή Συνεργασία» με 6% και «Λαϊκή Συσπείρωση» με 4,2%. Στο 25με-
λές Διοικητικό Συμβούλιο συμμετέχουν αυτοδικαίως και οι 13 Περιφερειάρχες. 
Όσον αφορά το νέο Εποπτικό Συμβούλιο της ΕΝΠΕ, σε αυτό εκλέχτηκε ως τα-

κτικό μέλος η κ. Σοφία Μαυρίδου. Μάλιστα η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας ήρθε 
πρώτη σε αριθμό σταυρών προτίμησης, γεγονός που αποτελεί πανελλήνια ανα-
γνώριση για το στέλεχος της διοίκησης του Α. Τζιτζικώστα. 

ΠΩΛΟΥΝΤΑΙ ΜΕΖΟΝΕΤΕΣ
ΣΕ ΣΥΓΚΡΟΤΗΜΑ ΚΑΤΟΙΚΙΩΝ

ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ ΚΙΝ. 697 404 6767

Επιβεβαίωσαν την άριστη συνεργασία τους η Αντιπεριφερειάρχης Πιερίας Σοφία 
Μαυρίδου και ο πρόεδρος του Σ.Φ.Κ. «Ο ΠΙΕΡΙΚΟΣ» Θανάσης Παπαδόπουλος, 
στη διάρκεια της κοπής της πρωτοχρονιάτικης βασιλόπιτας του κορυφαίου ποδο-
σφαιρικού συλλόγου του Νομού μας.
Το κλίμα της βραδιάς ιδιαίτερα ευχάριστο και με διάθεση να ανήκουν τα αρνητι-

κά αγωνιστικά ζητήματα στο παρελθόν και ο Πιερικός μας πλέον να αλλάξει σελί-
δα και να βάλει και πάλι ψηλά τον πήχυ.
Η κ. Μαυρίδου γνωστοποίησε τις πρωτοβουλίες της για τις αναγκαίες παρεμβά-

σεις στο α’ Δ.Α.Κ. Κατερίνης (κύριοι και βοηθητικοί χώροι), καθότι οι φθορές του 
χρόνου είναι εμφανείς, ως την υποστήριξή της στην παραχώρηση του ΚΕΓΕ τόσο 
για τη δημιουργία του Αθλητικού Μουσείου, όσο και στον Πιερικό για τις λειτουρ-
γικές του ανάγκες.
Επίσης με την παρέμβαση του μέλους της πρωτοβουλίας των συλλεκτών Δημή-

τρη Αδαμόπουλου, για την ενίσχυση της έκδοσης της ιστορίας του σημαντικού 
ποδοσφαιρικού σωματείου της Κατερίνης και τη δημιουργία του Αθλητικού Μου-
σείου, η κ. Μαυρίδου έκανε για μια ακόμα φορά γνωστό ότι αναλαμβάνει ως Περι-
φερειακή Ενότητα Πιερίας 
την έκδοση του Λευκώ-
ματος της διαδρομής του 
Πιερικού από το 1961 ίσα 
με σήμερα.
Ο κ. Παπαδόπουλος 

ενημέρωσε την Αντιπερι-
φερειάρχη για τις άμεσες 
πρωτοβουλίες του και 
ζήτησε με την επιστροφή 
του από την Αμερική, τον 
προσεχή Απρίλιο, να ορι-
οθετήσουν το περίγραμμα 
της συνεργασίας του για 
το παραγωγικό αύριο του 
Πιερικού. 


